
Protok6f nr XXXIV/l7

przebiegu obrad Rady Miasta Wlocfawek

w dniu 24 Paidziernika2O!7r.

Vll kadencji

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek

ZielonY RYnek U/13



W dniu 24 paidziernika 2017 roku o godzinie 9.00 w sali nr 4 Urzqdu Miasta Wioclawek przy

ul. Zielony Rynek 1.1/13 rozpoczqly siq obrady XXXIV sesji Rady Miasta Wioclawek Vll

kadencji, kt6rE zwofal wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny Dariusz wesolowski ikt6rej
przewodniczyli Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Dariusz Wesoiowski oraz

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafat Sobolewski.

Ad. 1
Sprawy organizacyjne
- otwarcie sesji

wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Dariusz wesolowski otworzyl obrady XXXIV sesji

Rady Miasta wloclawek, witajqc Prezydenta Miasta, zastQpc6w Prezydenta Miasta, Posla na

sejm RP Pana Tomasza Lenza, radnych sejmiku wojew6dztwa Ku jawsko-Pomorskiego -
Pana Stanislawa Pawlaka oraz Jacka Kuiniewicza, dyrektor6w wydziaf6w oraz pozostafych

pracownik6w Urzqdu Miasta. wiceprzewod niczqcy Rady Miasta powitat takie obecnych na

sesji przedstawicieli wloclawskich medi6w, mieszkaric6w miasta oraz radnych Rady Miasta

uczestniczacych w obradach.
- stwierdzenie quorum

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Dariusz

Wesolowski stwierdzil, i2 na stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z

listq obecno(ci 21 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 24 paidziernika br' sq

prawomocne.
Lista obecnodci radnvch z XXXIV sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do protokolu'

Lista os6b uczestniczEcYch w XXXIV sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do protokolu

- przyjqcie protokolu z obrad XXXlll sesii Rady Miasta

Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Dariusz Wesolowski poinformowaf' 2e w Biurze

RadyMiastaorazwBiuIetynieInformacjiPubIicznejUrzeduMiastaudostqpnionyby|do
wglqdu projekt protokoiu z obrad XXXlll sesji Rady Miasta Wlociawek Vll kadencji' kt6ra

oJbyta siq w dniu 28 sierpnia 2017 roku, z kt6rym to protokolem radni mogli siq zapozna' i

wnieii ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i uzupefnien'

Ponadto Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta radny Dariusz Wesolowski poinformowal' 2e

radnyRafa|Sobo|ewskiz|o2y|doRadyMiastarezygnacjqzcz|onkostwaWK|ubieradnychPo
oraz z rezygnacjg z pelnienia funkcji Wiceprzewodn iczqcego Rady Miasta'

- zmiany do porzqdku obrad
Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Dariusz Wesolowski zapytal' czy sq ze strony

radnych propozycje zmian do zaproponowanego porzqdku obrad'

Wobecbrakuzg|oszenzmiandoporzqdkuobradWiceprzewodniczqcyRadyMiastaradny
DariuszWesotowskipoinformowal,2eobradyXXX|VsesjiRadyMiastabqdqrealizowane
wedlug zaproponowanego porzqd ku obrad.

Ad.2
tnformacla Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie miqdzysesylnym'

PrezydentMiastadrMarekWojtkowskiprzedstawi|RadzieMiastainformacjqzdzia|a|noici
miasta w okresie miQdzysesylnym, kt6ra obejmuje okres od dnia 28 sierpnia br' do dnia 24

paidziernika br. i przedstawia siq nastqpujEco:



W zakresie dzialafi Biura Zam6wiei Publicznych m.in.:
- zawarto 15 um6w dotyczqcych udzielenia zam6wienia publicznego, w tym m.in.: - umowe
na zagospoda rowan ie terenu pomiqdzy ulicami Wiejskq - Zbiegniewskiej - Konopnickiej; -

umowq na przebudowq ulicy Zachodniej wraz z budowq kolektora deszczowego do rzeki

Lubierlki; - umowq na wykonanie dw6ch plac6w rekreacyjnych na osiedlu mieszkaniowym
Zakrgt; - umowQ na rozbudowq sieci komunikacyjnej d169 rowerowych na terenie miasta -
ulica Plocka; - umowQ na przebudowq alejek w parku im. Wladyslawa tokietka - etap Vll

oraz umowe na przebudowq ulic Spokojnej i Pszczelej.
- w toku sq kolejne postepowania, m.in. na zadanie,,Rewaloryzac.ja i ochrona r62norodnoici
biologicznej ,,Ogrodu na Pompce" w zabytkowym parku im. H. Sienkiewicza we Wtoctawku -
dzisiaj uplywa termin skladania ofert.
Wydzial Inwestycji koordynuje zadania inwestycyjne z r62nym stopniem zaawansowania

realizacji. Ponadto wydzial na bie2qco wykonuje dziafania zwiqzane z przeglqdami

gwarancyjnymi, podejmuje dzialania zwiEzane z usuwaniem awarii oraz zleca przewidziane

w ramach zadari inwestycyjnych opracowania dokumentacj..
W zakresie Wydziafu Polityki Spolecznej iZdrowia Publicznego m.in.:
- 9 paidziernika podpisano umowq pomiqdzy GminE Miasto Wloclawek - Zakladem

Aktywnosci Zawodowej a WIKA Polska sp6lka z o.o., na podstawie, kt6rej zatrudnieni w

zakladzie niepelnosprawni pracownicy bqdq Swiadczyli uslugq sktadania element6w do

produkcji manomet16w.
- w ramach ,,Programu wykrywania zakaiei WZW B iC w wojew6dztwie kujawsko-

pomorskim" w dniu 14 paidziernika odbylo siq otwarte spotkanie edukacyjne dotyczqce

profilaktyki, diagnostyki i leczenia wirusowego zapalenia wqtroby typu B iC, kt6re

poprowadzil specjalista cho16b zakainych z wojew6dzkiego Szpitala obserwacyjno-

Zakainego w Bydgoszczy. W tym samym dniu wykonywane byly r6wnie2 tak2e

specjalistyczne badania diagnostyczne krwi. Z badari skorzystalo 62 mieszka6c6w

Wioclawka.
W zakresie dzialalnoici Wydzialu Gospodarki Miejskiej m.in.:

- bie2qce kontrole w zakresie stanu czystosci i porzqdku na terenie miasta.

- zakodczyt siq remont schod6w w parku im. H. sienkiewicza. A w trakcie realizacji sE

nasadzenia parte16w kwiatowvch.
W zakresie dzialalnoSci Wydzialu Edukacji m.in.:
- 4 wrzesnia odbyla siq uroczysta inauguracja nowego roku szkolnego w oddanym do u2ytku

po remoncie zabytkowym budynku Zespolu Szk6i Og6lnoksztalcAcych.

- z okazji Dnia Edukacji Narodowej 16 paidziernika w ll Liceum Og6lnoksztaicqcym odbyfa siq

uroczystoii wrqczenia nauczycielom wloctawskich szk6f i plac6wek Nagr6d Prezydenta

Miasta wloclawek, a pracownikom administracyjno - obslugowym wyr62nieri. Za szczeg6lne

osiqgniqcia w pracy dydaktyczno - wychowawczej uhonorowanych zostalo 59 nauczycieli,

natomiast za wyr62niajqcq idlugoletniq pracq na rzecz szk6l i plac6wek wyr6inionych

zostalo 25 pracownik6w niepedagogicznych.
- zloiono wnioski do Ministerstwa Edukacii Narodowej o zwiqkszenie w 2017 roku czqSci

oswiatowej subwencji o96lnej z o,4 lo rezerwy, z tytulu dofinansowania: wyposaienia w

sprzqt szkolny i materiafV dydaktyczne pomieszcze6 do przeprowadzania egzamin6w

praktycznych potwierdzajEcych kwalifikacje w zawodach, w kt6rych szkoly te dotychczas nie

prowadzily takiego ksztatcenia oraz dofinansowania koszt6w zwiqzanych z wyptatq odpraw

dla zwalnianych nauczvcieli.



- do 7 wrzednia rodzice uczni6w, posiadajqcych orzeczenie o potrzebie ksztatcenia

specjalnego, uczqszczajqcych w roku szkolnym 2077 /20L8 do klas i szk6l okre6lonych w

rozporzqdzeniu Rady Ministr6w, skladali wnioski o pomoc w formie wyprawki szkolnej

Wysoko5t jest zale2na od klasy, do kt6rej uczqszcza uczeri, od rodzaju n iepefnosprawnoSci

oraz od rodzaju podrqcznik6w, z kt6rych uczei korzysta i wynosi od 175 zt do 445 zl. Z

pomocy w tej formie skorzysta 166 uczni6w.
W zakresie dziafari Wydzialu Srodowiska:
- W toku ll etap procedury dofinansowania usuwania wyrob6w azbestowych ze 6rodk6w

Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej.

Do zadari Wydzialu Kultury, Promocji i Komunikacji Spolecznej w omawianym okresie

na le2alo m.in.:
- przygotowanie, koordynacja i udziaf w uroczystoSciach miejskich.
- podsumowanie konkursu ,,Wtoclawki - Nowa odslona".
- ogloszenie wynik6w Bud2etu Obywatelskiego na rok 2018.

W zakresie dzialafi Wydzialu Rozwoju m.in.:
- z Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska iGospodarki Wodnej w Warszawie wplynqla
informacja o przyznaniu ze Srodk6w Programu Operacyjnego Infrastruktura iSrodowisko
2074 - 2020 dofinansowania w wvsokoici LI 064 702,64 zl, dla projektu ztoionego w

ramach Dzialania 2.5. Poprawa jako6ci Srodowiska miejskiego, pn.,,Utworzenie parku na

Slodowie oraz rewaloryzacja zieleni Parku im. H. Sienkiewicza we Wtoclawku". Calkowita

warto(i projektu wynosi 14 387 297,23 zl. Celem projektu jest wzrost powierzchni terenow
zieleni we Wlocfawku poprzez zahamowanie degradacji istniejEcego obszaru biologicznie

czynnego na terenie miasta, poprawa stanu Srodowiska naturalnego i przeciwdziafa n ie

zagro2eniom wynikajqcym z negatywnych skutk6w zmian klimatu, a takie zwiekszenie

dostqpnosci mieszkaic6w do wysokiej jakoSci infrastruktury zieleni oraz r6inorodnoici
fauny i flory w miedcie.
- 12 paidziernika do Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w
Toruniu przeslano dokumenty niezbqdne do podpisania umowv o dofinasowanie projektu
pn.,,. Park im. H. Sienkiewicza we Wloclawku - partery kwiatowe". Calkowita wartosi
inwestycji 26t 979,44 zl, przy dofinansowaniu w kwocie 99 974,65 zl.
- w zakresie rewitalizacji Wydzial Rozwoju Miasta prowadzil nastqpujqce dziatania: a) 7
wrzeinia odbylo siq otwarte spotkanie warsztatowe dla mieszkaic6w Wloctawka
podsumowujqce prace grup tematycznych wypracowujqcych rozwiqzania rewitalizacyjne do

Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Wfoclawek. Podczas ww. spotkania przedstawiono
iskonsultowano wypracowane propozycje. W spotkaniu uczestniczylo ok. 50 os6b; b) Od 18

wrze6nia do 9 paldziernika trwal otwarty nab6r przedsiqwzigi do Gminnego Programu

Rewitalizacji Miasta Wloclawek na lata 2018 - 2028. W ramach ww. naboru, kt6ry byl

traktowany jako uzupetnienie listy przedsiqwziqi wypracowanych przez zespoly tematyczne
pracujqce z w czerwcu i lipcu, wplynqlo 16 Kart projekt6w; c) w konkursie architekton icznym

na opracowanie koncepcji programowo - przestrzennej rozbudowy, przebudowy budynku i

zmiany sposobu u2ytkowania na Centrum Rewitalizacji we Wloctawku przv ul.3 Maja 18

wplynqto 11 prac. Po dokonaniu ich oceny Sqd konkursowy przyznal 2 nagrody i

wyr6inienie. Z autorem zwyciqskiej pracy (biuro Analog Piotr Smierzewski z Koszalina)
podjqte zostanq negocjacje w trybie zam6wienia z wolnej rqki na opracowanie dokumentacji
projektowej.
W zakresie dziafalno6ci Biuro Sportu iTurystyki m.in.



- 3 wrzeinia na Przystani Wodnej na rzece Wi(le im. J. Bojariczyka odbyl siq Piknik Sportowo
-Rekreacyjny,,Wloctawekl Gramyl", kt6rego organizatorem byl O5rodek Sportu i Rekreacji,
przy wsp6lpracy z Biurem Sportu iTurystyki. W programie imprezy znalazty siq m.in.
prezentacje wlociawskich klub6w sportowych. Na scenie sklad na bieiEcy sezon rozgrywek
przedstawily: Klub Koszyk6wki Wloclawek oraz WTS KDBS Bank Wloclawek.
- 8 paidziernika po raz czwarty odbyl siq we Wloclawku p6imaraton. Bieg, kt6ry zainicjowal i

co roku wspiera wfoctawski samorzqd, ukoriczyfo blisko 500 zawodnik6w.
- staraniem m.in. Biura Sportu i Turystyki znalazf siq wir6d organizator6w gl6wnych

stadionowych Mistrzostw Polski w lekkiej atletyce. Zawody w kategorii U 20 planowane sa

na czerwiec 2018 r. Oficjalnq nominacjq miasto Wloctawek otrzymato 10 pa2dziernika w

sied zibie Polskiego Komitetu Olimpijskiego.
JeSli chodzi o Centrum Obslugi Inwestora 6 paidziernika zostala sprzedana inwestorowi
dziatka na terenie Wloclawskiej Strefy Rozwoju Gospodarczego - Park Przemysfowo -
Technologiczny. Inwestor przystqpil do sporzqdzania niezbqdnej dokumentacji celem

uzyskania koniecznych decyzji. Prowadzone sq kolejne rozmowy z inwestorami pragnEcymi

zakupii lub dzieriawii dzialki na terenie Wtoclawka. Z deklarowanych przez inwestorow
plan6w obszar Wloclawskiej Strefy Rozwoju Gospodarczego zostanie do kofca bieiqcego
roku w wiqkszo6ci przekazany inwestorom.
Na zakoiczenie swojej wypowiedzi Prezydent Miasta poinformowal, 2e w obradach
dzisiejszej sesji uczestniczq dyrektorzy wszystkich wydzial6w Urzqdu Miasta. Sq obecni

dlatego, ie Pan Prezydent spotyka siq z uwagami, ii informacje przez Niego przekazywane sq

czqsto niepelne, dlatego Pan Prezydent zaproponowaf takE formutq, ie na pojawiajqce siq

pytania dotyczqce informacji miqdzysesyjnej bqdq udzielane odpowiedzi w formie pisemnej,

natomiast dyrektorzy wydzial6w bgdq odnotowywai wszelkie zapytania a przygotowane po

obradach sesyjnych odpowiedzi Pan Prezydent bgdzie weryfikowal ipodpisywal. Zdaniem
Pana Prezydenta jest to rozwiAzanie czytelne a waga siowa podpisanego przez Prezydenta
Miasta ma wiqksze znaczenie nii udzielanie odpowiedzi bezpoirednio podczas obrad
sesvjnych.

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Dariusz Wesolowski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad zagadnieniami dotyczqcymi przedstawionej przez Prezydenta Miasta informacji
miqdzysesyjnej.

W dvskusii na temat przedstawionei informacii udzial wzieli:
Radnv Jaroslaw Chmielewski wyrazil zadowolenie z obecnoici na obradach sesyjnych

dyrektor6w wydzial6w, dziwi jednak Pana radnego zaproponowana formula, gdyi nie taka
jest rola dyrektor6w, aby zapisywali zapytania radnych, dziwi r6wnie2 lekcewaiqce
zachowanie Pana Prezydenta, kt6ry opu6cit obrady Rady Miasta. Niemniej jednak Pan radny
zwr6cil siq o wyjainienie postepowania dotyczqcego ubezpieczeri, kt6re mialo miejsce w
naszym miescie ico leglo u podstaw, chyba, 2e Pani Wiceprezydent jest w stanie na to
pytanie odpowiedziei, ie broker obecnie obsiugujacy Urzqd Miasta, broker z Torunia, dostal
zadanie wyliczenia sktadki u bezpieczen iowej na 8 miesiecy, nie na rok tak jak zazwyczaj jest

to robione, lecz na 8 miesiqcy. Chciaibym zapytai, co legfo u podstaw ijakie z tego tytufu
bqdq dodatkowe koszty dla miasta, bo z wiedzy Pana radnego wynika, 2e wcze6niej oplata
wynosila 90 ty5. zl. za to ubezpieczenie, a obecnie bqdzie wynosii 150 ty5. zl., wiqc gdzie sq

oszczqdno6ci dla miasta z tytulu wyboru brokera z Torunia. Ponadto Pan radny zapytai, czy



prawda jest r6wniei to, 2e w ramach Grupy Zakupowej ten sam broker, kt6ry obstuguje

miasto, obslugiwai bqdzie wszystkie sp6tki miejskie iw ramach .iakiego postqpowania

bqdzie to przeprowadzone? Czy tak to bqdzie wyglqdalo, ie bqdzie 2 razy dro2ej, byleby
robila to firma z zewnEtrz, bo chyba nie na to siq umawiali5my z Prezydentem. Pan radny
poruszyl r6wnie2 kwestiq dotyczqcq hali sportowej OSIR w zwiqzku z konferenc.jq prasowq

na temat oddania do uiytku obiektu izwr6cil sie z zapytaniem jaki byl pierwotny termin
oddania do uiytku hali sportowej OSIR oraz z jakiego powodu zostal on przesuniQty i

dlaczego miasto wyrazilo na to zgodq nie naliczajqc za takie dzialania kar umownych, co

uszczuplito bud2et miasta. Ponadto Pan radny poprosil o odpowiedi czy prawdq jest, ie
zmieniony zostal pierwotny projekt iwykonawca otrzymaf zezwolenie na zmianq technologii
obloienia obiektu i czy w zwiqzku z tym nie powstala szkoda dla miasta, poniewa2 jest to
oszczqdno5i jedynie dla wykonawcy. Pan radny poruszyl r6wnie2 sprawQ zwiqzanq z

odinie2aniem miasta i zapytal czy postepowanie dotyczqce odinie2ania miasta zostalo

zakohczone i czy wygrala je podobnie jak poprzednio firma ze Stargardu Szczeci6skiego. Pan

radny zwr6cit uwagq, ie w okresie miQdzysesyjnym odbyfo siq spotkanie w Osadzie Popowo,

refacje ze spotkania pokazala jedna z lokalnych telewizji CW 24 - Pan radny zapytaf czego

dotyczylo to spotkanie, gdy2 nie bylo na ten temat wzmianki w informacji sesyjnej Pana

Prezydenta, kto pokryi koszty spotkania i jaki byt jego cel oraz dlaczego nie odbylo siq ono w
siedzibie Urzqdu Miasta. Pan radny poruszyl sprawq podzialu przez Prezydenta Miasta

nagr6d dla nauczycieli i zapytal z jakiej puli - czy z puli zwiqzk6w zawodowych czy

Prezydenta zostaly przyznane w ostatnich trzech latach nagrody dla obecnych radnych

bqdqcych nauczycielami tj. Pana radnego Jaroslawa Hupalo, Pani radnej Agnieszki

Chmielewskiej iPani radnej Ewy Szczepariskiej. Na zakorlczenie wypowiedzi Pan radny
poinformowal, ie zgodnie z postQpowaniem ogloszonym przez miasto na terenie Parku im.

H. Sienkiewicza w okresie od 15 listopada do 10 grudnia ma siq odbywai ukladanie trawy z

rolki, pomimo og6lnej wiedzy, ii nie jest to odpowiedni okres na prowadzenie tego rodzaju
prac ogrodniczych. A zatem w jakim celu bqdzie przeprowadzona taka wymiana trawy w
okresie, w kt6rym trawa z rolki nie powinna byi ukladana, czy to nie jest kolejny przykfad na

marnotrawienie publicznych 5rodk6w.
Radnv Dariusz Jaworski tytulem wprowadzenia poinformowat, 2e miaf zaszczyt i

przyjemnosi na zaproszenie Prezydenta Miasta uczestniczyd w tegorocznej uroczystoici z

okazji Dnia Nauczyciela podczas kt6rej wielu wybitnych wloctawskich nauczycieli otrzymato
nagrodq Prezydenta Miasta. Wiele lat temu Pan radny miai przyjemno5i zorganizowai wraz
z Instytutem Pamieci Narodowej wystawe, kt6ra wzbudzila bardzo duie zainteresowanie
pod tytufem ,,rwarze wlociawskiej bezpieki". Wystawa miala na celu ujawnienie twarzy
os6b dziafajqcych we wloclawskiej bezpiece, kt6rzy niszczyli ludzi i ich ideafy w dqieniu do

wolnolci, z kt6rej wszyscy dzisiaj korzystaja. Wielkie zdziwienie Pana radnego wzbudzif fakt,
2e jednq z os6b nagrodzonych przez Prezydenta Miasta jest osoba znajdujqca siq w
informatorze, kt6ry zostat wydany na okolicznoii zorganizowania ww. wystawy. Pan radny
wrqczyl Prezydentowi Informator w celu umoiliwienia zapoznania siQ z biogramem tej
osoby. Nagrody kt6re przyznano powinny zostai skierowane do os6b stanowiqcych wz6r,
przyklad do nailadowania w iyciu publicznym izawodowym a otrzymala jq osoba, kt6rej
przeszlodi obrazowala wystawa o kt6rej wspomniat Pan radny, osoby w SB to nie byli ludzie
przypadkowi to ludzie oddani i wierni wykonywanej stu2bie o czym Pan radny m6gi siq sam
przekonai, gdyi przez 8 lat niejednokrotnie byl inwigilowany i represjonowany sted tei zna

wielu funkcjonariuszy tych siu2b. Taka to osoba, jako osoba zasluiona, kt6ra przez 12 lat



byla fu nkcjonariuszem sluiby bezpieczehstwa i pelnila tak2e od 1986 roku stanowisko
kierownicze szefa slu2by bezpieczeistwa w Radziejowie, z pewno(ciq byla szefem grupy

operacyjnej w Lipnie na poczEtku stanu wojennego a grupa operacyjna w Lipnie 13 grudnia

zajmowala siq internowaniem obywateli do oboz6w internowania a zatem nie byla zwyklym
szeregowym pracownikiem, ita osoba otrzymuje nagrodq Prezydenta Miasta. A zatem Pan

radny zapytat jakie kryteria stawiane byly nauczycielom, aby mogli oni otrzymaf nagrodq

Prezydenta Miasta.
Radnv Piotr Czarnecki poinformowal, ie w dniu poprzedzajqcym obrady sesyjne odbyto siq

posiedzenie Komisji Kultury isportu podczas kt6rego Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej
prezentowala sprawozdanie ipoinformowafa, ie plac6wka zostaia skontrolowana w roku

2015 z prowadzonej dzialalno5ci ido chwili obecnej nie otrzymala protokotu pokontrolnego

z przeprowadzonej kontroli przez sluiby kontrolne Urzedu Miasta, otrzymywala jedynie

telefoniczne zapewnienia,2e kontrola przebiegta prawidlowo inie stwierdzono uchybien w
funkcjonowaniu plac6wki. Czy zatem jest to prawidfowe dzialanie, gdyi ka2da kontrola
winna zakofczyi siQ protokolem pokontrolnym iczy nie mialo to wplywu na fakt, 2e

pracownicy tej plac6wki do dzisiaj nie otrzymali podwy2ki plac.

Wiceprzewod n iczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvtiski zwr6cil uwagq na spos6b
prowadzenia inwestycji przy ul. Zachodniej oraz panujqcy tam chaos, kt6ry jest znany Pani

Wiceprezydent Korpolak-Komorowskiej. Zdaniem Pana radnego nie moZna w tak
skandaliczny spos6b kontynuowad tej inwestycji i Prezydent Miasta powinien podjqi
konkretne decyzje i zmienii inwestora, aby m6c doprowadzii tE inwestycje do finalu, kt6ry
bqdzie korzystny dla miasta i mieszkaic6w.
Radna Mariola Gawlowska zwr6cila uwagq na rozwa2enie mo2liwo6ci przesuniqcia termin
remontu mostu na okres letni, aby uniknqt kork6w i bardzo duiych utrudnieri w ruchu
drogowym, tym bardziej, ie obecnie trwa remont ul. Dobrzyriskiej, kt6ra jest nieprzejezdna,
wzorem innych miast wszelkie remonty strategicznych czQsci miasta powinny odbywai siq

24 godziny na dobq jak to ma miejsce w innych miastach by zminimalizowai utrudnienia dla

mieszkaic6w i skr6cii okres realizacji zadania. Ponadto Pani radna odniosta siq do

trwajAcego remontu ulicy Grodzkiej, na odcinku od ul. Willowej w stronq mostu zostafa

zawqiona jedna nitka jezdni, po kt6rej mo2e poruszai siq jeden pojazd co stanowi duie
utrudnienie natomiast poszerzono pas trawnika, jest to posuniQcie zupelnie niezrozumiale
dla os6b korzystajqcych z tej drogi, kt6re graniczy wrqcz z brakiem wyobraini. A zatem jakie

rozwiqzanie tego problemu proponuje Pan Prezydent oraz stuiby odpowiedzialne a

bezoiecze6stwo w mie6cie.

Radnv Damian Chelminiak nawiAzu.iQc do wypowiedzi Pani radnej Marioli Gawlowskiej
poruszyl r6wnie2 sprawq remontu ul. Grodzkiej skladajqc w tej sprawie interpelacjq do
Prezydenta Miasta w sprawie poszerzenia ulicy Grodzkiej od nr 17 do ul. Mostowej.
Mieszkaricy zwracajq uwagq, 2e tego typu zwq2enie ulicy powoduje korki nie ma sensu tego
typu rozwiazanie. W zwiqzku z tym naleiy miei nadziejq, ie zostanie zastosowane inne

rozwiqzane o kt6re wnoszq mieszkarlcy i ulica nie zostanie zwq2ona. Ponadto Pan radny

zapytal o termin zamkniecia mostu oraz czy moina dokonaf zmiany jego terminu.
Radnv Krzvsztof Kukucki zapytat o termin oddania do uiytku hali OS|R oraz czY ten sam

wykonawca, kt6ry byt zaangaiowany w przebudowQ tej hali, obecnie wykonuje prace

zwiqzane z przebudowq basenu Delfin. Czy wskazany uprzednio termin oddania basenu w
dniu 1 sierpnia 2018 roku jest niezagro2ony. Ponadto Pan radny nawiqzal do interpelacji
skierowanej do Prezydenta Miasta w kt6rej Pan radny proponowaf, aby plytkie baseny o



glebokosci 1,20 m. budowane byly przy szkolach i sluiyly do nauki plywania bez moiliwodci
skok6w do wody po jednym na ka2dym z osiedli. Nie sa to kosztowne inwestycje na co

wskazujq do(wiadczenia innych samorzqd6w iw zwiqzku z tym Pan radny zapytal, czy sq

rozwa2ane tego typu rozwiqzania, poniewa2 Prezydent Miasta w odpowiedzi na interpelacjq
stwierdzif, ie bqdzie dokonane rozpoznanie co do mo2liwoici zastosowania tego rodzaju
propozycji.

Radnv Krzvsztof Kowalski przypomnial, ie w dniu 16 wrzeinia br. na ul. Zbiegniewskiej miaf

miejsce 6miertelny wypadek, w kt6rym zginQl motocvklista. Pan radny w dniu 27

paidziernika 2016 roku, czyli rok temu zloiyl do Prezydenta Miasta interpelacjg, w kt6rei
zaproponowal poprawq bezpiecze6stwa na tej ulicy poprzez zamontowanie lustra

drogowego przy wyjeidzie z ul. Fredry lqczqcej bloki 2,4,6,8,L0 z ul. Zbiegniewskiej z uwagi

na ograniczonq widocznoit. Pan Prezydent w dniu 2listopada 2016 roku w odpowiedzi na

interpelacjq poinformowal, ie propozycja zostala wpisana do porzqdku obrad najbliiszej
Komisji ds. bezpieczeistwa ruchu drogowego. Opinia Komisji stanowii bqdzie podstawq do
podjqcia decyzji o zastosowaniu stalych rozwiqza6 we wskazanej lokalizacji. A zatem Pan

radny zapytal czy Komisja ds. bezpieczeristwa ruchu drogowego odbyla posiedzenie od

tamtego czasu, czy wypracowaia stanowisko do zaproponowanego rozwiAzania. Byi mo2e

zamontowanie lustra drogowego mogloby uratowai iycie motocykliicie, kt6ry zginqt w
wypadku drogowym. Ponadto Pan radny skierowal zapytanie do Wiceprezydent Miasta Pani

Barbary Moraczewskiej informujqc, ie w dniu 18 paldziernika br. Wojew6dzki Sqd

Administracyjny nie uwzglqdnil zloionych przez Prezydenta Miasta wyjaSnie6 ipotwierdzif,
ie Wojewoda Kujawsko-Pomorski stusznie uznal wEtpliwo(ci O6wiatowei SolidarnoSci,

stwierdzajqc, ie Tarzqdzenie nr 78 powolujqce sklad komisji konkursowej dokonane zostalo
z naruszeniem prawa, a zatem co dalej wtadze miasta zamierzajq zrobii w tej kwestii.
Ponadto czy Prezydent Miasta zdaje sobie sprawQ, ie wszelkie decyzje podejmowane przez

nowo powotanych dyrektor6w plac6wek o6wiatowych moga zostad w Swietle prawa uznane

za niewaine. Pan radny zapytal takie jak dlugo Prezydent Miasta zamierza tolerowai ten
stan rzeczy choi itak w konsekwencji wystqpi konieczno6i przeprowadzenia po raz kolejny

tych konkurs6w. Pan radny poruszyl tak2e kwestiQ sprzedaiy choinek na placu przy hali

targowej. Pan radny poinformowal, ie do roku ubiegiego decyzje na sprzeda2 choinek
wydawane byly przez MZUKID, natomiast w roku bieiqcym znajduje siq to w gestii

Wiceprezydenta Jaroslawa Najberga. Jest to rozporzQdzenie z 2013 roku, w kt6rym zaklada

siq, 2e okazjonalna sprzedaz przeddwiqteczna kosztuje 10 zl. za m2 wynajmowanej
powierzchni na dobq. A zatem jeieli sprzedajqcy chcq handlowai choinkami przez 9 dni, a

Urzqd Miasta wyznaczyl po 35 m2 dla kaidego sprzedajEcego, to przez 9 dni osoby
handlujqce poniosq wydatek ponad 3000 zl., aby m6c handlowai choinkami. Handlujqcy
producenci drzewek, kt6rzy chcq skorzystai z oferty bqdq siq zastanawiai czy warto
handlowai w wyznaczonym miejscu i ponosii tak duie koszty. Dla przypomnienia Pan radny
poinformowal, ie cyrk oraz wesole miasteczko do 1000 m ptaci 120 zi. za dobq. W zwiqzku z

tym nale2y wyjSi z innq propozycjq i pom6c przedsiebiorcom w okolicznoiciowej sprzeda2y

choinek.
Radnv J6zef Mazierski stwierdzi, ie w zwiqzku z tym, ie Pan Wiceprezydent Jaroslaw
Najberg nie bywa i nie uczestniczy w posiedzeniach Komisji jak to byto w dobrym zwyczaju,
zatem pozostaje pytai podczas obrad sesyjnych. W zwiqzku z tym Pan radny poinformowal,
ie mieszkafcy czQsto wystqpujq o sprzedai, o uiytkowanie lub wydzieriawienie terenu i

otrzymujE odpowiedzi, ii nie mo2na tego zrobii, poniewa2 np. nieuregulowany jest stan



prawny lub nie przewiduje tego regulamin, Pan radny zaproponowat, aby Pan

Wiceprezydent przed udzieleniem odpowiedzi zaprosit mieszkaric6w iwyja5nil, dlaczego nie

moina spetnii ich oczekiwari, gdyi czqsto z rozm6w z mieszkaricami wynika, 2e moina
podjQe skuteczne dzialania. W kontaktach na szczeblu dyrektora czy Wiceprezydenta moina
wyja6nid wiele spraw ijeSli nawet nie moina czego6 zrobii to nale2y sig mieszkancom

szczeg6towe wyjaSnienie. Kolejnq sprawq poruszonE przez Pana radnego sa naprawy np.

studzienek, poniewa2 znajdu.jE siQ poza pasem drogowym, kto w takim razie jest

zobowiqzany do tego rodzaju napraw na terenie miasta. Jak siq okazuje wspomniana

studzienka znajduje siq na dziatce bqdqcej wfasnoSciq miasta nr 42/19, takich przypadk6w

jest wiQcej np. przy ul. Mazowieckiej 3, natomiast MZUKID odmawia naprawy powolujqc siq

na regulamin- takich odpowiedzi byi nie mo2e gdyi jeieli teren nale2y do miasta to stuzby

miejskie muszq podjqi siq naprawy.
Radnv Jarostaw Hupaio zapytal o realizacjq budietu obywatelskiego dotyczqcego budowy
pawilonu dla kot6w w Schronisku Miejskim dla Zwierzqt a takie na jakim etapie znajduje siQ

ta inwestycja. Ponadto Pan radny zapytal kto na Cmentarzu komunalnym odpowiada za

przygotowanie Cmentarza do Swiqta Zmarlych z uwagi na wzmo2onE czqstotliwosi
odwiedzin w tym czasie. Pan radny pytania te chcial zadai w innym punkcie zgodnie z

porzqdkiem obrad, lecz skoro inni radni w tym punkcie skladajq wnioski i zapytania to Pan

radny dostosowat siq do przebiegu obrad sesyjnych.

Radnv Stanistaw Krzemieniewski zwr6cil siq do Pani Wiceprezydent Magdaleny Korpolak-

Komorowskiej o zwiqkszenie nadzoru nad remontem ulicy Grodzkiej. Pan radny podziela

zdanie przedm6wc6w o to, aby nie zwq2ai jezdni na planowanym odcinku, ponadto Pan

radny zwr6cit uwage na bezpieczeistwo dzieci poniewa2 brak jest 6wiatel na przejiciu dla

pieszych na wysokoici szkoly w zwiqzku z tym poprosil o skierowanie w to miejsce os6b,

kt6re wzorem innych przej6i przy plac6wkach szkolnych przeprowadzajq dzieci na przej6ciu

dla pieszych co ma sfuiyi bezpieczeristwu dzieci.

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Dariusz Wesolowski zapytat czy Wiceprezydenci

obecni na sali obrad udzielA odpowiedzi na zapytania radnych. Pan Wiceprzewod n iczqcy

otrzymal odpowiedi, 2e wszelkie informacje na temat poruszanych zagadnieh zostanq

udzielone w formie prsemnej.

Ad.3
Projekt uchwaty w sprawie wyboru Przewodniczqcego RadY Miasta Wloclawek'

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaty dokonat Wiceprzewod niczacy RadV

Miasta radny Dariusz Wesolowski, kt6ry poinformowal,2e Ustawa o samorzqdzie gminnym

w art. 19 ust. 1 wskazuje, i2 Rada gminy wybiera ze swego grona przewod n iczqcego

bezwzglqdnq wiqkszo6ciq glos6w w obecno(ci co naimniej polowy ustawowego sktadu rady,

w glosowaniu tajnym. W zwiazku z odwoianiem radnego Krzysztofa Kukuckiego z funkcji

Przewodn iczqcego Rady Miasta, zaszla potrzeba wyboru nowego Przewodn iczqcego. BiorEc
pod uwagq wyniki przeprowadzonego glosowania zasadne jest podjqcie przedmiotowej

uchwaly.



Opinia Komisii Stalei Radv Miasta
Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku

Prawnego i Publicznego. Z opinia w tej sprawie zapoznala Radq Miasta Przewodniczqca

Komisji radna Katarzyn a Zarqbska.

Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny Dariusz Wesolowski poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem jednocze(nie zwr6cil siq do radnych o zglaszanie

kandydat6w na funkcjq Przewodn iczqcego Rady Miasta.

W dvskusii udziat wzieli:
Radnv Jaroslaw Hupalo w imieniu Klubu radnych SLD na funkcjq Przewod n iczqcego Rady

Miasta zglosil radnego Stanislawa Wawrzonkoskiego, kt6ry jest radnym posiadajEcym duze

doiwiadczenie samorzqdowe, ponadto petnit jui tq funkcjq w Radzie Miasta.

Przewodniczacv Radv Miasta radnv Dariusz Wesolowski skierowal zapytanie do Sekretarza

Miasta Pani Wieslawy Konopczyriskiej, czy radny Stanisiaw Wawrzonkoski moie ubiegai sie

o kandydowanie na funkcjq Przewod niczqcego Rady Miasta w sytuacji, gdy nie zlo2yf

rezygnacji z pelnienia funkcji PrzewodniczEcego Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony

Srodowiska.
Pani Wieslawa Konopczvhska Sekretarz Miasta wyjadnila, 2e zgodnie z ustawq jedynie radni

bqdqcy czfonkami Komisji Rewizyjnej nie mogq lqczyi funkcji czlonka Komisji Rewizyjnej z

osobami, kt6re sq wymienione w art. 19 ust. 1 Ustawy o samorzqdzie gminnym, czyli z

funkcjq Przewod n iczqcego i Wiceprzewod n iczqcego Rady. Brak jest zapis6w ustawowych

zabraniajqcych wprost tqczenia funkcji Przewodniczqcego komisji stalej z funkcjE

Przewodn iczqcego lub Wiceprzewodn iczqcego Rady. Majqc jednak na uwadze o96lne zasady
jakie spoczywajq na Przewodniczqcym Rady, kt6ry koordynuje prace komisji stalych Rady

doszloby do pewnego zaburzenia funkcji, gdyi Przewodniczqcy Rady nie mo2e koordynowai
funkcji Przewodn iczqcego Komisji. Do takiego zapisu zobowiqzuje te2 par. 37 Statutu Miasta,

a zatem dla jasnoici funkcjonowania oraz sprawowania swoich obowiqzk6w nie powinno

doj5i do takiej sytuacji, aby Przewodniczacy Rady pelnif innq funkcjq w Komisji.

Wiceprzewodn iczacv Radv Miasta radnv Dariusz Wesolowski zwr6cil siq do radnego

Stanislawa Wawrzonkoskiego z zapganiem czy zlo2y rezygnacjq z funkcji Przewodn iczqcego

Komisji w zwiqzku z zaprezentowanym przez Paniq Sekretarz wyjaSnieniem sytuacji prawnej

Radnv Stanislaw Wawrzonkoski poinformowal, 2e w ustawie o samorzqdzie gminnym oraz

Statucie Miasta Wloclawek brak jest zapisu zabraniajqcego fqczenia funkcji
Przewodn iczqcego Rady z funkcjq Przewodn iczqcego Komisji, z reguty Przewod niczqcego

Rady wybiera siq na pierwszym posiedzeniu nowej Rady, w6wczas iaden z kandydat6w nie
piastuje funkcji. Obecnie kaidy z potencjalnych kandydat6w bez wzgledu na petnione

funkcje w Radzie mo2e ubiegai siq o funkcjq Przewodn iczqcego bez uprzedniej rezygnacji. W
zwiqzku z tym Pan radny poinformowat, 2e nie zlo2y rezygnacji z funkcji Przewodn iczqcego

Komisji natomiast wyraza zgodq na kandydowanie na funkcjq Przewod n iczqcego Rady

Miasta.
Wiceprzewodn iczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvtiski poinformowal, 2e Klub radnych

PIS nie bqdzie zgtaszal swojego kandydata na funkcjq Przewodn iczqcego Rady, gdyi nie tylko
w przekonaniu Pana radnego radny Jarostaw Chmielewski byi najlepszym Przewodniczqcym
Rady w te.i kadencji. Natomiast odnoszqc siq do wypowiedzi radnego Stanislawa

Wawrzonkoskiego seniora Rady Miasta, Pan radny zaapelowal o wiqcej odwagi i



zdecydowania ze strony Pana radnego Wawrzonkoskiego w sytuacji, gdy naleiy siq okreSlid
jakie dzialania trzeba podjqi, bez kalkulacji co moina stracie lub zyskai. Z pewno6ciq Rada

M iasta ostatecznie dokona wyboru Przewodniczqcego.

Radnv Stanisfaw Wawrzonkoski odnoszqc siQ do wypowiedzi przedm6wcy poinformowal, 2e

Wiceprzewod n iczEcv reprezentuje ugrupowanie, kt6re nosi nazwq Prawo i Sprawiedliwo6i,
a zatem naleiy poslugiwai siq prawem. W zwiEzku z tym Pan radny poprosil o wskazanie

przepisu w ustawie o samorzqdzie gminnym lub w Statucie Miasta, kt6ry zabrania radnemu

obecnemu na sali obrad kandvdowai na to stanowisko. Brak .iest takiej regulacji prawnej,

natomiast p6iniejsze zachowanie Pan radny pozostawia do swojej dyspozycji.
Wiceprzewodn iczacv Radv Miasta radnv Dariusz Wesolowski w zwiqzku z zaistniaia sytuacjq
poprosil o komentarz prawny Paniq Wiesiawq Konopczyriskq Sekretarz Miasta, informujEc
ponadto, i radny Rafat Sobolewski zlo2yl rezygnacje z obecnie pelnionei funkcji.
Pani Wieslawa Konopczviska Sekretarz Miasta wyjadnila, 2e ustawowy zakaz dotyczy
lqczenia funkcji czlonka Komisji Rewizyjnej z funkcj4 Przewod niczacego i

Wiceprzewod n iczAcego Rady. Przepisy ustawy nie zakazujq wprost tqczenia funkcji
Przewod n iczqcego Komisji statej z funkcjq Przewod niczacego Rady. Zapisy Statutu Miasta

wskazujq wprost, 2e nie mo2na lqczyi funkcji przewodn iczqcych dw6ch komisji stalych,
jednakie zadania Przewod niczEcego sq takie,2e koordynuje on pracq komisji iw zwiqzku z

tym, aby nie doszlo do kolizji w sprawowaniu funkcji wskazany jest zawsze rozdzial funkcji,
kt6ry 5wiadczy o przejrzystosci wykonywania swoich zada6. A zatem to Rada postanowi i

zadecyduje, jest wskazana kandydatura, kandydat wyrazit zgodq na kandydowanie,

stwierdzil,2e nie zto2y rezygnacji z obecnie pelnionej funkcji Przewodnicz4cego Komisji a
zatem je2eli kandydatura zostanie poddana pod glosowanie w6wczas Rada Miasta poprzez

glosowanie dokona wyboru.
Radnv Jarostaw Hupato stwierdzil, ii do tej pory jest to jedyna zgloszona kandydatura a

zatem nic nie stoi na przeszkodzie, aby zostata poddana pod gtosowanie, opinia prawna w
tej sprawie jest ambiwalentna, natomiast Pan radny zadeklarowal, po rozmowie z

kandydatem,2e je6li Pan Stanislaw Wawrzonkoski zostanie wybrany to zrezygnu.ie z funkcji
Przewodn iczqcego Komisji, a zatem naleiy przej(i do glosowania, tym bardziej 2e nie ma

2adnych przeciwwskazari prawnych, aby podjEi takie dziafanie.
Wiceprzewod niczacv Radv Miasta radnv Dariusz Wesoiowski zwr6cil siQ do Sekretarza

Miasta Pani Wieslawy Konopczyiskiej o wyja6nienie czy w zaistniatej sytuacji uchwala
podjqta przez Radq Miasta mo2e zostai zakwestionowana przez organ nadzoru jako

n iezgod n a z prawem.
Pani Wieslawa Konopczvfska Sekretarz Miasta wyjaSnila, ie moie doj6i do takiej sytuacji, ie
uchwaly podpisane przez Przewodn iczacego, kt6ry zostanie wybrany przez Radq Miasta w
spos6b nieprawidlowy bqdq dotkniqte wadq prawnq.

Radna Olsa Krut-Horonziak stwierdzifa, ie postugiwanie siq prawem i sprawied liwoiciq
obowiqzuje wszystkich radnych na tej sali. Pan radny Stanislaw Wawrzonkoski znajduje sie w
prawnie okreSlonej sytuacji, jest radnym iz wyboru Przewodniczqcym Komisji Gospodarki.
Zaden organ nie bqdzie rozpatrywat prawomocnodci podjqtej uchwaiy, bez wskazania faktu,
o kt6rym jest tu mowa, poniewai w prawie jest r6wnie2 tak, ie bada siq takze inne

towarzyszAce okolicznoici. Ponadto istnieje uchwala zobowiAzujaca radnego do etycznego
zachowania, kt6ra nadal obowiqzuje, natomiast chei piastowania dw6ch funkcji na rok
przed wyborami samorzqdowymi jest nie na miejscu.
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Radnv Stanisfaw Wawrzonkoski - ze wzglqd6w technicznych wypowiedi Pana radnego nie

moie zostai odnotowana w protokole z uwagi na fakt, i2 Pan radny podczas swojej

wypowiedzi nie wlqczyl mikrofonu.
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzii, ie cieszy postawa Wiceprzewod n iczAcych Rady Miasta,

kt6rzy postanowili stai na straiy przepis6w iortodoksyjnie je stosowai w spos6b dla siebie

wygodny. Pan radny zwr6cil uwagq, 2e nie zostaly spelnione procedury prawne, gdy nale2ato

w zwiqzku z wnioskiem zlo2onym przez grupQ radnych zwolai posiedzenie Rady Miasta

zgodnie z przepisami prawa, na kt6re dzisiaj siq powolujq. Ponadto Pan radny poddal w
wqtpliwoii czy decyzje zapadajEce dzisiaj podczas obrad bqdq prawomocne, poniewai

upowainienie udzielone przez Przewodniczacego, kt6ry nie pelni ju2 tej funkcji, obowiqzuje

nadal pomimo tego, ie osoba ta ju2 nie pelni swoje.j funkcji. Przez ostatnie 2 miesiEce

odbywat siq festiwal os6b, kt6re uznaly siq za Przewodn iczqcego, choi to nie jest takie
oczywiste, gdy2 prawnicy, kt6rzy analizowali tq sprawq w spos6b jednoznaczny twierdzili, 2e

upowa2nienie dziata do momentu, kiedy osoba upowainiajqca petni swojq funkcjq.

Nieobecnoii Przewodn iczqcego nie jest jednoznaczna z jego odwoianiem. A zatem je2eli

Wiceprzewodn iczqcy zdecydowali siq zlamai prawo inie zwolywai sesji Rady Miasta, kiedy

bvli do tego zobligowani to dzisiaj dziwi ich zachowanie co do jego przestrzegania.

Wiceprzewodniczacv Radv Miasta radnv Dariusz Wesolowski poinformowat Pana radnego

Kukuckiego, 2e m6gi on fakt ten zgiosii do organu nadzoru, jeieli tego nie zrobil zatem nie

ma prawa stawiai zarzut6w, ie zostaio zlamane prawo. Aby nie lamai prawa Pan

Wiceprzewodn iczqcy kilkakrotnie prosil o wyja5nienie sytuacji prawnej przez Sekretarza

Miasta.
Wiceprzewod niczacv Radv Miasta radnv Dariusz Wesotowski zwr6cil siq ponadto do radnego

Stanislawa Wawrzon koskiego, kt6ry nie zlo2yt rezygnacji z pelnionej obecnie funkcji czy

podtrzymuje kandydowanie na funkcjq Przewodn iczqcego Rady Miasta.
Radnv Stanislaw Wawrzonkoski poinformowal, ie ju2 wczeSniej wyrazil swojq wole w tej
sorawie.
Wiceprzewod niczacv Radv Miasta radnv Dariusz Wesoiowski na funkcjq Przewod n iczqcego

Rady Miasta zglosii kandydaturq radnego Rafala Sobolewskiego, kt6ry pelnil jui tq funkcjq w
Radzie Miasta iz pewno6ciq bqdzie dobrze wypelnial swoje obowiqzki. Radny Rafal

Sobolewski wyrazil zgodq na kandydowanie.

Z uwagi na brak zgfoszei innych kandydatur Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny

Dariusz Wesotowski poddai pod glosowanie zamknigcie listy kandydat6w na funkcjq
Przewodn iczqcego Rady Miasta.
W wvniku Rtosowania orzeprowadzonego z udziaiem 22 radnvch za zamknieciem listv

kandvdat6w wszvscv radni opowiedzieli sie iednomvilnie, glos6w przeciwnvch oraz

wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Dariusz Wesoiowski poinformowaf,2e w zwiazku z

faktem, i2 wyb6r Przewod niczEcego Rady Miasta odbywa siq w glosowaniu tajnym, naleiy
dokonai wyboru komisji skrutacyjnej. Pan Wiceprzewodn iczqcy poprosil zatem o zglaszanie

kandydat6w do pracy w komisji, kandydaci winni wyrazii zgodq na prace w tej komisji.
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Radnv iarostaw Chmielewski w imieniu Klubu radnych PIS zgfosil do pracy w Komisji

Skrutacyjnej kandydaturq radnego Krzysztofa Kowalskiego, kt6ry wyrazil zgodq na

kandydowanie.
Radnv Jaroslaw Hupato w imieniu radnych Klubu SLD na kandydata do pracy w komisji

skrutacyjnej zgtosil radnego Damiana Chelminiaka, kt6ry wyrazil zgodq na kandydowanie
Radna Ewa Szczepa6ska w imieniu Klubu radnych PO zgtosila do pracy w Komisji

Skrutacyjnej wlasnq kandydaturq iwyrazila zgodq na kandydowanie.

Po zako6czeniu zglaszania kandydatur do pracy w Komisji Skrutacyjnej Wiceprzewodn iczEcy

Rady Miasta radny Dariusz Wesotowski poddal pod glosowanie wyb6r Komisji Skrutacyjnej
w nastqpujqcym skfadzie: radna Ewa Szczepaiska, radny Damian Chelminiak oraz radny

Krzysztof Kowalski.

W wvniku giosowania orzeorowadzoneeo z udzialem 23 radnvch za zaprooonowanvm
skladem Komisii Skrutacvinei radni opowiedzieli sie iednomv6lnie. slos6w przeciwnvch oraz

wstrzvmuiacvm sie nie stwierd zono.

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta zwr6cil sig do czlonk6w Komisji Skrutacyjnej o
przygotowanie regulaminu gfosowania oraz kart do glosowania, a tak2e o dokonanie wyboru
Przewodn iczqcego Komisji, nastqpnie oglosil przerwq w obradach do czasu zakoiczenia prac

Komisji Skrutacyjn ej.

Przerwo w obradoch sesyjnych.

Wznowienie obrad po przerwie.

Wznawiajqc obrady po przerwie Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Dariusz

Wesolowski zwr6cit siq do Przewodniczqcej Komisji Skrutacyjnej Pani radnej Ewy

Szczepaiskiej o przedstawienie Regulaminu wyboru Przewodn iczqcego Rady Miasta
Wtoclawek.

Przewodniczaca Komisii Skrutacvinei radna Ewa Szczepafiska odczWata Regulamin wyboru
Przewodn iczEcego Rady Miasta Wloclawek.

Regulamin stanowi zalqcznik do protokolu.

Wobec braku uwag i poprawek ze strony radnych do przedstawionego Regulaminu,
Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie Regulaminu wyboru
Przewodn iczEcego Rady Miasta Wfocfawek.
W wvniku przeprowadzoneeo glosowania, w kt6rym uczestniczvlo 23 radnvch za przvieciem

ww. Regulaminu radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, gios6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

t2



W rezultacie dokonanego glosowania Regulaminu wyboru Przewodn iczqcego Rady Miasta

Wloclawek zostal przyjety przez Radq Miasta.

NastQpnie cztonkowie Komisii Skrutacyjnej przekazali radnym obecnym na sali obrad, karty
do gtosowania w celu przystqpienia do aktu gfosowania, natomiast Przewodniczqca Komisji

Skrutacyjnej radna Ewa Szczepa6ska kolejno zgodnie z listq obecnoSci odczytywafa nazwiska

radnych, kt6rzy umieszczali swoje karty do glosowania w przygotowanej do tego celu urnie
wyborczej.
Po zakoiczeniu aktu glosowania i zebraniu kart do urny Komisja Skrutacyjna opu6cila sale

obrad udajqc siq do Biura Rady Miasta celem ustalenia wynik6w glosowania oraz

sporzqdzenia protokoiu z przeprowadzonego gtosowania.

W celu dokonania ww. czynnoSci przez Komisjq Skrutacyjnq Wiceprzewodn iczqcy Rady

Miasta radny Dariusz Wesolowski ogiosil przerwq w obradach sesyjnych do czasu

zakoriczenia pracy i powrotu Komisji Skrutacyjnej na salq obrad.

Przerwo w obrodoch sesyjnych.

Wznowienie obrod po orzerwie.

Wznawiajqc obrady po przerwie Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Dariusz

Wesolowski zwr6cil siq do Przewodniczqcej Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie protokotu
Komisji Skrutacyjnej oraz podanie wynik6w glosowania.

Przewodniczaca Komisii Skrutacvinei radna Ewa Szczepaiska odczytata protok6l Komisji

Skrutacyjnej powofanej w trakcie obrad XXXIV sesji Rady Miasta Wloctawek dla wyboru
Przewod n iczqcego Rady Miasta Wloctawek informujac, ie za wyborem na funkcjq
Przewodn icz4cego Rady Miasta radnego Rafala Sobolewskiego oddano 13 glos6w,

natomiast za wyborem na funkcjg Przewod n iczqcego Rady Miasta radnego Stanisfawa
Wawrzonkoskiego oddano 10 glos6w.
Wobec powv2szego Pan radnv Rafal Sobolewski wvbranv zostal na funkcie
Przewodn iczacego Radv Miasta Wtoclawek.

Protok6l Komisji Skrutacyjnej stanowi zalEcznik do niniejszego protokolu.

Po przedstawieniu przez KomisjQ Skrutacyjnq wynik6w gtosowania Wiceprzewodn iczqcy

Rady Miasta radny Dariusz Wesoiowski poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwafy
w sprawie wyboru Przewodn iczqcego Rady Miasta Wloclawek w kt6rej par. l otrzymuje
brzmienie: Przewodniczqcym Rady Miasta Wfoclawek w glosowaniu tajnym wybrany zostaf
radny Rafal Sobolewski.
W wvniku glosowania przeprowadzonego przv udziale 20 radnvch za przvieciem proiektu
uchwatv opowiedzialo sie 17 radnvch. przv braku glos6w przeciwnvch oraz 3 gtosach

wstrzvm u iacvch sie.
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Po zakorlczonym glosowaniu Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Dariusz Wesotowski
poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego giosowania Rada Miasta przyjqla uchwalq w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwafa - zalqcznik do protokofu.

Nastepnie Wiceprzewodn iczacv Radv Miasta radnv Dariusz Wesofowski pogratulowaf

radnemu Rafaiowi Sobolewskiemu wyboru na funkcjq Przewodn iczqcego Rady Miasta i

przekazal dalsze prowadzenie obrad XXXIV sesji Rady Miasta.

Radnv Rafal Sobolewski Przewodniczacv Rady Miasta podziqkowal wszystkim za oddanie
glosu za .jego kandydatura, ale takie tym, kt6rzy oddali sw6j glos na innego kandydata,
poniewa2 nie traktuje kontr kandydowania radnego Stanistawa Wawrzonkoskiego jako

elementu Swiadczqcego o glqbokim podziale Rady Miasta, lecz Pan radny byl dumny z faktu,
ie m6gl zmierzyi sie z takim przeciwnikiem. Dokonany przez Radq Miasta wyb6r moie byi
preludium do wsp6lpracy na 162nych polach w gronie tej Radv Miasta. Pan radny wyrazil
zadowolenie z tak du2ego bezwzglqdnego poparcia jego osoby, co daje wiqksze mozliwoSci

do znajdowania najlepszych rozwiqzad dla miasta i jego mieszka6c6w. Ponadto Pan radny

wyrazil nadziejq, 2e Prezydent Miasta wyrazi wolq ichqi wsp6lpracy na rzecz naszego

miasta.

Przed rozpoczqciem kolejnego etapu procedowania Przewodniczqcy Rady Miasta radny
Rafal Sobolewski ogtosit 10 minutowa przerwQ w obradach sesyjnych.

Przerwa w obrodoch.

Wznowienie obrod po przerwie.

Ad.4
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie powolania statych komisji iustalenia
przedmiotu ich dzialania,

Wprowadzenia do projektu uchwaty w sprawie powolania statych komisji i ustalenia
przedmiotu ich dzialania w imieniu Klubu radnych PIS dokonaf radny Jaroslaw Chmielewski,
kt6ry poinformowal, ie zgodnie z aft.2I ust. 1 ustawy o samorzqdzie gminnym do
kompetencji Rady Miasta naleiy m.in. powolywanie komisji stalych. Rozwiqzanie komisji
nastepuje tym samym trybie. Majqc na wzglqdzie oszczqdnodi (rodk6w publicznych, a tak2e
fakt dublowania przedmiotu dzialania Komisji ds. Rewitalizacji z zadaniami przewidzianymi
dla innych komisji stalych, zasadnym jest rozwiqzanie ww. komisji. Biorqc powy2sze pod

uwagQ, Pan radny zwr6cil siq do Rady Miasta o podjqcie uchwaty w zaproponowanym
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brzmieniu. Ponadto Pan radny przypomnial, ie gdy w miesiEcu styczniu br. nowa koalicja w

Radzie Miasta powotywala ww. komisjq w6wczas radni sygnalizowali, ie jej powolanie

bqdzie dodatkowym kosztem obciqiajqcym bud2et miasta a ponadto bqdzie to dublowanie
kompetencji innych komisji statych funkcjonujqcych w Radzie Miasta jak np. Komisji

Sudietu, Rozwoju i Promocji Miasta, Komisji Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska, a

takie Komisji Kultury isportu. Zatem nie ma potrzebV, aby Komisja ds. rewitalizacji dalej

funkcjonowala stqd projekt uchwaly dotyczqcy jej likwidacji, natomiast kompetencje tej
Komisji przejdq ponownie do komisji stafych, kt6re zostafy wcze6niej wymienione.
Ponadto Pan radny zaapelowaf do Przewodn iczEcego Rady Miasta, aby tak2e w ramach

oszczqdnolci nie powolywai kolejnego Wiceprzewod n iczEcego Rady Miasta, poniewaZ nie

ma takiej potrzeby pomimo, ii Statut Miasta dopuszcza, ie moie byc 3

WiceprzewodniczEcych Rady Miasta.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly w przedmiotowej sprawie rozpatrzyla Komisja Porzqdku Prawnego i

Publicznego, kt6ra negatywnie zaopiniowala zaproponowana zmianQ. Opinie w tej sprawie
przedstawiia Radzie Miasta PrzewodniczEca Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafat Sobolewski poinformowal,;e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Jaroslaw Huoalo stwierdzil, 2e pro6ciej bytoby, aby na obradach dzisiejszej sesji
postawiony zostal wniosek o odwolanie z funkcii Przewodn iczqcego oraz

Wiceprzewod niczEcego Komisji ds. Rewitalizacji, poniewai taki cel przyiwieca likwidacji tej
Komisji. Zdaniem Pana radnego takie dziatanie stanowi kolejny element walki politycznej,

poniewa2 zmienia sie struktura wfadzy w Radzie Miasta iw ten spos6b dokonuje siq

rozliczei o czym (wiadczq kolejne punkty porzqdku obrad. Komisja ds. Rewitalizacji ma do

wypelnienia waine zadania, w chwili obecnej jest na etapie konstrukcji programu

rewitalizacji, odbywajq siq konsultacje, a zatem pro(ciej byfoby powofai nowego

Przewodn iczqcego nii stawiai zarzutu o dublowaniu kompetencji, na 13 radnych z

pewnoSciq znajdzie siq taka kandydatura, kt6ra bqdzie kierowai dalszymi pracami Komisji.

Natomiast odnoszqc siq do wniosku radnego Jaroslawa Chmielewskiego o ograniczenie

ficzby wiceprzewod n iczqcych Pan radny poinformowal, ie pragnie rozszerzYi ten wniosek, ii
Klub radnych SLD wycofaf rekomendacjq na funkcjq Wiceprzewod niczqcego Rady Miasta

radnemu Dariuszowi Wesolowskiemu, ponadto Klub radnych SLD postawi wniosek o
likwidacjq jednego ze stanowisk i odwofanie radnego Dariusza Wesotowskiego. W zwiEzku z

tym Pan radny Chmielewski w imie dobrej zmiany bqdzie m6gl zaoszczqdzii na kolejnym

stanowisku w Radzie Miasta, Pan PrzewodniczEcy Rady Miasta jest osobq pracowite,
podobnie jak Pan Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczy6ski i z pewno6ciq

poradzq sobie kierowaniem pracami Rady Miasta. Natomiast radni SLD deklarujq

wsp6lpracq po realizacji wniosku o odwolanie z funkcji wiceprzewod n iczEcego bylego kolegi

Klubu radnych SLD.

Radnv Jarostaw Chmielewski wyja(nit, ie wniosek zlo2ony przez Pana radnego nie ma

2adnego podio2a politycznego. Nie ma zwiqzku stwierdzenie Pana radnego Hupato, aby
powotai innych radnych na funkcjq przewod nicz4cego i wiceprzewodn iczqcego nie
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dokonujqc likwidacji komisji, gdyz nie o to chodzi. Likwidacja tej komisji ma na celu

eliminacjq dublowania siq zadari innych komisji stafych Rady Miasta, brak jest racjonalnych
przeslanek do funkcjonowania tej komisji. Komisja ta powolana zostala jedynie po to, aby

koalicjanci mogli siq wzajemnie obdzielii funkcjami w Radzie Miasta, a przeciei nie oto
chodzi.

Po wyczerpaniu glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod glosowanie

przy.jecie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwa'iq w sprawie powolania stalych komisji i

usta len ia przedmiotu ich dziaiania,
W wvniku gfosowania przeprowad zoneqo w obecnoici 22 radnvch za podieciem uchwatv

opowiedzialo sie 12 radnvch przv 10 glosach przeciwnvch oraz braku glos6w

wstrzvmuiacvch sie.

W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w rezultacie
przeprowadzonego glosowania uchwala zostala pod.jqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalacznik do protokofu.

Ad. s
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia sklad6w osobowych stalych
komisji Rady Miasta.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal inicjator projektu uchwa'iy z ramienia Klubu radnych
PIS radny Jarostaw Chmielewski, kt6ry poinformowal, ie zgodnie z art.2\ ust. 1 ustawy o
samorzqdzie gminnym do kompetencji Rady Miasta naleiy powotywanie komisji statych oraz
ustalanie ich sklad6w osobowych. W zwiqzku z rozwiEzaniem przez Radq Miasta Wloctawek
komisji statej ds. rewitalizacji, zaszla potrzeba dokonania zmiany w skladach osobowych
komisji. Majqc powy2sze na uwadze Pan radny zwr6cil siq do Rady Miasta o podjecie

uchwaty w proponowanym brzmieniu.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Przedmiotowy projekt uchwaty rozpatrzyia i

Prawnego i Publicznego. Opiniq w tej sprawie
Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

negatywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku
przedstawiia Rad zie Miasta Przewodniczqca

Rafal Sobolewski poinformowal, ie otwiera

Wobec braku zglosze6 do dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie
przyjqcie projektu uchwaty zmieniajqcej uchwatq w sprawie ustalenia skfad6w osobowych
stalych komisji Rady Miasta.
W wvniku giosowania przeprowadzoneeo w obecnojci 22 radnvch za podieciem uchwafv
opowiedziaio sie 12 radnvch przv 10 glosach przeciwnvch oraz braku glos6w

wstrzvmuiacvch sie.

T6



W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e uchwala zostata

podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Ad.6
Projekt uchwaty w sprawie odwolania Przewodniczqcego Komisji Kultury i Sportu'

W imieniu Klubu radnych PIS wprowadzenia do zagadnienia dokonal radny Jaroslaw

Chmielewski informujqc, 2e do kompetencji Rady Miasta nale2y m.in. wyb6r w drodze

odrqbnej uchwaty Przewodn iczqcych komisji staiych. Odwotanie nastqpuje w tym samym

trybie, je2eli tylko Rada uzna, 2e jest to w jej ocenie celowe. Maj4c powy2sze na uwadze

zwr6cil siq do Rady Miasta o podjecie uchwaly w proponowanym brzmieniu.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyla inegatywnie zaopiniowala Komisja Porzadku

Prawnego i Publicznego. Ponadto Pan radny Janusz Dqbczyriski wypowiadajqc siq w imieniu
wnioskodawcy Klubu radnych PIS nie zechciat przedstawii merytorycznych przeslanek

odwolania Przewod n iczqcego Komisji. Opiniq w tej sprawie przedstawita Radzie Miasta

Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Nastepnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafat Sobolewski poinformowal,2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod glosowanie

przyjqcie projektu uchwaly w sprawie odwofania Przewod niczqcego Komisji Kultury iSportu.
W wvniku gtosowania orzeprowadzonego w obecnoici 22 radnvch za podieciem uchwalv
opowiedziato sie 11 radnvch przv 10 glosach przeciwnvch oraz l glosie wstrzvmuiacvm sie.

W zwiqzku z powyiszym Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,2e uchwafa zostala
podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Ad.7
Projekt uchwaty w sprawie wyboru Przewod niczqcego Komisji Kultury i Sportu.

Wnioskodawca projektu uchwaly radny Jarostaw Chmielewski wyja6nit, 2e do kompetencji
Rady Miasta nale2y m.in. wyb6r w drodze odrqbnej uchwaly Przewodn iczqcych komisji

statych. W zwiqzku z odwolaniem Radnego Krystiana tuczaka z funkcji Przewodn iczqcego

Komisji Kultury iSportu, Rady Miasta, zaszta potrzeba wyboru nowego przewod n iczqcego.

Majqc powy2sze na uwadze proszq Wysokq Radq o podjgcie uchwaty w proponowanym
brzmieniu.
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Opinia Komisii Stalei Radv Miasta
Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego podczas obrad w dniu 18 paidziernika br.

negatywnie zaopiniowata przedmiotowy projekt uchwafy. Opiniq w tej sprawie przedstawila

Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski otwierajQc dyskusjq w powy2szej

sprawie zwr6cil siq do radnych o zglaszanie kandydatur na ww. funkcjq.

Radny Jarostaw Chmielewski w imieniu Klubu radnych PIS zglosil na funkcjq

Przewod niczqcego Komisji Kultury i Sportu kandydaturq radnego Dariusza Jaworskiego,

kt6ry wyrazil zgode na kandydowanie..lak poinformowal radny Jaroslaw Chmielewski, Pan

radny Dariusz Jaworski jest osobq zaslu2onq dla miasta, byl represjonowany podczas Stanu

Wojennego, to r6wnie2 wieloletni radny, posiada predyspozycje do sprawowania tej funkcji.

Wobec braku zgioszeri innych kandydatur na funkcjq Przewod niczqcego Komisji Kultury i

Sportu, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafaf Sobolewski poddat pod glosowanie

zamkniqcie listy kandydat6w na ww. funkc.lq.

nia orz
kandvdat6w na funkcie Przewodn iczacego Komisii Kulturv i Sportu opowiedzialo sie 13

radnvch, przv 4 glosach przeciwnvch oraz 6 glosach wstrzvmuiacvch sie.

W rezultacie przeprowadzonego glosowania lista kandydat6w zostata zamkniqta.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie kandydaturq radnego
Dariusza Jaworskiego na funkcjq Przewod n iczqcego Komisji Kultury iSportu.
W wvniku glosowania przeorowadzon eqo w obecnoici 23 radnvch za kandvdatura radnego
Dariusza Jaworskiego na funkcie Przewodniczacego Komisii Kulturv iSportu opowiedzialo sie

12 radnvch, przv 8 glosach przeciwnvch oraz 3 glosach wstrzvmuiacvch sie.

W rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta opowiedziala siq za ww.
ka ndydatu rq.

W kolejnym etapie procedowania Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod giosowanie
przyjqcie projektu uchwaly w sprawie wyboru Przewodn iczqcego Komisji Kultury i Sportu, w
kt6rym w 5 1 stwierdza siq wyb6r radnego Dariusza .laworskiego na funkcjq
Przewodn iczqcego Ku ltury iSportu.
W wvniku glosowania przeprowadzoneeo w obecnojci 23 radnvch za podieciem uchwalv
opowiedzialo sie 14 radnvch, przv 7 glosach przeciwnvch oraz 2 glosach wstrzvmuiacvch sie.

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ie
w rezultacie dokonanego glosowania Rada Miasta przyjQta uchwafe w zaprezentowanym
brzmieniu.

Uchwala - zatqcznik do protokolu.
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Ad.8
Projekt uchwaty w sprawie odwolania Przewodniczqcej Komisji Porzqdku Prawnego i

Publicznego.

Jak wyjaSnil wnioskodawca uchwaly radny Jaroslaw Chmielewski do kompetencji Rady

Miasta naleiy m.in. wyb6r w drodze odrqbnej uchwaly Przewod n iczacych komisji statych.

Odwolanie nastepuje w tym samym trybie, je2eli tylko Rada uzna, ie jest to w jej ocenie
celowe. Majqc powyisze na uwadze Pan radny zwr6cit siq do Rady Miasta o podjqcie

uchwaly w proponowanym brzmieniu.

Opinia Komisii Stafei Radv Miasta:
Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyla inegatywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku

Prawnego i Publicznego. Ponadto Pan radny Janusz Dqbczyriski wypowiadajqc siq w imieniu
wnioskodawcy Klubu radnych PIS nie zechcial przedstawii merytorycznych przeslanek

odwolania Przewodniczqcej Komisji. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta
Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafaf Sobolewski poinformowal,2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii ud zial wzieli:
Wiceprzewodn iczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvriski stwierdzit, Ze zostal

sprowokowany do zabrania glosu w zwiqzku z tym zwr6cit sie do Pani radnej Katarzyny

Zarqbskiej wyja6niajqc, 2e uzasadnienie do projektu uchwaly jakie zostalo przedstawione
jest zgodne z porzqdkiem prawnym oraz przypomnial, 2e takie samo uzasadnienie podpisane
przez Przewodniczqc4 Klubu radnych PO Paniq radnq Ewq SzczepaiskQ stanowifo zalqcznik

do uchwaly gdy byli odwolywani przewodniczecy komisji wywodzqcy siq z Klubu radnych PlS,

kt6rych chciano odwolai z ralEcym naruszeniem prawa i dopiero po interwencji Pana

radnego odbylo siq posiedzenie Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego, kt6ra w przerwie

obrad sesyjnych wydala opinie do projekt6w uchwal. A zatem Pan radny zaapelowaf o
powstrzymanie siq od tego rodzaju hipokryzji i nienadu2ywanie nazwiska Pana radnego.
Radnv Jaroslaw Hupato stwierdzil, ie hipokryzja jest widoczna wtaSnie w wystApieniu Pana

Wiceprzewod n iczacego, a takze w udzielonym przez Pana radnego wywiadzie telewizyjnym
w kt6rym m6wil, 2e demontowana jest koalicja stolkowa. W zwiqzku z tym Pan radny
pogratulowal radnemu Jarosiawowi Chmielewskiemu tworzenia nowej koalicji stotkowej i

hipokryzji wobec mieszkaric6w miasta.
Radnv Stanistaw Krzemieniewski odnoszqc siq do wypowiedzi radnego Jaroslawa Hupafo
poprosil Pana radnego o stosowne zachowanie, poniewai to wta(nie SLD doprowadziia do
zwiqkszenia liczby komisji w Radzie Miasta i powiqkszenia tym samvm koalicji stolkowej.
Radnv Jarostaw Hupalo stwierdzif, ie wszystkie opinie Komisji Porzqdku Prawnego i

Publicznego byty przeciwne zmianom proponowanym w uchwalach i nale2y o tym pamietai,
przedstawiane byly one podczas dzisiejszych obrad.
Radnv Krzvsztof Kowalski poinformowal, ie Klub radnych PIS jako najwiqkszy Klub w Radzie

Miasta miaf Przewod n iczqcego tylko jednej komisji jest to Komisja Rewizyjna. Paistwo
koalicjanci nie mieli 2adnych skrupul6w, aby wszystkich radnych PIS usunqd pelnionych

19



funkcji, a zatem w tym ukfadzie parvtet partyjny co do iloSci przewod niczqcych komisji zostal

zachowany.
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil, 2e nastqpil nowy uklad sif w Radzie Miasta, jest 3

radnych, kt6rzy wykorzystali PIS do zalatwienia wtasnych porachunk6w, w chwili obecnej
nastepuje splata zobowiqzari i radni PIS powotywani sq do petnienia funkcji w Komisjach, co

stanowi najlepszy dow6d stolkowych koalicji o jakich m6wii Wiceprzewodn iczqcy Rady

radny Janusz Dqbczyriski. Lecz mieszkaricdw miasta najbardziej interesuje to, do czego
prowadzq te zmiany iczemu ma.jq one slu2yi. SLD decydujqc siq na koalicjq z Prezydentem
Miasta miaio program dla Wlociawian i okreilone cele do realizacji, byf to okreSlona mapa
drogowa i postulaty spisane podczas spotkari z mieszkadcami, to byla wta6nie oi
wsp6lpracy. AbV postulaty moina wdraiai w iycie trzeba miei zaplecze. Funkcje w Radzie

Miasta to nie tylko splendor to przede wszystkim obowiqzki, od powiedzia Ino5i i praca na

rzecz mieszkadc6w. A zatem jakq propozycjq dla mieszkaric6w ma przynieSi przebudowa
Rady Miasta ijakie bqdq z tego korzy(ci dla Wloclawian.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafaf Sobolewski stwierdzil, 2e Pan radny pomylil punkty
porzqdku obrad, ponadto Pan radny miai drogq i mapq, ale nigdzie nie dojechal, a zatem to
r6wniei nie jest zbyt cenne.
Radna Katarzvna Zarebska zwr6cila siq do radnych z Klubu plS, i2 nie majq oni odwagi
rozszerzyi uzasadnienia projektu uchwaly o odwolanie osoby Pani radnej z funkcji
Przewodniczqcej Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego. Zdaniem Pani radnej dzisiejsze
odwoianie to zemsta polityczna za udzial w lipcowych pokojowych protestach w obronie
sqdownictwa oraz brak zrozumienia, 2e kto( mo2e miei inne poglqdy nii PlS. I to jest pelen
obraz tego ugrupowania. Pan radny Janusz Dqbczyriski wypowiadajqc siq w imieniu
wnioskodawcy Klubu radnych PIS klamal publicznie od miesiqca sierpnia br. na
posiedzeniach Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego, zarzucajqc Pani radnej zniszczenie
mienia Kancelarii Sejmu, w zwiqzku z tym naleiy Paniq radnq odwoiai z funkcji
Przewodniczqcej Komisji. Po bezpodstawnych im kfamliwych posadzeniach Pani radna
wystEpila do organ6w icigania tj. do Komendy Miejskiej Policji, Stra2y Miejskiej oraz
Prokuratury Rejonowej z zapytaniem czy w okresie od momentu rozpoczqcia protestu do
dnia posiedzenia Komisji w miesiqcu sierpniu br. zostalo odnotowane zgtoszenie dotyczqce
zniszczenia mienia Kancelarii Sejmu na terenie miasta. Zgodnie z przedstawionq przez paniq

radnq korespondencjq od ww. slu2b, takie zgloszenia dotyczqce niszczenia mienia Kancelarii
Sejmu na terenie miasta nie miafy miejsca. Pani radna podkre6lita,2e bezpieczeristwa i

porzqdku podczas protest6w strzegli funkcjonariusze Policji, kt6rzy nie odnotowali ,adnych
incydent6w. Zwracajqc siq do radnego Janusza Dqbczyriskiego Pani radna stwierdzila, Ze

trzeiwo myslQca osoba, to osoba, kt6ra posiadajqc wiedzq o przestepstwie winna zgtosii ten
fakt organom Scigania, tym bardziej dotyczy to funkcjonariusza publicznego jakim jest Pan
radny. Klub radnych PIS rzuca klamliwe oskar2enia i jeSli posiada niezaleine nagrania to
naleiy je upublicznit tu i teraz, je2eli jednak ich brak to Pani radna przeka2e swoje nagranra,
kt6re zostaty upublicznione na profilu spofecznoiciowym Pani radnej, ponadto przebieg
protest6w byt transmitowany na tym profilu na iywo. Pani radna zwr6cita siq do radnych
Rady Miasta, ie aby dzisiaj m6c zaglosowai powinni oni zapoznai siq z tymi nagraniami,
Pani radna zwr6cila siq z iqdaniem o upublicznienie nagra6, a w przypadku ich braku
zwr6cifa siq o przeproszenie mieszka6c6w za ten ienujEcy spektakl i wycofanie
bezpodstawnego wniosku o odwoianie Pani radnej z funkcji Przewodniczqcej Komisji.
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Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski stwierdzil, 2e zarzuty o kt6rych m6wila
Pani radna Katarzyna Zarqbska nie stanowity treici uzasadnienia wniosku w zwiqzku z tym,
nie ma podstaw do rozmowy o tym co nie jest przedmiotem wniosku ijego uzasadnienia.
Wiceprzewod n iczacv Radv Miasta radnv Dariusz Wesolowski odnoszqc siq do wypowiedzi
radnych Krzysztofa Kukuckiego oraz Jaroslawa Hupalo na temat utworzenia nowej koalicji
przypomniaf radnym, jak wyglqdala sytuacja rok temu, gdy radni SLD gfosowali za

odwofaniem np. Pani radnej Ewy Szczepar'rskiej czy tei Pani radnej Katarzyny Zarqbskiej, lub
Pana radnego Krystiana tuczaka - w6wczas mo2na byio glosowai za odwolaniem natomiast
dzisiaj nie. Szkoda,2e paristwo radni majq taka kr6tka pamiqi. Odwolywanie z funkcji nigdy
nie jest dobrym dziataniem, lecz zdaniem Pana radnego nie mo2na zarzucat innym tego, co
robilo siq samemu.
Wiceprzewod n iczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvriski odnoszqc siq do wypowiedzi
radnej Katarzyny Zarqbskiej wy.iaSnit, 2e uzasadnienie projektu uchwaly jest takie jakie byto
uprzednio, Pan radny o sprawie, kt6rq wspomniala Pani radna m6wil na marginesie, poza

tym Pani Posel Joanna Borowiak jest w posiadaniu nagra6 o kt6rych byla mowa. Pan radny
zwr6cil ponadto uwagQ, ie Pani radna po raz drugi wykazuje wielkq nadaktywno(i, pan

radny Kukucki podczas odwolywania Pani radnej po raz pierwszy z pelnionej funkcji
Przewodniczqcej Komisji Porzqdku Prawnego i publicznego stwierdzil, ie wykazaia siq pani w
swojej sprawie ponad 1000 procentowq nadaktywnoSciq. Dlatego tei pan radny zaapelowal
do Pani radnej o wiqkszy umiar, poniewa2 przewodniczqcym siq jest, radnym sig bywa i

dlatego naleiy umiei pogodzii siq z poratkq i nie kreowai siq na mqczennika, gdyi w tym
momencie Pani radna uprawia wobec siebie samogrilownie.
Radnv Jarostaw Chmielewski zaapelowal o zaprzestanie dyskusji na tematy, kt6re nic nie
wnoszq iprzejScie do zagadnieri, kt6re sq istotne dla mieszkaric6w. Sprawy zwiqzane z

wyborem czy tei odwolaniem poszczeg6lnych os6b sa technicznymi sprawami, kt6re nre
majq i nie powinny miei wptywu na prace radnych w Radzie Miasta na necz mieszkaicow.
Dlatego teZ Pan radny zachqcal radnych, aby mniej bylo uprawiania polityki a wiqcej
merytoryki. wystqpienie Pani radnej przewodniczQcej Komisji pokazafo wszystkim w jakrm
kierunku nie powinno sig zmierzai. Dlatego pan radny jako wnioskodawca poprosir o
przej(cie do glosowania i podjqcie pracy nad kolejnymi punktami porzqdku obrad.
Radna Katarzvna Zarebska odnoszqc siq do sl6w przedmowcy zapytala ikto to m6wr,
natomiast odnoszqc siq do wypowiedzi radnego Janusza Dqbczydskiego stwierdzila, ze
akrobacje przy m6wnicy nie Swiadczq o aktywnodci radnego. pani radna zajmuje siq gt6wnie
sprawami bezpieczedstwa iporzqdku, dzigki staraniom pani radnej zakupiono dwa quaoy
dla Komendy Miejskiej natomiast czym mo2e pochwalii siq pan radny.

wyjaSnit, ie zakup quad6w nie byl
wyiqcznie zaslugq Pani radnej natomiast podkre6lit, ie zarzuty na jakie pani radna wskazuje
nie znalazly siq w uzasadnieniu projektu uchwaly i nie bqdq brane pod uwage przy
podejmowaniu decyzji w tej sprawie. ponadto pan przewodniczqcy stwierdzil, ii nie uwaza
za zasadne, aby Pani radna rozliczala innych radnych z ich dzialalno6ci, a ponadto
przypisywanie zaslug pracy catej Komisji wylqcznie sobie jest nie na miejscu. pan radny takze
jest czlonkiem Komisji Porzqdku Prawnego ipublicznego itakie wnioskowaf o dokonanre
tych zakup6w, kt6re w bud2ecie miasta uwzglednii takie prezydent i mogty zosrac
sfinansowane. Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cit siq o wytonowanie dyskusji
uwzglqdniaiqc fakt, ie tych zarzut6w na kt6re pani radna wskazala nie ma w uzasadnieniu.
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Radna Katarzvna Zarebska stwierdzila, ie takie uzasadnienie padlo w wypowiedzi radnego
Janusza Dqbczyriskiego podczas obrad Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego. Ponadto
Pani radna zapytala, ile Pan radny zloiyl propozycji do bud2etu w zakresie bezpieczeistwa.
Aktywno5i radnego przejawia siq w spotkaniach z mieszka6cami w terenie, dlaczego zatem
Pan radny byl nieobecny podczas spotkania z mieszkaricami Malego Pofudnia w ubieglym
tygodniu czy te2 nie bywa Pan radny na spotkaniach Prezydenta z mieszkafcami. W zwiqzku

z tym Pani radna poprosila, aby nie zarzucai jej, 2e jest nieaktywnE radnq, gdy2 takiej oceny
mogq dokonai jedynie mieszkaf cy, kt6rzy zrobiq to ju2 w przyszlym roku.
Radnv Jaroslaw Hupalo stwierdzil, ie cieszy go samokrytyka zloiona przez radnego
Jaroslawa Chmielewskiego podziela zdanie, ie wszystkie projekty uchwat zto2one przez Pana

radnego nic dla miasta nie dajq, a dla mieszkaric6w miasta najmniej.

Po wyczerpaniu zgloszefi do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal
Sobolewski poddat pod gtosowanie przy.jqcie projektu uchwaly w sprawie odwofania
PrzewodniczEcej Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego.
W wvniku slosowania przeprowadzonego w obecnoici 21 radnvch za podieciem uchwalv
ooowiedzialo sie 12 radnvch. Drzv 9 glosach przeciwnvch oraz braku qios6w wstrzvmuiacvch

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ie
w rezultacie dokonanego glosowania Rada Miasta przyjqta uchwalQ w zaprezentowanym
brzmieniu.

Uchwala - stanowi zaiqcznik do protokolu.

Ad.9
Projekt uchwaly w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Porzqdku prawnego i

Publicznego.

Wnioskodawca uchwaly radny Jarostaw Chmielewski poinformowal, 2e do kompetencji Rady
Miasta naleiy m.in. wyb6r w drodze odrqbnej uchwaty Przewodn iczqcych komisji stalych. W
zwiqzku z odwoianiem Radnej Katarzyny Zarebskiej z funkcji Przewodniczqcej Komisji
Porzqdku Prawnego i Publicznego Rady Miasta, zaszla potrzeba wyboru nowego
przewodn iczqcego. MajEc powyisze na uwadze Pan radny zwr6cil siq do Rady Miasta o
podjqcie uchwaly w proponowanym brzmieniu.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta
Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego podczas obrad w dniu 18 paidziernika or.
negatywnie zaopiniowala przedmiotowy projekt uchwaly. Opiniq w tej sprawie w zwiqzku z

odwolaniem Przewodniczqcej Komisji przedstawit Radzie Miasta przewodniczqcy Rady
Miasta rad nv Rafal Sobolewski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski otwierajqc dyskusjq w powyiszej
sprawie zwr6cil siq do radnych o zglaszanie kandydatur na ww. funkcjq.
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Radnv Jaroslaw Chmielewski w imieniu Klubu radnych PlS zgtosil na funkcjq
Przewodn iczacego Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego zgtosil kandydaturq radnej
Marioli Gawlowskiej, kt6ra wyrazila zgodq na kandydowanie. Pani radna pelnila do
niedawna funkcjq Przewodniczqcej Komisji Edukacji i doskonale sprawdzila sie w tej roli,
potrafi wsp6lpracowai z ludlmi idla ludzi, dlatego tei bqdzie dobrze wypeiniai swoje
obowiqzki jako Przewodniczqca Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego stqd
rekomendacja na tq fu nkcje.
Radnv Jarosfaw Hupalo stwierdzil, 2e Pani radna Mariola Gawiowska petni obecnie funkcjq
Wiceprzewod n iczqcej Komisji Edukacji a zatem wyb6r na funkcjq PrzewodniczEcej Komisji
Porzqdku Prawnego i Publicznego mo2e kolidowai prawnie i nale2y ta kwestiq uregulowai.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafa'l Sobolewski oglosil 5 minutowq przerwQ w
obradach w celu zasiqgniecia opinii prawnej Sekretarza Miasta.

Przerwo w obrodoch.

Wznowienie obrod po przerwie.

Po wznowieniu obrad glos zabrala radna Mariola Gawlowska io6wiadczyta, ii w chwili
obecnej rezygnuje z pelnienia funkcji Wiceprzewod n iczqcej Komisji Edukacji jest
zaszczycona, 2e mogta pracowai w tej komisji peiniqc w niej funkcje zar6wno
Przewodniczqcej jak i Wiceprzewod n iczqcej w dalszym ciqgu bqdqc czlonkiem tej Komisji
Pani radna zadeklarowata pracQ na rzecz rozwoju o6wiaty w mieicie. ponadto pani radna
czuje siq takie zaszczycona obecnq propozycja.

wobec braku zgloszeri innych kandydatur na funkciq Przewodn iczqcego Komisji porzqdku
Prawnego i Publicznego, PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poddaf poo
glosowanie zamkniqcie listy kandydat6w na ww. funkcjq.

W rezultacie przeprowadzonego glosowania lista kandydat6w zostala zamkniqta.

NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddai pod glosowanie kandydaturq radnej Marioli
Gawtowskiej na funkcjq Przewodniczqcej Komisji porzqdku prawnego i publicznego.

W rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta opowiedziala siq za ww.
kandydatu rq.

opowiedzialo sie 16 radnvch. przv braku glos6w przeciwnvch oraz 6 gtosach wstrzvmuiacvcn
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W kolejnym etapie procedowania Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod gfosowanie
przyjqcie projektu uchwaly w sprawie wyboru Przewod niczqcego Komisji Porzqdku
Prawnego i Publicznego, w kt6rym w 5 l stwierdza siq wyb6r radnej Marioli Gawiowskiej na

funkcjq Przewodniczqcej Komisji Porzqdku Prawnego i publicznego.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego w obecno(ci 22 radnvch za podieciem uchwalv
ooowiedzialo sie 15 radnych, przv braku glos6w przeciwnvch oraz 6 glosach wstrzvmuiacvch
s te.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal,2e
w rezultacie dokonanego glosowania Rada Miasta przyjqla uchwale w zaprezentowanym
brzmieniu.

Po zakoriczonej procedurze glosowania glos zabrala Przewodniczqca Komisji Porzqdku
Prawnego i Publicznego radna Mariola Gawlowska, kt6ra podziqkowala za wyb6r na funkcjq
Przewodniczqcej oraz za okazane zaufanie. Pani radna podziqkowala tak2e poprzedniej
PrzewodniczAcej Pani radnej Katarzynie Zarqbskiej za prace na rzecz Komisji izachqcila do
da lszej owocnej wsp6ipracy.

Uchwala - stanowi zalqcznik do protokoiu.

Ad. 10
Informacja na temat zaawansowania prac remontowo-inwestycyjnych w Muzeum Historii
Wloclawka.

Przedmiotowe zagadnienie obszernie przedstawil pan piotr Nowakowski Dvrektor Muzeum
Ziemi Kujawskiej i Dobrzyriskiej, kt6ry poinformowal m.in., 2e realizacja modernizacji i
rozbudowy Muzeum Historii wloclawka wpisuje siq w obszar rewitalizacji najstarszei,
zdegradowanej czQsci miasta. Podiqte dzialania sE zorientowane na ratowanie cennycn
zabytk6w oraz zwiqkszenie atrakcyjno6ci turystycznej miasta iregionu. Natomiast przyczynQ
podjqcia decyzji o realizacji przedmiotowego zakresu prac byla pilna potrzeba
zabezpieczenia trzech zabytkowych budynk6w przed postqpujacq destrukcjA oraz
rewaloryzacja zniszczonej substancji zabytkowej. w budynkach zlokalizowanych przy starym
Rynku i ul. szpichlerne.i, od 1972 roku ma siedzibq Muzeum Historii wlocfawka. Budynki
bqdqce przedmiotem prac wpisane sq do rejestru zabytk6w. prace finansowane sE z bud2etu
wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego, catoii koszt6w poczEwszy od 2010 roku szacowana
jest na kwotQ 3.223.49o zl. przy !60/o udziale irodk6w wlasnych. ponadto Muzeum apliku.|e
takie o pozyskanie jrodk6w z RpO na lata ZOI4-202O. planowanv termin zako6czenia calojci
zadania inwestycyjnego to 30 czerwca 2018 roku, natomiast otwarcie Muzeum dla
zwiedzaiqcych planowane jest na dzie6 10 listopada 2018 roku w stulecie odzyskania przez
Polskq niepodlegloici.

Informacja na temat zaawansowania prac remontowo-inwestycyjnych w Muzeum Historrr
Wloclawka stanowi zalEcznik do protokolu.
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Opinia Komisii Statei Radv Miasta
Informacjq na temat zaawansowania prac remontowo-inwestycyjnych w Muzeum Historii
Wloclawka rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Kultury i Sportu. W imieniu
Komisji opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny
Da riusz Jaworski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ie otwiera dyskusjg na
temat procedowanego zagad nien ia.

stwierdzil, 2e przedstawione
zagadnienie obrazuje w jaki spos6b Wloclawek jest postrzegany przez wladze wo.lew6dztwa
tj. Marszalka wojew6dztwa i Dyrektora Wydziatu Kultury. Remont Muzeum Historii
wlocfawka trwa od 7 dlugich lat i przy m6wnicy powinien stanqi podczas dzisiejszych obrad
Marszalek, czlonek zarzqdu wojew6dztwa odpowiedzialny za kulturq lub dyrektor
wlasciwego wydziatu, aby wyjaSnii, dlaczego tak sig dzieje, poniewai zdaniem pana radnego
problemy miasta w tej dziedzinie sq marginalizowane. Jak widai pan Marszalek woli dworki,
muzea w terenie natomiast Muzeum bgdqce w samym sercu miasta traktowane jest po
macoszemu.
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil,2e zgadza siq ze sfowami przedm6wcy, gdyi Muzeum
Historii wtoctawka czy te2 wojew6dzki szpital specjalistyczny stanowiq obraz tego w jaki
spos6b wladze regionu prowadzq politykq zr6wnowaionego rozwoju. Ewidentnre
Wojew6dztwo Kujawsko-Pomorskie jest regionem dw6ch prqdko6ci, gt6wnq rolq odgrywalq
Toruf i Bydgoszcz i dla tych dw6ch miast angaiowane sE ogromne irodki finansowe ze
strony wladz wojew6dztwa. Brak jest przedstawiciela wladz wojew6dztwa, kt6ry powinren
wyjaSnii, dlaczego remont trwa ju2 tyle lat i byly lata, w kt6rych nic siQ nie dzialo. A zatem
widai, w jaki spos6b wladze regionu traktuja nasze miasto oraz prowadzq politykq
regionalnq.

wyjainii, ie nie
spos6b siq nie zgodzii z przedm6wcami, caly proces trwa zdecydowanie zbyt dlugo, bo ju2
ponad 4 lata, jednak pan Dyrektor przypomnial, 2e instytuc.ia posiada 6 oddzial6w w 3
miejscowosciach iw tym czasie zrealizowane zostaly 2 inwestycje na terenie miasta. Byla to
modernizacja i remont Muzeum Zbior6w sztuki jak r6wnie2 duiy proces inwestycy.iny
dotyczqcy Muzeum w Kl6bce. park etnograficzny w Kr6bce jest briiszy wradzom
wojew6dztwa, gdyi jest wizyt6wkq tegoi wojew6dztwa o tyle Muzeum Historii wtoclawka z
nazwy dotyczy historii miasta. Inwestycja rozpoczQta zostala z konieczno(ci, byry
zapewnienia o ciqglosci jej finansowania, kt6re nie zostaly jednak dopelnione, ale w chwili
obecnej wszystko zmierza ku szczqdliwemu zako6czeniu.

podkre6lit, ie w osobie raonego
Kultury i

ie dalsza

Krystiana tuczaka, kt6ry do niedawna pelnit funkciq przewodn iczqcego Komisji
Sportu Dyrekcja Muzeum ma gorEcego orgdownika i naleiy miei nadziejq,
wsp6tpraca bqdzie siq dobrze uktadai.

Po wyczerpaniu gtosdw w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta poddar pod gfosowanie
przyjgcie Informacji na temat zaawansowania prac remontowo-inwestycyjnych w Muzeum
Historii Wloclawka.

W dvskusii udziat wzieli:
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W wvniku gfosowania przeprowadzonego z udzialem 22 radnvch za przvieciem ww.
Informacii radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, elos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie

nie stwierdzono.

W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie Informacja na temat
zaawansowania prac remontowo-inwestycyjnych w Muzeum Historii Wloctawka zostafa
przyjQta przez Rade Miasta.

Ad. 11
Informacja na temat funkcjonowania, rozwoju i planowanych inwestycii, Swiadczenia
uslug medycznych przez Wojew6dzki Szpital Specjatistyczny im. Bfogostawionego ksiqdza
Jerzego Popiefuszki we Wloclawku.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Zastqpca Dyrektora ds. Lecznictwa w Wojew6dzkim
Szpitalu Specjalistycznym Pan Krzysztof Szczepariski, kt6ry poinformowaf m.in., ie plac6wka
pelni podw6jnq rolq, poniewai jest szpitalem rejonowym, czyli podstawowym, lecz takie w
wielu specjalnoSciach szpitalem specja listycznym. Brak sp6jnoSci decyzji w latach
poprzednich na temat rozwoju ifunkcjonowania tego szpitala spowodowalo op6inienia w
pracach budowlanych oraz wyposaieniu obiektu. pierwszym etapem odrabiania zaniedba6
bylo opracowanie duiego projektu pn. podniesienie jako6ci uslug zdrowotnych oraz
zwiQkszenie dostqpu do uslug medycznych w Wojew6dzkim Szpitalu Specja listycznym we
wtoclawku, projekt ten bqdzie realizowany w okresie 4-5 lat budiet projektu to kwota ok.
180 mln. zl. w latach ubieglych oddane zostaly dwie du2e inwestycje, byla to pracownra
Rezonansu Magnetycznego oraz nowy pawilon nr 5, w kt6rym umieszczono odzial okulistvki
oraz odziai Neurologii wraz z odzialem udarowym. w roku bieiqcym realizowane sq kolejne
modernizacje budynk6w tj.6,9 i12, kt6re po przeprowadzeniu remontu kapitalnego
przeznaczone zostanE na odzial Rehabilitacji, odziat Geriatryczny i budynek ad min istracyjny.
zaklada siq, ie zadania inwestycyjne zostanq zrealizowane ze (rodk6w pozyskanych z
samorzqdowych ir6del wsp6tfinansowa nia, kredytu z EBl, funduszy regionalnych i innych
zwiqzanych z ochronq zdrowia, Srodk6w wlasnych a takie innych dostqpnych ir6det. W roxu
bie2qcym zlo2onych zostalo s wniosk6w o dotaciq ze (rodk6w unijnych, 3 z nich uzyskaty
pozytywna opiniq i sq na etapie podpisywania um6w. projekty dotyczq zakupu sprzetu
medycznego dla soR, zakupu sprzqtu medycznego dla poradni G inekologiczno-poloin iczej
oraz Poradni Kardiologiczn ei, zakupu sprzQtu medycznego, termomodern izacji budynk6w,
remontu budynku oraz zakupu sprzqtu medycznego na cele utworzenia Zaklaou
opieku riczo-Leczn iczego. Rozpoczyna siq realizacja programu opieki skoordynowanej
poczawszy od ginekologii, potoinictwa i kardiologii. Trwa realizacja doposaienia pracownr I

bloku operacyjnego. Podsumowujac pan Dyrektor Krzysztof szczepariski stwierdzil, ie ren
rok dziqki funduszom z RPo jak i z Unii Europejskiej jest korzystny a plac6wka ma szanse
nadrobii zaniedbania i stai siq nowoczesna lecznicq. Dziqki zmianom bqdzie tei latwiej
pozyskai kadrq specjalist6w, gdyi jest to problem wielu szpitali.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta
Informacja na temat funkcjonowania, rozwoju i planowanych inwestycji, Swiadczenia usrug
medycznych przez wojew6dzki szpital specjalistyczny im. Blogostawionego ksiqdza Jerzego
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Popieluszki we Wloctawku byla przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spofecznej. Komisja nie wypracowafa opinii na temat ww. Informacji. Opiniq w tej sprawie
przedstawil Radzie Miasta Wiceprzewod n iczqcy Komisji radny Jarosiaw Chmielewski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafat Sobolewski poinformowal,2e otwiera dyskusjq na

temat procedowanego zagad nien ia.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Stanislaw Wawrzonkoski zapytal o ocenq funkcjonowania nowych przepis6w
zwiqzanych ze Swiadczeniem nocnej i Swiqtecznej opieki zdrowotnej, kt6re od miesiEca
prowadzone sq przez jednostkq nale2qcq do Szpitala.
Radnv Jaroslaw Chmielewski zapytal, czy sq prowadzone z wladzami miasta wsp6lne
rozmowy na temat powofania na terenie miasta izby wytrzeiwieri i z jakim skutkiem oraz
jaka jest skala os6b nietrzeiwych obslugiwanych przez SOR. Ponadto pan radny poprosit o
przygotowanie w roku przyszlym pod obrady Rady Miasta statystycznej informacji byi moie
w spos6b tabelaryczny na temat jakie oddzialy iw kt6rym roku bqdq remontowane na
terenie lecznicy, iakie bqdq Srodki przeznaczone na ten cel oraz jaki zakres uslug bqdzie
Swiadczony, gdy2 chodzi o kwestie bezpiecze6stwa mieszkaric6w miasta i powiatu
wlocfawskiego.
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil, 2e troska o szpital we wlociawku wynika z niskiej jakosci
Swiadczonych uslug medycznych w ocenie mieszka6c6w miasta, ponadto mieszkaricy skariq
siq na obslugq, organizaciq iwarunki panuiqce w plac6wce. w najbli2szych latach kwota 1go
mln. zl zostanie wydana we wiociawku na rozw6j infrastruktury medycznej szpitala
natomiast Marszafek chwali siq na stronach internetowych nowym szpitalem, kt6ry
powstanie na Bielanach w Toruniu za kwotq 500 mln. zl. Nietrudno zauwa2yi dysproporcje i

to, ze wfadze wojew6dztwa nie traktuiQ mieszka6c6w wloclawka jak pelnoprawnycn
mieszka6c6w regionu. Niemniej wtadze samorzqdowe miasta ceniq kaidq zlot6wkq wydanq
na szpital we wloclawku. Pan radny zwr6cil uwagq na fakt, ii nowe sale na oddziale
okulistyki nie sq w petni wykorzystywane, gdyi tylko w jednej przeprowadzane sq zabregi
ponadto zdziwienie budzi fakt,2e w Szpitalu moie odbywai siq iedna operacja w danym
momencie, sq dwa zespoly pielqgniarek instrumenta riuszek z czego jeden pozostaje w
gotowoici a drugi jest do dyspozycji lekarzy iw przypadku potrzeby r6wnoleglego
prowadzenia zabieg6w nie ma takiej moiliwoici, aby odbywaly siq iednocze6nie dwie
operacje. Dlatego tei wa2nym jest, aby jednostka byla dobrze zarzqdzana i aby byla te2
przychylno(i wladz wojew6dzkich w6wczas moina na odpowiednim poziomie dbai o
zdrowie mieszkafic6w.
Radnv Krzvsztof Kowalski zapytal, dlaczego dopiero obecnie pewne rzeczy sa finansowane
na potrzeby Szpitala i dlaczego w tak malej wysokojci w stosunku do innvch miast. ponadto
Pan radny zapytal, czy sE podiete dzialania dotyczqce powstania oddziatu detoksykacji na
terenie Szpitala we wsp6lpracy z samorzqdem miasta iwojew6dztwa.
Radnv Jarostaw Hupato poruszyl w swojej wypowiedzi problemy z kt6rymi zglaszajq siq
mieszka6cy jak i personel szpitara. sprawy dotyczyly min. rozwiqzania probremu rejestracjl
medycznej z powodu zbyt maiej liczby personelu, na terenie Szpitala ma powstai stol6wka a
zatem jak bqdzie rozwiqzany probrem zatrudnienia kto bqdzie zajmowar siq tymi sprawamr.
cieszy rozwdj szpitala w zakresie kardiorogii, chod jako pacjent pan radnv musial bvc
operowany poza wtoclawkiem a zatem czy faktem jest, 2e ok. g00 pacjent6w z wloclawka w
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ciEgu roku po przygotowaniu w procedurach medycznych ni2szego kosztu wyjeidia na
specjalistyczne operacje do innych o5rodk6w, jest to bardzo duia liczba chorych. Mimo
du2ego zaanga2owania w rozw6j kardiologii, bardziej prqinym oirodkiem jest szpital w
Toruniu, w kt6rym do koica roku powstanie oddziat operacyjny kardiochirurgii, pozyskano
Srodki ispecjalist6w a takie bqdzie podpisany specjalistyczny kontrakt na te usfugi z NFZ.

Ponadto Pan rady zapytaf czy wioclawska plac6wka poradzila sobie z kwestiq higieny
wykonywania zabieg6w chirurgicznych oraz czy w ostatnim roku wystqpowaly przypadki
zaka2ei na terenie Szpitala, odpowiedi na to pytanie byi mo2e uspokoi mieszkaric6w
miasta, 2e nic ztego ich nie spotka podczas pobytu w roli pacjenta. Apel, kt6ry zostal
przygotowany powstal gdy nie byfy znane rozwiqzania dotyczqce organizacji opieki nocnej i

Swiqtecznej, niemniej jednak Pan radny poprosil o odpowiedi w tej kwestii przypominajqc,
2e samorzqd miasta mial propozycjq, aby nadal m6gl sig zajmowai tego typu uslugami na
rzecz mieszka6c6w, byt negocjowany kontrakt, niestety pan Marszalek zaproponowal duio
ni2szq kwotq nii otrzymal w finalnym rozwiqzaniu szpital tym bardziej,2e mieszka6cy miasta
byli zadowoleni z dotychczasowej opieki zapewnionej przez samorzqd miasta irealizowanej
w Mzoz przy ul. Kiliriskiego. Dostosowanie plac6wki przy ul. Lunewil spowodowalo duze
koszty, kt6rych mo2na bylo uniknEi pozostawiaiqc realizaciq tej opieki w dotychczasowym
obiekcie.

poinformowal, 2e jest czlonkiem
spofecznej Rady szpitala isugestie kierowane przez przedm6wc6w sq znane w zwiqzku z tym
cztonkowie Rady r6wniei monituiq i sugeruiq pewne rozwiqzania Dyrekcji szpitala jak
rdwnie2 do wladz samorzqdowych wojew6dztwa, jednym z czlonk6w wladz jest mieszkaniec
naszego miasta Pan stawomir Kopy6d. pan radny podczas posiedzenia Rady Diarogu
spolecznego w dniu 9 paldziernika w Bydgoszczy mial sposobnosi rozmowy z panem
Marszalkiem na temat szpitala we wloctawku iotrzymal zapewnienie, ie wszelkie 6rodki na
inwestycje planowane na terenie szpitala w kwocie ok.200 mln. zl. zostanq zabezpieczone
przez samorzqd wojew6dztwa. ponadto pan radny zapytaf czy rozpoczeta zostala proceoura
zwiEzana z budowq nowego gf6wnego budynku, kt6ry stanowii bqdzie serce prac6wki, koszt
jego realizacji opiewa na kwotg ok. 70 mln. zf. i posiadai 7 piQter, na jakim etapie znajduje
srQ postepowanie inwestycyjne w tej sprawie. ponadto pan radny poruszyl sprawq os6b
nietrzeiwych, kt6re przywo2one s4 na soR z powodu braku rzby Wytrzeiwieri. ponadio pan
radny odni6sl siq do propozycji kierowanych do miasta przez Dyrektora Szpitala na temat
opieki nocnej, kt6re bylyby korzystne dra sp6rki MZoz, na ten cer ze irodk6w rzqdowycn
Szpital otrzymal kwotq 2,8 mln. zl. A zatem nie jest tak jak niekt6rzy sugerujq, ie rzAd
przeznacza wszystkie Srodki na doposa2enie armii, szpital we wlocfawku otrzymaf ponad 5
mln. zt. na drugie p6lrocze. Dlatego wa2nym jest, aby przekazywane informacje byry
rzeteln e.

Radnv J6zef Mazierski bqdqc jednoczesnie pracownikiem szpitala wojew6dzkiego odni6sl
sie do nocnej i (wiqtecznej opieki, kt6ra jest obecnie po zmianie ustawy prowadzona przez
szpital wojew6dzki w stacji pogotowia Ratunkowego przy ur. Lunewil. pan radny zapewnir,
2e sq przygotowane pomieszczenia, zostal wprowadzony system komputerowy dta
usprawnienia dzialari medycznych, jest zapewniona obsruga medyczna personeru
lekarskiego i pielqgnia rskiego, a zatem nie ma obaw co do braku dostqpu mieszkaric6w do
opieki rrwaly rozmowy z wradzami miasta na temat rokarizacji ispraw orga nizacyjnych, recz
skoro miasto wycofalo siq z prowadzenia takiej opieki ostatecznie Dyrektor szpitara
zdecydowal siq na obecne rozwiqzanie, dodatkowo zapewnrone sE 2 karetki na ka2da



niedzielq i (wiqta do dyspozycji nocnej i 6wiqtecznej opieki. W chwili obecnej wszystko
funkcjonuje prawidlowo iwszelkie dzialania nie sq gorzej prowadzone ni2 uprzednio przez
MZOZ.

Pan Krzvsztof Szczepahski Zastepca Dvrektora ds. Lecznictwa w Woiew6dzkim Szpitalu
Soecia listvcznvm we Wloctawku odnoszqc siq do zapytari radnych poinformowal, ie Szpital
nie chcial sprawowai opieki ambulatoryjnej i nocnej gdyi jest to zadanie podstawowel
opieki zdrowotnej lecz je2eli ustawodawca poprzez Ustawe o sieciach szpitali takQ opiekQ
narzucif w6wczas Szpital musial zajqi siq organizacjq isprawowaniem tej opieki, bylo to
du2e wyzwanie w kr6tkim czasie, ale zostaio zrealizowane ifunkcjonuje bez problem6w.
Finansowo natomiast szpital nie odni6sl zysku przejmujqc to zadanie. Srodki otrzymane z

NFZ sE w cafodci przekazywane na utrzymanie tej opieki, w bieiqcym miesiqcu poniesione
zostanE straty w wysokoSci 50 ty5. zt. w przypadku soR-u sytuacja jest bardziej
skomplikowana, gdy2 spoleczeristwo nie jest poinformowane o zasadach funkcjonowanra
soR-u i uwaia oddzial za przychodniq specjalistycznq. Dodatkowym elementem
komplikuiqcym pracq SoR-u jest brak na terenie miasta lzby wytrzelwieri, kt6ry powstal,
gdy zlikwidowano ta plac6wke. skala problemu jest bardzo duia, gdy2 jest to ponad 20oo
pacjentow rocznie, kt6rzy nie powinni trafii na soR, statystykq w tej sprawie szpital
wielokrotnie przygotowywal dla wladz miasta, odbyto siq w tym zakresie wiele spotkari,
wiele komisji, toczylo siq wiele korespondencji z r6inymi instytucjami, poczynaiqc oo
Marszalka wojew6dztwa, prezydenta Miasta, funduszy itp. wykiadnia ustawowa w rym
zakresie jest jednoznaczna i problem ten muszE rozwiqzai wladze miasta a nie szpital.
Ponadto przez zmianq dyspozytorni, czyri obecnie cpR w szpitaru pojawir sig dodatkowy
problem, gdy2 cPR dysponuje pacjenta psychiatrycznego do najbri2szego szpitara, natomrasr
wczeSniej problem ten byr rozwiqzany w ten spos6b, ie pacjent trafial do szpitala
psychiatrycznego. W chwili obecnej na SOR trafiajq pacjenci wymagajqcy nagiej pomocy
lekarskiej, pacjenci wymagaiqcy opieki ambulatoryjnei, kt6rzy nie powinni trafid na SOR,
pacjenci psychiatryczni oraz pacjenci pod wprywem arkohoru rub (rodk6w odurzaiqcycn.
Powstaje pytanie, kt6ry pacjent bqdzie przyjqty jako pierwszy _ oczywijcie pacjent
nietrzeiwy, poniewa2 dezorganizuje on prace personeru i utrudnia pomoc pozostaiym
pacjentom. Rozwiazano natomiast probrem zwiqzany z wyiywieniem, zostara przeiqta
kuchnia z dobrym skutkiem, gdyi jako6i iywienia od 2 miesiqcy ulegfa znacznej poprawie.
W przypadku rozwoju innych oddzial6w specjalistycznych pan Dyrektor wyja6nil, ie lest
sporo pomysl6w, kt6re pomoglyby w pozyskaniu irodk6w, ale barierq stanowi w chwili
obecnej brak pomieszczeri, moina ten temat rozwa2ai po zakoriczeniu obecnre
remontowanych 3 budynk6w. Natomiast uruchomienie kardiochirurgii nie wymaga du2ych
5rodk6w, aby tego dokonai na potrzeby rejonu potrzeba na ten cer ok. 700 ty6. zt. poza rym
lekarze kardiochirurdzy przyje2diaiqcy do szpitala pytaiq, czy istnieje mo2liwosi stworzenra
pododdzialu, mo2e to zostai zrearizowane dopiero za rok gdy zworniq siq powierzchnie. Jak
wynika ze statystyk kaidego tygodnia wywo2eni sq pacjenci po pelnej diagnostyce
przygotowani do operacji do Bydgoszczy rub Anina, kt6rzy mogriby zostai we wlocrawru,
gdyz procedura operacji ka rd ioch irurgicznej jest dosi dobrze opracana i mo2na na rym
zarobii. w przypadku okuristyki szpitar ma podpisany do5i wysoki kontrakt, jest to jeden z
wiqkszych kontrakt6w, jest on rearizowany w caro6ci. Fundusz Zdrowia jest przychyrny i
podwyisza kontrakt, niemniej jednak nie moina przeprowadzii wiecej operacji bez pokrycra
ich koszt6w. Druga sala operacyjna ma swoje przeznaczenie iw ramach 6 mln. zf.
przeznaczonych na sprzqt specjaristyczny zostanie rozszerzony profil operacyjny o bardziej
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skomplikowane zabiegi ita sala operacyjna bedzie przeznaczona na takie zabiegi w chwili
pojawienia siq specjalistycznego mikroskopu do tego typu zabieg6w, jest to kwestia kilku
miesiqcy. Odnoszqc siQ do stanu sanitarnego na terenie plac6wki Pan Dyrektor
poinformowat, 2e zostaty wprowadzone wszelkie moiliwe nowoczesne procedury
profilaktyki zakaieri, rejestracji zakaien,jest wlasne laboratorium mikrobiologiczne iw roku
bie2qcym nie odnotowano zaka2ef na terenie szpitala, natomiast pandemia zakaieri
wystapifa w grudniu ubiegfego roku na oddziale lll wewnetrznym, ale udalo siq jq opanowai
izlikwidowai stosujQc odpowiednie procedury. Jak poinformowal pan Dyrektor nie lesr
moiliwe zadowolenie wszystkich. Lecz malymi mo2liwymi krokami .jest szansa na
polepszenie jako!ci i dostqpnoici iwiadczeri medycznych we wloclawskim szpitalu. W
przypadku re.iestracji to zostala dokonana centralna rejestracja, zatrudniono dodatkowo
jeszcze.iednE osobq, aby rozwiqzai problem zwiqzany z re.iestraciE telefonicznE tak2e w
punkcie pobrarl umieszczonym na dole r6wnie2 jest rejestracja 2 osobowa. pan Dyrektor Jest
otwarty na wszelkie sygnaly, sam takie znajduje krytyczne miejsca przemieszczajqc siq po
terenie szpitala. w zwiqzku z przejqciem kuchni w planie jest takie przejgcie utrzymania
czystosci na terenie szpitala, ale moie to nastqpii z chwilq zako6czenia umowy z obecnvm
wykonawcE tych uslug.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafai sobolewski odnoszqc siq do wypowiedzi na temat
funkcjonowania soR-u stwierdzii, ie jest wsp6lne zdanie polegaiqce na pracy edukacyjno-
informacyjnej mieszkaic6w miasta jak powinny prawidiowo wyglqdai przeplywy pacjentow
po to, aby kaidy z mieszkaric6w wiedziar z jakq sprawq, gdzie siq zgraszac. Byi moie wradze
miasta wraz z dyrekcjq Szpitala oraz wiadzami wojew6dztwa moglyby podjqi takie
zobowiqzanie do przedstawienia pewnej mapy pacjenta, aby kaidy wiedziai, jak ma srq
poruszai w obszarze pomocy zdrowotnej nagtej oraz w przypadkach wystQpujacych w nocy i
podczas Swiat.

odnoszAc siq do kwestii miejsc
bezpiecznych do wytrzeiwienia stwierdzita, 2e wladze Szpitala podnoszE, Ze jest to
obowiqzek miasta, co tei pan doktor podkre5lal dzisiaj w swojej wypowiedzi. pani
wiceprezydent poinformowala, ze istnieje wiere teczek korespondencji prowadzonej ze
szpitalem, gdzie wladze plac6wki nie zajmuiE iadnego stanowiska mimo pr66b wladz miasra
o rozmowq, wczesniej w wyniku pewnych ustaleri wladze miasta sporzqdz y pewien pran, z
kt6rego wladze szpitala siq wycofaiy, zrobiono symuraciq wszystkich koszt6w, recz szpital
pozostawit to bez odpowiedzi przez 2 miesiqce. w miesiqcu wrzeiniu odbylo siq spotkanie
Prezydenta Miasta z Dyrektorem szpitara panem Bruzdowiczem oraz czlonkiem zarzqdu
wojew6dztwa Panem slawomirem Kopy(ciem na kt6rym wsp6rnie ustarono, ie bezpieczne
miejsca do wytrzeiwienia moina byloby stworzyd na ul. Szpitalnej, w tej sprawie
sporzqdzono list intencyjny do Marszafka wojew6dztwa, kt6rego inicjatorem byi Dyrektor
szpitala i do chwili obecnej ze strony wfadz szpitala nic sie w tej sprawie nie dzieje. Miasto
stara siq nawiqzai wsp6lpracq z dyrekciq szpitara, w ceru rozwiqzania probremu, recz jak do
tej pory bez owocnie. odnoszqc siq do wypowiedzi radnego Krzysztofa Kowarskiego pani
Wiceprezydent wyjasnifa, 2e samorzqd miasta nie ma moiliwosci budowy oddziaru
detoksykacji, tego rodzaju oddziar moie byi utworzony przez szpitar, poniewa2 miasto nie
posiada takich uprawnieri, moie jedynie uczestniczyi w utworzeniu mieisc do
wytrzelwienia, zakladaiqc,2e bqdzie w tej kwestii dcista wsp6rpraca izaangaZowanie ze
strony plac6wki szpitalnej.
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Radnv Krzvsztof Kowalski wyjainii, 2e chodzito o to, aby we wsp6ipracy ze Szpitalem
wsp6lnie zrobii co( dla mieszkaric6w miasta, gdyi Pan radny zdaje sobie sprawq, 2e miasto
nie mo2e dokonywad takich przedsiewziqd indywidualnie, lecz przy wsp6tpracy jest to
mo2liwe.
Zastepca Prezvdenta Miasta dr Barbara Moraczewska wyjadnila,2e miasto nie ma takich
uprawnien imo2liwoici natomiast Pani Wiceprezydent zrozumiafa, ie Pan radny sugeruje
utworzenie takiego oddziatu detoksykacyjnego przez wfadze miasta.
Radnv Krzysztof Kukucki stwierdzil, 2e problem os6b nietrzeiwych w Szpitalu budzi ogromne
kontrowersje, Srodki po zlikwidowanej lzbie Wytrzeiwie6 przeznaczone zostafy w6wczas na
sport dla dzieci i mlodzieiy z kt6rych korzystajq klubu sportowe. ProSby kierowane do
samorzqdu o Srodki np. na zakup l6iek dla Szpitala czy utworzenie przez wladze miasta lzby
Wytrzeiwief sq kierowane do niewtaiciwego adresata. Za ochronq zdrowia iprowadzenie
Szpitala Wojew6dzkiego we Wloclawku odpowiedzialne sq wladze wojew6dztwa i

mieszka6cy majq prawo oczekiwai, 2e 6rodki z ich podatk6w zostana odpowiednio
zaanga2owane. Debata na ten temat Swiadczy o tym, 2e nadal jakosd Swiadczonych usrug
medycznych w Szpitalu Wojew6dzkim w ocenie mieszka6c6w miasta i okolic jest
nieodpowiednia. soR jest wqskim gardiem szpitala o czym m6wiq i mieszkaricy, i personer
medyczny plac6wki. Zdaniem Pana radnego naleiy wydzielii dwie strefy z obstugq medycznq
dla obydwu stref co spowoduje, ie pacjenci pod wplywem alkoholu nie bqdq przebywai
wraz z innymi potrzebuiqcymi pomocy. Brak jest zaanga2owania Dyrektora Szpitala w
rozwiazaniu tej kwestii, kt6ry nie czuje siq zwiAzany z Wtoclawkiem iz tq plac6wkq. Byi
moze organ prowadzqcy, czyli Marszalek znajdzie wreszcie osobq, kt6ra poiwiqci w 1OO
procentach sw6j czas problemom szpitala we wloclawku. Byt moie wiqkszosd problem6w
udaloby siq rozwiqzai, gdyby Dyrekcja Szpitala byta na miejscu.
Radnv Damian chelminiak odnoszqc siq do wypowiedzi wiceprezvdent Miasta pani or
Earbary Moraczewskiej stwierdzil,2e zaskoczeniem jest brak wsp6fpracy ze strony wiadz
szpitala w rozwiqzaniu problemu dotyczqcego utworzenia miejsc do wytrzeiwienia, dlatego
te2 Pan radny zwr6cil siq do pana Doktora o ocenQ tej sytuacji iwyjainienie zagadnienia.

nictwa w Woiewodzkim Szoital
specialistvcznvm we wloclawku wyjasnil, ii nie jest to sytuacja, w ktdrej wladze szpitala
odmawiajq pomocy, lecz problem le2y po stronie podmiotu kt6ry bedzie to finansowal. W
kontrakcie SoR-u nie przeznaczono anijednej zlot6wki na leczenie pacjent6w bqdqcych pod
wpiywem alkoholu. Do SoR-u maiq byi przyjmowani pacjenci, kt6rzy maiE nagle zalamanie
stanu zdrowia i wymagaiq naglej interwencji. Natomiast nie ma takiej mo2liwoici, aby z soR-
u wydzielai strefq dla os6b pijanych i strefe dla os6b trzeiwych. soR sklada siq z 3
odcink6w: odcinka segregacji, intensywnej pomocy, kt6ry podzielony jest na 2 specjarno6ci
zachowawczq izabiegow4. Ponadto pan Dyrektor zapytat, ile moina korespondowai przez 2
lata w tej same.j sprawie, przekonujqc siq wzajemnie co ma byi. problem jest taki, ze
potrzebna jest lzba wytrzeiwieri, na kt6rq nale2y znalei6 irodki finansowe z r62nych ir6del,
szpital z pewno(ciq tej dziafalno6ci niechcianej nie zechce, poniewai nie jest to problem
szpitala, jest to problem samorzqdu lokalnego. Szpital byi moie m6giby pom6c w te1
kwestii, gdyby mial na to pieniqdze, ale plac6wka posiada inne wydatki bardziej
prorytetowe ni2 zajmowanie siq osobami nietrzeiwymi, tym bardziej 2e miasto za
wydawanie koncesji na alkohol pozyskuje pewne Srodki z tego tyturu, recz w odpowiedzi oo
Pani Wiceprezydent otrzymano wyjadnienie, 2e drodk6w tych nie mo2na wydad, gdy2 sq
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przeznaczone na inne cele, A zatem Pan Dyrektor zaprzestal dalsze.j korespondencji na ten
temat.
Zastepca Prezvdenta Miasta dr Barbara Moraczewska wyjadnila, ie 6rodk6w z funduszu
alkoholowego nie moina wydai na lzbq Wytrzeiwiei ijest to prawda. Natomiast Pani
Wiceprezydent stwierdzila, 2e odbyte spotkania, prowadzona korespondencja bardziej
opiera sig na wyposaieniu a nie na samym prowadzeniu miejsc do bezpiecznego
wytrzeiwienia. Dlatego byla propozycja, aby problem rozwiqzai kompleksowo w oparciu o
Szpital poprzez utworzenie oddzialu detoksykacji a nie jedynie poprzez udzielenie pomocy
doralnej. Samorzqd nie ma innej mo2liwojci rozwiqzania tego zagadnienia, lecz majqc
takiego partnera jak Szpital uwaiano, ie bqdzie moina doj(i do porozumienia i bqdzie
moiliwe u zyskan ie kompleksowego wsparcia.

specialistvcznvm we wloclawku na zakoiczenie wypowiedzi poinformowal, ie szpital
wystosowal w tej sprawie pismo do NFoZ, z otrzymanej odpowiedzi wynika, 2e NFoz nie Jest
zainteresowany wsparciem na finansowanie jakiejkolwiek poradni detoksykacyjne.i ani
psych iatrycznei, poniewa2 wedlug wskalnik6w dostqpnodd do tych iwiadczeri we
Wtoclawku jest najwy2sza w wojew6dztwie Kujawsko-pomorskim.

Po wyczerpaniu gtosdw w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta poddar pod gtosowanie
przyjqcie Informacji na temat funkcjonowania, rozwoju i planowanych inwestycjr,
Swiadczenia ustug medycznych przez Wojew6dzki Szpital Specjalistyczny tm.
Blogoslawionego ksiqdza Jerzego popietuszki we Wloclawku.

w rezultacie dokonanego grosowania Informacja na temat funkcjonowania, rozwoju iplanowanych inwestycji, iwiadczenia usrug medycznych przez wojew6dzki szpital
specjalistyczny im. Blogosiawionego ksiqdza ierzego popieluszki we wiociawku zostala
przy;qta przez Radq Miasta.

Ad. 12
Projekt uchwaly w sprawie przyjgcia stanowiska dotyczqcego zapewnienia odpowiedniego
poziomu opieki zdrowotnej dla mieszka6criw Wfoclawka i okolic.

W imieniu wnioskodawc6w glos zabral radny Jarosiaw Hupafo, kt6ry wyja(nil, zeprzedlo2one stanowisko bylo przygotowywane w momencie, w kt6rym problemy dotyczqce
nocnej oraz Swiqtecznej opieki zdrowotnej w naszym mie(cie nie byty jeszcze rozwiqzane.
Niemniej jednak zdaniem pana radnego proponowane stanowisko wyczerpuje wsierkie
niepokoje i zachodzi koniecznoii jego przyiqcia, aby zobowiqzywaro to pana piotra
calbeckiego, Marszalka wojew6dztwa Kujawsko-pomorskiego jako organu wraicicierskiegodla wojew6dzkiego szpitara specjaristycznego we wrocfawku, o podiqcie skutecznycn
dzialad w zakresie zarzqdzania i funkcjonowania prac6wki. zdrowie i iycie mieszka6c6w towartosci nadrzqdne, kt6rym powinny byi podporzqdkowane wszelkie decyzle
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administracyjne zwiQzane z zarzEdzaniem lecznicq. Mieszkaricy wielokrotnie zwracali uwagq
Radnych Miasta Wioctawek na niewla6ciwq, ich zdaniem, organizacjq Szpitalnego Oddzialu
Ratunkowego - braku wydzielenia strefy dla os6b oczekujqcych na interwencjq medycznq,
kt6re znajdujq siq pod wplywem alkoholu oraz wielogodzinnego oczekiwania na podjqcie
dziataf medycznych itp. Nasz niepok6j dodatkowo budzi fakt, 2e zgodnie z ustawq z dnia 23
marca 2O17r. o zmianie ustawy o (wiadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze
Srodk6w publicznych (Dz. U. z 20\7r., poz.844) Swiadczenia Nocnej i Swiqtecznej Opieki
Zdrowotnej od dnia 1 paidziernika 2017r. udzielane bqdq przez Wojew6dzki Szpital
Spec.la listyczny we Wloclawku. Dla mieszkaric6w Wloclawka i okolic mo2e oznaczad to
pogorszenie dostqpnoici do doralnej opieki zdrowotnej oraz jej jako(ci.
Z uwagi na fakt, i2 kilka kwestii zostalo jui wyjajnionych przewodniczacv Radv Miasta radnv
Rafat Sobolewski zwr6cii siq do wnioskodawcy radnego Jaroslawa Hupato z propozycjq
wykreslenia ostatniego akapitu w przedloionym stanowisku i przyjqi je w okrojonym
zakresie.
Radnv Jaroslaw Hupato wyrazil zgodq na te propozycjq, gdyi zostaly poczynione pewne
rozwiqzania i opieka jest sprawowana przy ul. Lunewil niemniej jednak chodzi o jakoji uslug
Swiadczonych przez Szpital we Wloclawku, co budzi powszechny niepok6j.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal sobolewski poddal pod glosowanie usuniqcie z
tresci stanowiska zawartego w uchwale ostatniego akapitu zaczynaiqcego siq od slow:
,,Nasz niepok6j dodatkowo budzi fakt, ie zgodnie z ustawa z dnia 23 marca zor7t. o zmianie
ustawy o iwiadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze irodk6w publicznych lDz. u. z
2077r., poz. 844) Swiadczenia Nocnej i Swiqtecznej Opieki Zdrowotnej od dnia 1
pa2dziernika 2017r. udzielane bqdq przez wojew6dzki szpital specjalistyczny we wlocfawku.
Dla mieszkaric6w wloctawka iokolic mo2e oznaczaito pogorszenie dostqpno6ci do dorainej
opieki zdrowotnej oraz jej jako6ci,,.

stwierdzono.
w rezultacie przeprowadzonego grosowania Rada Miasta usunqfa ostatni akapit z ww.
sta nowiska.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta
Projekt uchwaty pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny iopieki Zdrowotnel,
kt6ra przedstawii Radzie Miasta wiceprzewod niczqcy Komisji radny Jaroslaw Chmielewsk..

Nastqpnie wobec braku zgloszefi do udziaru w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta poddal
pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie przyjqcia stanowiska dotyczqcego
zapewnienia odpowiedniego poziomu opieki zdrowotnej dla mieszkaric6w wloclawka i

okolic.

w zwiezku z powyzszym przewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, ie ww. uchwaia
zostafa podjeta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmlenru.
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Uchwala stanowi zalAcznik do protokotu

Po zakohczeniu procedowania nad ww. punktem porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady
Miasta oglosil 35 minutowq przerwq w obradach XXXIV sesji Rady Miasta.

Przerwo w obradoch.

Wznowienie obrod Do Drzerwie.

Ad. 13
Informacja na temat dzialalno5ci sp6lek miejskich za 2016 rok.

Glos zabrala Pani Kamila slomczewska Dyrektor Biura Nadzoru wfascicielskiego, ktora
wyjasnita, 2e informacje na temat dziaralno6ci sp6lek miejskich przekazane zostaty na
wniosek Komisji Bud2etu, Rozwoju ipromocji Miasta oraz Komisji Gospodarki Miejskiel i
ochrony srodowiska, kt6re zostary skierowane do prezydenta Miasta. Natomiast w
przypadku dzisiejszego punktu posiedzenia, Eiuro Nadzoru wtajcicierskiego nie
przekazywalo iadnych dodatkowych informacji poza ju2 przekazanymi wszvstkim czlonkom
obydwu Komisji a takie pozostalym radnym. W zwiqzku z tym, jeieli pojawiq sie zapytania
lub wnioski o uzupelnienie przekazanych materiai6w, w6wczas odpowiedzi udzierone
zostanq w formie pisemnej.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafai soborewski otworzyr dyskusiq w przedmiotowej
sprawre.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Jaroslaw chmierewski zapytar, draczego na obradach Rady Miasta sq nieobecni
prezesi sp6lek miejskich, kt6rzy powinni odpowiadai na zapytania radnych, podobnie na
wsp6lnym posiedzeniu obydwu Komisji Rady Miasta takie zabrakto niekt6rych prezes6w
sp6lek miejskich. Ponadto podczas odrgbnych obrad Komisji przekazana zostara informacja,
ze jest decyzja, aby prezesi miejskich sp6lek nie pojawiali siq na obradach. Taka oostawa
prezentowana przez Prezydenta Miasta oraz prezes6w sp6tek miejskich jest zupeinie
nlezrozumiala. Nieobecnoii prezydenta jest rekcewa2eniem radnych Rady Miasta oraz
mieszkaric6w miasta, tym bardziej, ie termin dzisiejszych obrad byr ustarony z panem
Prezydentem. Prezes jednej ze sp6rek miejskich 2 dni zafatwiar z prezydentem Miasta, aoy
nie musial uczestniczyi w obradach. Dzisiejsza nieobecno(i prezes6w sp6rek jest przejawem
lekcewa2enia i arogancji ze strony prezydenta Miasta, gdy2 to on stanowi nadz6r
wfaicicielski nad sp6rkami miejskimi ito prezydent powinien spowodowai obecnosc
prezesow sp6lek. Pan radny zapytai, jak przedstawia siq w chwiri obecnej struktura
zatrudnienia w sp6lce,,saniko", ire os6b od styczna 2017 roku do korica wrzeinia br. zostato
zatrudnionych i na jakich stanowiskach, ponadto, ire jednostek samorzqdowych obsruguje w
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tej chwili sp6lka w stosunku do lat ubieglych. Pan radny zapytal o podanie informacji
dotyczEcej grupy zakupowej, kt6ra pomimo zapewnief nie spelnila pokladanych w niej
nadziei, ponadto Pan radny ponowit wczeriniejsze zapytanie dotyczqce ubezpieczerl, kt6re
obecnie organizuje grupa zakupowa dla wszystkich jednostek miejskich, w ramach jakiej
procedury odbywa siq to postepowanie iczy byly wywierane naciski, aby te dzialania
prowadzil broker dla grupy zakupowej. ponadto pan radny zapytal w jakim celu, za tysiQce
zlotych studenci z Torunia z wydzialu nauk ekonomicznych, a szefem Rady Nadzorczej jest
osoba zwiqzana z tq uczelniq przeprowadzali badania zwiqzane z satysfakcia klienta iile
kosztowaly te badania i na jakiej podstawie zostala zawarta umowa z osobami z zewnEtrz,
ktore prowadzq stronq Facebookowi MZoZ. pan radny zapytal w jaki spos6b 2ona pana
Prezydenta zostala zatrudniona w sp6lce Mzoz na stanowisku specjalisty ds. marketingu
bqdqc jednoczeinie nauczycielem .iQzyka polskiego. ponadto 20na pana Dvrektora oslR
znalazla zatrudnienie w cUW, natomiast 2ona prezesa sp6iki ,,gaza" zostata Dyrektorem
szkoly w Michelinie. sE to pytania, na kt6re bezpoSrednio odpowiedzi powinien udzielii
Prezydent Miasta. Byd moie w przypadku obaw ze strony prezydenta Miasta sprawami tymr
powinna siq zaiqc Komisja Rewizyjna iw6wczas zostanE ustarone fakty i bqdzie mo2na
odpowiedziei na pytania pozostajEce dzisiaj bez odpowiedzi.
r,.cwuurrLzdcv Kaov vlasta radnv Ratai S0bolewski zwr6cil uwagg, ie Rada Miasta jest
organem kontrornym i kontroluje prezydenta Miasta z dzialari podejmowanych w
samorzqdzie, w zwiqzku z tym naleiy przelo|yc akcenty dyskusji w taki spos6b, aby pyrac
Prezydenta a nie bezpodrednio prezes6w sp6lek, gdy2 to prezydent Miasta ;estjednoosobowym zgromadzeniem wsp6rnik6w w tych sp6rkach irorq Rady Miasta jest
kontrola dzialalno6ci prezydenta Miasta. A zatem w przypadku braku odpowiedzi na pytania
radnych z uwagi na nieobecnoii prezydenta i prezes6w sp6rek dyskusiq nareiy przero2yi na
kolejnq sesiq Rady Miasta, w kt6rej ewidentnie powinien uczestniczyi pan prezydent.
Fadnv J6zef Mazierski poinformowar, 2e Rada Miasta w drodze uchwaty zatwierdzira pran
kontroli Komisji Rewizyjnej ijednym z temat6w kontrolnych jest wla6nie kontrola dzialari
Prezydenta miasta z dzialarnoici nadzorczej nad sp6lkami w roku 2015. Taka kontrola jest
prowadzona, zwr6cono sig do prezydenta Miasta o wyjainienie pewnych kwestii bez
Ingerencji w prawa sp6rki, recz nie moina przeprowadzii kontrori w spos6b obiektywny,jeieli nie ma kontaktu z prezesami sp6lek ani podczas obrad komisji czy tei podczas obrad
sesyjnych Zesp6l Kontrolny Komisji Rewizyjnej powotany do przeprowadzenia kontroti
wystqpil do Prezydenta Miasta o przygotowanie material6w i przedloienie regulaminow
zarzqdu i rad nadzorczych, otrzymano odpowied2, i2 tego typu materiar6w pan prezvoent
nie udostqpni, nie zostary r6wniei udostqpnione protokory z posiedzeri zarzqd, rub rad
nadzorczych jak r6wnie2 szereg innych materiar6w o kt6re wystqpowat Zesp6r Kontrorny. A
zatem jak naleiy przeprowadzii kontrorq i sprawdzii czy nadz6r wladcicierski byr prawidrowo
prowadzony, ie2eli nie ma dostqpu do materiar6w z powodu odmowy ich udostqpnienra
przez Prezydenta Miasta. w zwiqzku z tym Rada Miasta byi moie nie otrzyma sprawozdan,az kontroli z uwagi na brak dostqpu materiai6w. pan radny na zako6czenie wypowiedzi
zapytaf jakie wydatki poniosty poszczeg6lne sp6iki miejskie na promocje, sponsoring, zakupy
oraz Inne wydatki nie zwiqzane z dziararnodciq w roku 2016. ponadto pan radny zwr6c srqdo Przewod n iczqcego Rady Miasta o pomoc w przeprowadzeniu wspomnianej kontrori zuwagi na okolicznojci o kt6rych wspomnial pan radnv.
Radnv Andrzei Paiucki stwierdzir, ie probrem z nadzorem nad sp6rkami prawa handrowego
rozstrzygnqf ustawodawca, natomiast na przestrzeni pierwszej ido polowy drugiej kadencli
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interpretowano ten przepis,2e Rada Miasta jest walnym zgromadzeniem. Ustawodawca
jednak doprecyzowal ten zapis iw6wczas walnym zgromadzeniem byl zarzqd a obecnie
Prezydent Miasta. W my(l przepis6w Rada Miasta a tak2e iadna z jej Komisji nie ma
uprawnie6 wfadczych w stosunku do sp6lek prawa handlowego. Natomiast ustawodawca
pozostawil pewne kompetencje Radzie Miasta polegaiace na mo2liwo5ci sprawdzenia w jaki
spos6b Prezydent Miasta sprawuje nadz6r nad sp6lkami. w zwiqzku z tym na wniosek wielu
radnych trzy komisje podjqty siq sprawdzenia jak przebiegajq te procesy. pan prezydent byl
uczestnikiem Konwentu Rady Miasta, na kt6rym ustalono porzqdek obrad i nie
kwestionowal punktu, nad kt6rym toczy siq obecnie dyskusja, a zatem go zaakceptowaf.
stqd Rada Miasta ma podstawy do oczekiwania na informacje. Natomiast przewodniczqcy
komisji, kt6re wystqpowaly o materiaty zostari powiadomieni pismem prezydenta Miasta, ze
nie maiq oni kompetencji wladczych do bezpoSredniego ingerowania w dzialalnosi sp6lki z
udzialem gminy funkcjonuiqcej wedrug zasad cywirono-prawnych. Jest to dra wszystkich
oczywiste, natomiast progba o informacje czy tei zobowiqzanie Komisji Rewizyjnej do
przeprowadzenia kontroli zgodnie z uchwalq Rady Miasta jak przebiega nadz6r nad sp6ikami
prawa handlowego nie jest ingerowaniem w dziaialnoii sp6tek. pan radny jako czroner
Komisji Rewizyjnej otrzymai pismo, w kt6rym informuje siq, ie Komisja Rewizyjna otrzymala
materialy wedlug wykazu, przy czym przy ka2dej z 6 pozycji jest dopisek _,,nie dostarczono,,.
A zatem jak naleiy interpretowai takie dzialanie. Informacje jakie zostaly przekazane w
formie informacji byfy sporzqdzone wedlug sobie znanego wzoru, bez podpisu. Nie byty to
zatem dokumenty, nad kt6rymi mogryby siq pochyrid Komisje Rady Miasta. chodzilo gt6wnie
o stwierdzenie czy byl sprawowany nadz6r i czy byl wystarczajqcy. pan radny przytoczyl
fragmenty materiaf6w powoduiqce wqtpriwolci, jakie wzbudzity przedfo2one materiary u
Pana radnego. chodziro o przekazanie bez przetargu zadari jednej ze sp6rek, kt6ra ich nie
wykonuje. Pan radny wystqpil do,,Saniko,,o informaciq publicznq, ile nieczysto(ci podmiot
ten wywi6zl na Machnacz z otrzymanej odpowiedzi wynikaro, ie do dnia 22 sieipnia br.podmiot wywi6zl 4 pojemniki nieczystoSci z terenu carego mrasta, ten sam podmiot mapodpisanq umowq iako podwykonawca z,,Saniko,,na kwote 250 ty!. zl. Na pytanie jak to
moiliwe Pan radny otrzymar odpowiedi, 2e jest to tyrko tyre co z MZUKiD, bo to co robi jako
podwykonawca,,saniko" to sE nasze smieci. rdqc darej w umowie znajduje siq taki zapis, ze
podwykonawca oiwiadcza, ie posiada zezworenie na transport odpad6w zgodnie z ustawq o
odpadach. Lecz nie ma zapisu, 2e mo2e to robii bezpratnie. Je2eri zatem ktoS podpisal
umowQ na dostarczanie nieczystosci to musi za to zapracit. A wiec prezes sp6rki dziala na
niekorzy(i sp6lki. okazuje siq, ie podmiot bqdqcy podwykonawcq w okresie od stycznia oo
wrzelnia wywozil 37 razy odpady na Machnacz inikt za to nie zaplacil. ponadto w ciagu 5
miesiQcy pracy poprzedniego prezesa riczba zatrudnionych wzrosra o i.0 os6b, nie wzrosra
liczba zadari, podmiot, kt6ry wystepuje w r6inych konfiguracjach jest odpowiedziarny z
utrzymanie czystosci na wysypisku (mieci w Machnaczu. w zwiqzku z tym pan radny
chcialby zapytai Pana Prezydenta co w ramach nadzoru w takim przypadku robi i czy wie, co
siq w sp6lce dzieje. z przekazanych dokument6w wynika, ze w MpEc zmieniono rox
obrachunkowy, poprzednio rok obrachunkowy przesuniqto po to, aby byl zgodny z okresem
grzewczym zrobiono to na wniosek 6wczesnego zarzqdu, poniewa2 wystqpily klopoty z
rozliczeniem wqgla. obecnie pan radny chcial zapytai prezesa co sEdzi o takim rozwiqzaniu,
kt6re mo2e znieksztatcai obraz posiadanych zapas6w, ponadto w przekazanych mateiiatach
zestawia siq dane nieadekwatne do siebie, gdy2 por6wnuje siq dane z 12 miesigcy dodanych z 20 miesiqcy. Zdaniem pana radnego Rada Miasta nie powinna ingerowac
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bezpo5rednio w zarzqdzanie sp6tkami, lecz konsekwentnie rozliczyi Prezydenta Miasta ze

sposobu sprawowania nadzoru, gdy2 jest on walnym zgromadzeniem, kt6re powoiuje
nastQpny organ kontrolny, czyli radq nadzorczq.
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil, ie w poprzedniej kadencji tego typu dyskusje dotyczqce
sp6tek miejskich byly bezskutecznie forsowane przez opozycjQ. Prezydent w6wczas
sprawujEcy urzqd wydal zakaz uczestnictwa prezes6w sp6lek podczas sesji Rady Miasta
twierdzqc, 2e nic radzie do tego. Ponadto w poprzedniej kadencji byl pewien radny o
inicjalach SB, kt6rego retoryka przypominala obecnego przedm6wcq. U2ywal podobnych
argumentow zwracal siq o informacje publiczne. pan radny wyrazil nadziejq, ie jego
przedm6wca z r6wnq starannosciq bqdzie analizowal dzialalnoii sp6iek przed styczniem
tego roku, gdyi jest co analizowai. Do dzisiaj mieszkaricy Wloclawka wspominajq w jaki
spos6b prowadzone bylo od6nieianie miasta oraz do dzisiaj mo2na podai przyklady os6b,
kt6re do stycznia byly zatrudnianie w r62nych podmiotach. A zatem jeieli stosuje sie mrarQ
to jednakowQ dla wszystkich. pan radny wyrazil nadzieiq, ie przedstawiciel prezvdenta
Miasta obecny na sali udzieli odpowiedzi na pytania iz pewno(ciq Rada Miasta posiada co
do tego uprawnienia, aby takie pytania zadawai. A zatem jak ksztattowai siq bqdq ceny
ciepla w najbliiszych latach, w Swietle unijnych dyrektyw dotyczEcych ochrony jrodowiska,
czy spodziewane sq propozycje podwyiek opfat za odbi6r odpad6w z gospodarstw
domowych gdyi zmieniajq siq w tej kwestii przepisy kt6re wymuszaja pewne dziaiania
zwrqzane z segregacjq kt6ra bqdzie prowadzona z podziafem na 5 frakcji, jak przebiega
realizacja inwestycji wsp6lfinansowa n ej ze drodk6w unijnych przez wfoctawskie wodociagi i
jaki jest to wplyw na koszty funkcjonowania sp6rki iire bqdq pracii za wodq i (cieki
mieszkaricy miasta, ponadto jaki jest sens funkcjonowania grupy zakupowej czy faktycznie
doprowadzono do oszczqdno(ci w sytuacji w kt6rej sp6rka MpEC indywiduarnie
wynegocjowata ni2sza cenq ni2 grupa zakupowa, byi mo2e nale2y zastanowid siq nad
postulatem dotyczqcym likwidacji sp6lki ,,Baza,,, poza tym pan radny stwierdzil,2e nadz6r
nad utrzymaniem zieleni w mie6cie w tej kadencji jak i w poprzedniej nie 162niq siq biorqc
pod uwagq jednq miarq dla wszystkich podmiot6w.
Radnv Andrzei Palucki odnoszqc siq do wypowiedzi poprzednika stwierdzir, ie pan radny
Kukucki byl uprzejmy zmiksowai kirka informacji ifakt6w. rdentyczne stanowisko jaK w
chwili obecnej Pan radny prezentowar w poprzedniej kadencji niestety fle formutowano
pytania dzii dla wiqkszosci radnych informacja jakie sq kompetencje Rady jest jasna i
klarowna. w poprzedniej kadencji pan radny Kukucki bronit dostqpu do informacji w ire
zadanych pytaniach dzi6 stanqf po drugiej stronie sugeruiac, ie pan radny pr6buje ingerowac
w zarzqdzanie sp6lkq. Pan radny posiada zbyt duie do(wiadczenie w tej kwestii, pan raony
reprezentowar swego czasu Ministerstwo skarbu w jednej ze sp6fek zatrudniaiqcej ponad 5tys pracownik6w. Pozostare sugestie czym naleiy siq dzisiaj zaiqi sE sugestiami na
przyszfoii, choi niekt6re mogq wkraczai w system zarzEdzania. Dzisiejsza dyskusja dotyczy
informacji za rok 2016' sprawy poruszane przez radnego Kukuckiego sa wa2ne dra iycra
miasta, ale mogq byi przedmiotem korejnych posiedzefi Rady, jeieri bqdzie taka potrzeba.
Tak siq utario, ie jeieli kto6 chce ratkq przykreii w6wczas porusza temat zierni w mie6cie. w
poprzednich dw6ch kadencjach w kt6rych pan radny pernit funkciq prezydenta Miasta w
kwestii gospodarki miejskiej w tym utrzymaniu teren6w zieronych nie toczyro sig iadne
postepowanie prokuratorskie a w tej toczy siq kilka.
Radna olga Krut-Horonziak stwierdzila, ie z zadowoleniem przyiefa obecnoi6 prezesa MpEC
Pana Jacka Kuiniewicza na poczqtku sesji uwa2aiqc, ie dotrwa do omawiania obecneeo
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punktu porzEdku obrad i bqdzie gotowy do udzielenia odpowiedzi na zapytania radnych. Jak
nietrudno zauwaiyi interesowaly Go wylqcznie sprawy dotyczqce wyboru
Przewodn iczqcego Rady Miasta oraz sprawy zwiqzane z odwolaniem z funkcji ipowoianiem
czlonk6w komisji i do byta cala aktywno6i jako Prezesa MPEC, lecz nie tego oczekiwali radni
jak imieszka6cy miasta. Zadawanie pytari do osoby nieobecnej nie ma wiqkszego sensu,
natomiast gdy Pani radna sprawowala funkcjq Przewodniczqcej Komisji Bud2etu prezesi

sp6lek obecni byli na posiedzeniu Komisji z r62nego rodza.iu informacjami, m.in. informacja
zioiona przez Prezesa MPEC nie zostala przyjgta przez czlonk6w Komisji izostaf poproszony
o powtorne jej przygotowanie, gdy2 przygotowane informacje posiadaly tak du2y stopieri
o96lno5ci,2e nic z nich nie wynikalo. wiedza Rady Miasta do chwili obecnej na temat tej
sp6iki i jej dzialalnoici jest bardzo uboga natomiast pan prezes dobrze siq ma na tym
stanowisku. Pani radna chciala zadai panu prezesowi pytania zwiqzane z inwestyciE
prowadzonq na osiedlu M ichelin-M ielqcin nie tylko od strony finansowej. pani raona
poruszyla r6wniei kwestig zwiqzanq z zestawem niemocy radnych w stosunku do
Prezydenta sugeruiqc, 2e naleiy w takiej sytuacji skierowad wniosek o dostepie do informacji
publicznej iz doiwiadczenia pani radnej wynika, ie nigdy nie byio odmowy udzielenra
informacji ze strony Prezydenta Miasta. w innym przypadku mo2na sprawq skierowai do
sqdu, kt6ry z reguty podziela zdanie wnioskuiqcego. ponadto swego czasu pani radna
zaproponowala dokonanie zapisu w statucie Miasta, aby raz w roku prezvdent Miasra
skladal Radzie Miasta informaciq z dzialalno6ci sp6lek miejskich w6wczas nie zyskalo do
aprobaty choi brak jest podstaw prawnych, kt6re zabraniaiq takiego zapisu. Gdyby taki zaprs
znalazl siq w statucie Miasta dzisiaj nie byloby iadnego problemu iprezydent Miasta bylby
to tego zobligowany, dzisiaj pozostaje jedynie wniosek o dostqpie do informacji pubriczne;.
Pani radna jest poruszona wypowiedziq radnego na temat bylego radnego pana srawomira
Bief kowskiego, kt6rego pani radna wysoko ceni, gdyi podczas kontrori z udziarem pana
radnego nikt nie podwaiyr iadnego stwierdzenia czy te2 wniosku bqdqcego udziarem pana
radnego Bieikowskiego na temat wydatkowania irodk6w publicznych kt6rymi dysponu;e
Prezydent Miasta. Radni nie powinni prezentowai bezradnoici, lecz choi z trudem
wykorzystuiqc dostqpne Srodki prawne powinni pozyskiwai niezbqdne informacje. panrq
radnq powstrzymalo jedynie ABW, kt6re przejqro dokumenty przed pozyskaniem informacji
o kt6re wnioskowafa, lecz historia na tym siq nie koriczy.
Racnv stanislaw wawrzonkoski stwierdz , 2e jeszcze wiere razy Rada Miasta bqdziepoiwiqcai czas na podobne bezproduktywne dyskusje, jeieri nie bqdzie przestrzeiane
prawo. Podstawowym prawem jest ustawa o samorzqdzie i statut Miasta. podlzas
wsp6lnego posiedzenia Komisji Rady o kt6rych wcze(niej byra mowa obecnvch bvro !.r.
radnych na 17, radni uznali, 2e brak jest quorum by odbyi obrady. pan radny przypomnial,
ze na wsp6lnym posiedzeniu Komisji obecni byri wszyscy przedstawiciele poszczeg6lnycn
sp6lek. Przekazana informacja zostara podpisana przez Dyrektora Biura Nadzoru
wladcicielskiego oraz zastqpce prezydenta Miasta. Komisja uznafa,2e pomimo tych faktow
nie bqdzie obradowai nad tymi zagadnieniami, poniewai nie przybyli prezesi sp6lek. A
zatem Pan radny zapytai jakie byro zainteresowanie czlonk6w obydwu Komisji tematyKE
zawarta w dokumentach, zdaniem pana radnego iadna, nie ma prezes6w nie ma dyskuslr.
Rada Miasta nie ma prawa iqdania przybycia prezes6w sp6lek na posiedzenia, o tym mo2e
decydowai Prezydent Miasta. pomimo, i2 Komisja Gospodarki obradowaia w pernym
skfadzie tak2e nie przystqpira do wysruchania informacji i nie podiqra merytorycznej dyskusji
z uwagi na nieobecnoii prezes6w sp6rek. Dzisiejsza dyskusja lest podobna do tej z Komisjr, a
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zatem najwainiejszym elementem jest pytanie, gdzie sq prezesi iz kim radni majq
rozmawiac. Pan radny zaapelowal o przestrzeganie legalno(ci zapis6w prawa, ustawy
samorzqdowej iStatutu Miasta, mervtorycznej dyskusji w sprawach wainych dla miasta.

od noszec siQ merytorycznie do
przedstawionego materiatu na temat sp6lki MpEC o co apelowal przedm6wca zapytaf o
zapis w tabeli nr 3 poz. Nr 6 i 7 wyszczeg6lniono podr62e slu2bowe w latach 201.4/2015
zaplanowane na kwote w wysokoici 6 tys. zl. z tego zrealizowano wyjazdy do wysokoici 2,5
tys. zt. ostatni rok, czyli 201G przebil wskazania o ponad 500%. planowano wyjazdy
sfu2bowe na kwotQ r!,7aozl. a wzrosiy one do kwoty i.4,265 zl., a wiqc z 216 zl.do73\zr.
miesiecznie. w roku 2014 w miesiqcu kwietniu konto sp6lki wynosilo 10.020,973 zl. w roxu
201'5 konto sp6lki wynosilo ponad 7.373,000 zl. a zatem ubvlo 2.600.0oo zl. w roku 2016
nae wskazano Srodk6w na koncie w og6le ito samo w roku 2O17.wskainik og6lnego
zadiuzenia sp6iki MPEC wzr6sl o 44,4% a wskalnik zadiu2enia kapitaiu wladcicielskiego
MPEC wzr6sl o 257%. Pan radny zapytar w jakim ceru zostara poworana specjarna komisla o
nazwie Biuro Tarzqdu, skoro Zarzqd jest jednoosobowy, w jakim celu Wydzial ochrony
Srodowiska i kontroli jakojci podrega Dyrektorowi ds. technicznych, je2eri zobowiqzany.Jesr
to kontrolowania tego wydziaru. pan radny odni6sr siq do inwestycji prowadzonej w
Michelinie dotyczqcej likwidacji niskich emisji tabela nr 5 poz. Nr 9 str. 11 informacji-
dlaczego MPEC nie uiywa nazwy Michelin co siq stalo, czy nie bqdzie jui tej inwestyc;i.
Dfaczego zaniechano w ratach 2ots/zol6 modernizacji 7 kirometr6w boiznicy korejowel z
ptanowanych wydatkdw w wysoko(ci 31 tyi. zt na 1000 zr. Ie kosztuje sp6tk9 MpEC
uczestnictwo w programie,,Ciepfo systematyczne,,, firma reklamuiqca ten program ptchodzi
ze Szczecina ijakie sq koszty tej reklamv.
',,"-", .=,,"", 

',uzqey naov rvrrasra raonv Janusz Debczvnski stwierdzil, ie prezydent Miasta
wyrazii zgodq, aby sprawozdania z dziararno6ci sporek ovrv przedkradane itaka dyskusja w
Radzie Miasta, poniewa2 s4 to bardzo waine sprawy z punktu widzenia funkcjonowania tych
sp6tek oraz calego miasta ijego mieszka6c6w, poniewai przekiada siQ to na ceny usrugkomunalnych Z prowadzonej dyskusji wynika szereg zjawisk patorogicznych, kt6re majemiejsce w sp6ikach. W zwiqzku z tym pan radny zaapelowal, aby fomisja Rewizyynapochylila siq nad zglaszanymi wqtpliwosciami i zarzutami, aby moina byro sformurowai je wformie pisemnej iprzedro2yi prezydentowi Miasta, aby m6gf na najbriiszej sesji Rady Miasta
udzielii odpowiedzi na zglaszane wqtpriwoici. w przypadku braku wsp6rpracy iihqci na
udzielenie odpowiedzi byi moie trzeba bqdzie w imieniu Rady Miasta wystosowai wniosek
do odpowiednich organ6w.

zaproponowal takie zmianQ tytulu tego punktu na ,,lnformaciQ prezydenta Miasta zdzialalnoici sp6lek miejskich" uwzgrqdniaiqc sugestie radnych, 2e to Rada Miasra
komunikuje sie z Prezydentem izdaniem pana przewodniczacego pan prezydent m6giby nate pytania udzielii odpowiedzi. w zwiqzku z tym, ie ze strony organu wykonawczego brakro
odpowiedzi na zadawane pytania, pan przewodniczqcy zfoiyr wniosek o przeniesienie tegopunktu na korejne posiedzenie Rady Miasta i zatytufowai punkt zgodnie z wcze5niejszq
propozycJQ.

zaproponowaf, aby punkt, nad kt6rvmobecnie proceduje Rada Miasta zostai przeniesiony na kolejnq sesjq Rady Miasra,

Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzit, ie na sali obrad jest pani Dyrektor Biura Nadzoru
y]::::]:-1:Ul"g".i byi mo2e bqdzie mogta w imieniu prezydenta udzietii odpowiedzi na czqsi
z zad anych pytari.



Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafa] Sobolewski stwierdzil, 2e jest to pewna propozycja,
lecz Pan Przewodniczqcy wolalby poddad pod glosowanie zgtoszony przez siebie wniosek,
poniewa2 poruszane sprawy sE zbyt powaine, aby odpowiadal na nie Dyrektor, Pan
Przewodniczqcy chcialby usiyszei co ma do powiedzenia w tych sprawach Prezydent Miasta.
Radnv Jaroslaw Chmielewski podzielil poglqd, aby przegfosowai wniosek Przewod niczqcego
Rady Miasta i byi moie w6wczas Pan Prezydent aktywny w chwili obecnej na Facebooku
stawi siQ na obrady Rady i udzieli odpowiedzi na pytania radnych. pan radny poruszyl
kwestiq szkolenia jakie mialo miejsce w dniu 22 wrze5nia br. w Hotelu Goiqbiewski w
Mikolajkach sp6lki ,,Saniko" i zapytat pana prezydenta bqdqcego uczestnikiem tego
spotkania czego dotyczyto to szkolenie a ponadto w jakim charakterze na tvm szkoleniu bvli
niekt6rzy radni Rady Miasta Wloclawek.

Po zakofczeniu dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gfosowanie przyiqcie
wniosku w sprawie przeniesienia obradowania nad punktem nr 1.3 ijednoczeinie zmianv
jego nazwy na,,lnformacja Prezydenta na temat dzialalnoici sp6tek miejskich za rok 2016".

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal sobolewski poinformowal, 2e wniosek zostar
przyjqty przez Rade Miasta.

Ad. 14
Informacja dotyczqca oiwiadczefi o stanie maiqtkowym skradanych prezydentowi Miasta
Wloclawek zgodnie z art, 24 h ustawy o samorzqdzie gminnym.

w imieniu Prezydenta Miasta Informacie na temat zroionych oiwiadczeri o stanre
majQtkowym przedstawita Radzie Miasta Pani Wieslawa Konopczyriska Sekretarz Miasta
informuiqc, i2 zgodnie z art. 24h ust. 5 u. s. g. do zlo2enia odwiadczeri maiqtkowych
zobowiqzani byli: Zastqpcy prezydenta, Sekretarz, Skarbnik, kierownicy jednostek
organ izacyjnych, osoby zarzqdzajqce i czlonkowie organ6w zarzqdzajqcych gminnymi
osobami prawnymi oraz osoby wydaiqce decyzje administracyjne w imieniu prezydenta
Miasta. Informacja dotyczy oiwiadczeri maiqtkowych zro20nych w okresie od dnia 16
wrzesnia 2016 r. do dnia G wrzeinia 2017 r. w ramach rearizacji powy2szego obowiqzku sto
osiemdziesiqt jeden os6b zro2yio rqcznie dwieicie trzydziesci jeden oSwiadczeri o stanre
maiqtku (w tym korekty i uzupelnienia oswiadczeri). osoby zobowiqzane zgodnie z aft. z4h
ust' 3 ustawy zloiyty o6wiadczenia maiqtkowe wraz z kopiq zeznania podatkowego za 2016r' (z wylEczeniem skladaiqcych oiwiadczenia w trakcie roku) w dw6ch egzemprarzach.
Realizuiqc wytyczne zawarte w art. 24h ust. 6 ustawy, jeden egzemprarz oiwiadczenia
maiqtkowego zostal przekazany do urzqdu skarbowego wrajciwego ze wzgrqdu na mieysce
zamieszkania osoby skradaiqcej o6wiadczenie. w mysr art. 24i ustawy zanonimizowane
oiwiadczenia (dotyczy danych osobowych z czq3ci B o(wiadczenia) zostary przekazane oo
wydzialu Komunikacji spolecznej i promocji w celu publikacji w Biuletynie Informacjl
Publicznej Z podr6d przedro2onych oiwiadczeri 17 zroiono po terminie okresronym w art.24h ust 5 ustawy. w trybie okrelronym w aft. 24h ust. 5a do dw6ch os6b wysrano
wezwanie do zlo2enia oiwiadczenia. Jedno oiwiadczenie zostaro zloione przed uprywem
dodatkowo wyznaczonego terminu. w zwiqzku z stwierdzonymi n ieprawidrowosciam i oo



zloienia wyjainied wezwano szegi os6b. Trzyna6cie os6b zloiylo dodatkowe informac.le

uzupetniajqce o6wiadczenie majqtkowe. Zgodnie z art. 24 h ust. 6 oraz 8 ustawy
sporzqdzona zostala analiza o(wiadczef majqtkowych zloionych przez zobowiqzane do tego
osoby. Przeprowadzajqc analizq badaniu poddano r6wniei wszystkie rubryki dokument6w,
co do spelnienia krvtenum: starannoscr, rzetelno6ci, zupelnodci wypelnienia rubryk
oiwiadczeri.
Do podstawowych btqd6w wystqpujqcych w zlo2onych o6wiadczeniach majqtkowych
za liczyi moina:

- brak wskazania czy wymienione skladniki majqtkowe nale2q do majqtku objqtego
malie6skq wsp6lno6ciq majqtkowq, czy do majqtku odrqbnego,

- w pkt. X naleialo podai aktualny stan zobowiqzania pieniQ2nego, a podawano jedynie

kwotq otrzymanej poiyczki, kredWu,

- nieprecyzyjnie wypelniono czeSi B, dotyczaca miejsc pofo2enia nieruchomo(ci
wymienionVch
w czQ6ci A pkt ll,

- brak okreSlenia w podtytule oiwiadczenia, kogo dotyczy skfadane ogwiadczenie.
W wyniku analizy ustalono nastQpujace nieprawidlowoSci:

- Pani Honorata Baranowska - zlo2yla korektq o6wiadczenia dotyczqcA posiadanych
nieruchomoSci oraz otrzymanego w 2015 r. wynagrodzenia;

- Pani Monika Berger - zioiyla korektq o6wiadczeri majqtkowych dotyczqcq posiadanych
zasob6w pieniq2nych (za rok 2014) oraz wartosci posiadanej nieruchomoici (za rok 2015,
2016). Wezwana do zlo2enia oiwiadczenia zlo2yla je w dodatkowo wyznaczonym zgodnie
z art.24h ust 5a ustawy cztern astodn iowym terminie;

- Pani Matgorzata Dobska-Szwarc - zloiyia korektq oiwiadczenia za 2015 r. dotyczEcE
posiadanych nieruchomoici i przekazanej darowizny;

- Pani Katarzyna Figel-Stolcman - w czqSci B nie wskazata adresu zamieszkania;

- Pani Gqbka Joanna - zlo2yla korektq oiwiadczenia za 2O75r. dotyczqcq roku produkcji
posiad a nego samochodu;

- Pani Joanna Gralak - nie okre6lita w podtytule, kogo dotyczy skladane ojwiadczenie, nie
okreSlila przynaleinoici majqtkowej wymienionych skladnik6w majqtku, nie okreilila z

jakiego tytulu otrzymala doch6d. Wysoko6i wykazanego dochodu jest niisza nii podana
w zeznaniu rocznym PlT. Nieprecyzyjnie podala adresy posiadanych nieruchomo5ci.
Oiwiadczenie ztoiyla po terminie okre5lonym w art. 24h ust. 5 ustawy;

- Pan Grudzitiski Piotr - w pkt X podat wysoko6i zobowiqzania pieniq2nego, ale nie okreilil
.jego wysoko6ci na dzieri 31.12.2016 r. Nieprecyzyjnie wypelnil czedi B, dotyczqcA miejsc
potoienia nieruchomoici wymienionych w czeSci A pkt ll;

- Pani Ewa Grzybowska Ewa - zlo2yla korektq oSwiadczenia majqtkowego za 2016r.
dotyczAca wysoko6ci osiqgniqtego dochodu, odwiadczenie skladane w zwiqzku z

rozwiEzaniem umowy o pracq zlo2yia po terminie okrejlonym w art. 24h ust. 5 ustawy;

- Pani Teresa Janocha - zloiyta korektq olwiadczeri za lata 2OI0, 2OIL, 2O!2, 201,3, 2OI4,
2015 dotyczacq posiadanych zasob6w pieniqinych oraz przekazanej darowizny (za rok
2015 );

- Pani Magdalena Kalinowska - nieprecyzyjnie wypeinila cze6i B, dotyczqcq miejsc
potoienia nieruchomojci wymienionych w cze(ci A pkt ll;
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- Pan Jacek Kuiniewicz - w oiwiadczeniu za rok 2016 nie okreSlit przynale2nodci

majqtkowej wymienionych skladnik6w majqtku. Zlo2yl korektQ oiwiadczenia
majqtkowego z dnia 20 lipca 2017 r. dotyczqcq wysoko6ci osiagniqtego dochodu;

- Pan Waldemar Kuta - oiwiadczenie skladane w zwiqzku z odwolaniem z funkcji Prezesa

Zarzqdu ,,Saniko" sp. z o.o. zlo2yf po terminie okreSlonym w art. 24h ust.5 ustawy;

- Pani Magdalena Lenartowska - zlo2yfa korektg o6wiadczenia majqtkowego za 2015r.
dotyczqcq przekazanej darowizny;

- PaniJanina Lewandowska - nie okre(lila z jakiego tytutu otrzymaia doch6d;

- Pani Magdalena Lewandowska - o6wiadczenie roczne zlo2yla po terminie okre5lonym w
art. 24h ust. 5 ustawv;

- Pani Ewa Lqczyriska - oiwiadczenie skiadane w zwiqzku z odwolaniem ze stanowiska
Prezesa Zarzqdu MBM sp. z o.o. zlo2yla po terminie okreSlonym w art. 24h ust. 5 ustawy;

- Pan Mariusz Marciniak - nie okreilil przynaleinodci majqtkowej wymienionych w pkt ll
posiadanych nieruchomoSci;

- Pani Karolina Mlynarkiewicz - nie okre3lila z jakiego tytufu otrzymala doch6d;

- Pan Jaroslaw Najberg - zlo2yf korektq oiwiadczenia majAtkowego za 2016r. dotyczqcq
posiadanych nieruchomoici oraz uzyskanych dochod6w, wezwany do zto2enia
oiwiadczenia w zwiqzku z rezygnacjE z funkcji Prezesa Zarzqdu ,,Saniko" sp. z o. o.
Oiwiadczenie majqtkowe zlo2yl po uptywie dodatkowo wyznaczonego terminu. Powyiszq
informacjq zgodnie z treicia art. 24k ustawy przekazano do wladciwego organu.
OSwiadczenie z tvtutu powolania na funkcjq Zastqpcy Prezydenta Miasta dostarczyt po
terminie okreSlonym w art. 24h ust.5 ustawy.

- Pan Wtodzimierz Pamfil - zfoiyl korektq o6wiadczenia majqtkowego za 2016r. dotyczqcE
ad resu posiada nych nieruchomoSci;

- Pani Beata Pawiowska - nie okreSlila przynaleinodci majEtkowej wymienionych w pkt Vlll
iX sktadnik6w majqtku;

- Pani Mafgorzata Pinkowski - roczne oiwiadczenie ztoiyla po terminie okreilonvm w art.
24h ust. 5 ustawv;

- Pan Jan Polak - oiwiadczenie zto2one po terminie okre(lonym w art. 24h ust. 5 ustawy.
Nie okre(lif przynaleino6ci majqtkowej wymienionych w oiwiadczeniu sktadnik6w
majqtku;

- Pan Jarosfaw Pulanecki - nieprecyzyjnie wypelnit czesi B, dotyczqcq miejsc polo2enia
nieruchomoici wymienionych w czqici A pkt ll;

- Pan Jaroslaw Pudliriski - o6wiadczenie zloione po terminie okre(lonym w art. 24h ust. 5
ustawy;

- Pan Bartosz Radziejowski - zlo2yl korektq oiwiadczenia dotyczqcq tytulu prawnego oo
posiadanej nieruchomojci;

- Pani E12bieta Rutkowska - w pkt X podala wysoko5i zobowiqzania pieniq2nego, ale nie
okreSlila jego wysokoSci na dzierl 3I.L2.2OI6 r.;

- Pani Beata Rybacka-Kolowska - nie okrellila przynale2nodci majqtkowej dochodu.
Nieprecyzyjnie wypelnila czesi B, dotyczqcq mie.isc poio2enia nieruchomo6ci
wymienionych w cze6ci A pkt ll;

- Pani Edyta Rycio - w oiwiadczeniu zlo2onym w zwiqzku z wygajniqciem upowainienia
do wydawania decyzji ad m in istracyjnych nie okre5liia przynale2no(ci majqtkowej



wymienionych
w oiwiadczeniu skfadnik6w majqtku. Nie wskazata z jakiego tytulu otrzymata doch6d;
Pani Violetta Sartanowicz - oiwiadczenie na koniec pelnienia obowiqzk6w funkcji Prezesa

Zarzqdu ,,Saniko" sp. z o.o. zlo2yla po terminie okreslonym w art.24h ust. 5 ustawy;
Pani Monika Siedlecka - odwiadczenie zlo2one po terminie okre5lonym w art. 24h ust.5
ustawy, nie okreilila w podtytule, kogo dotyczy sktadane oiwiadczenie, nie okreilita
przynale2no6ci majqtkowej dochodu;
Pan Adam Turek - zlo2yl korektq oiwiadczenia majqtkowego za 2076r. dotyczqcq
posiadanych zasob6w pieniq2nych oraz zaciEgniqtego kredytu;
Pani Wioletta Warszawska - zloiyla korektq o(wiadczenia majqtkowego za 2016r,
dotyczqcE wysoko6ci osiEgnietego dochodu;
Pani Anna Wasielewska - w pkt X podala wysokoSi zobowiqzania pieniqinego, ale nie
okre5f ila jego wysoko6ci na dzieri 3L.I2.2076 r.;
Pani Edyta Wiiniewska - nie okre6lila przynaleinoici majqtkowej wymienionych w
o(wiadczeniu skladnik6w majEtku, blqdnie wypetnila pkt. lt pp.2 i3, nieprecyzyjnie
wypetnifa czq3d B oiwiadczenia. Wezwana do uzupetnienia ojwiadczenia o brakujqce
elementy, zlo2enia kopii zeznania rocznego PIT idrugiego egzemplarza odwiadczenia;
Pan Jacek Wojciechowski - o6wiadczenie skladane w zwiqzku z odwolaniem ze stanowiska
ZastQpcy Prezydenta Miasta zloiyt po terminie okreSlonym w art. 24h ust. 5 ustawv;
Pan Radoslaw Zacharek - o6wiadczenie skfadane w zwiqzku z odwolaniem z funkcji
Prezesa Zarzqdu MPWiK sp. z o.o. zloiyl po terminie okredlonym w art. 24h ust. 5 ustawy;
Pani Magdalena Ziemienowicz - nie okre6lita z.jakiego tytutu otrzymala doch6d.

Powyisza Informacja stanowi zalAcznik do niniejszego protokolu.

Ad. 15

Informacja dotyczqca o3wiadczef o stanie maiqtkowym skladanych przewodniczqcemu
Rady Miasta zgodnie z art.24 h ustawy o samorzqdzie gminnym.

Przedmiotowq Informaciq dotyczqcq oiwiadczeri o stanie maiqtkowym skladanych
Przewod n iczqcem u Rady Miasta zgodnie z arr. 24 h ustawy o samorzqdzie gminnym
przygotowanq przez Przewodn iczqcego Rady Miasta radnego Krzysztofa Kukuckiego
przedstawif Radzie Miasta Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski.
Powy2sza Informacja stanowi zatqcznik do niniejszego protot(otu.

o gfos poprosif radny Andrzej Palucki, kt6ry zwr6cil uwagq, ie w Informacji przedstawionel
przez Przewodniczqcego Rady Miasta jest pewna nieprawidtowosf dotyczq akapitu, w
kt6rym mowa jest o toczqcym siq postQpowaniu prokuratorskim. pan radny zwr6cit uwagq,
ii postepowanie prokuratorskie odbywalo siq w sprawie a nie przeciwko osobie radnego,
bqdqcego jednym z licznych 6wiadk6w tego postqpowania, kt6re zostalo umorzone o czym
Swiadczq doniesienia prasowe w tej sprawie. ponadto CBA odstqpito od prowadzenia
postepowania w sprawie z uwagi na brak element6w przestepstwa. Czynnikiem
przemawiaiqcym za uznanie tego za nieistotnE lub nieistnieiEcq czqSi sprawozdania jest fakt,
2e zdarzenie mialo miejsce dnia 16 maja 2017 roku i mogloby zostai wskazane w
sprawozdaniu roku przyszlego a nie obecnie, gdy2 przedroiona Informacja dotyczy roku
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2016. Przewodniczqcy Rady Miasta byl uprzejmy powiadomii CBA w roku 2OL7 a zalem
PrzewodniczEcy Rady Miasta mo2e w kolejnym sprawozdaniu dokonai takiej adnotacji ze

wskazaniem finalu rozwiqzania sprawy. Zdaniem Pana radnego zaprezentowana w dniu
dzisiejszym czq6t sprawozdania dotyczqca tego zagadnienia nie dotyczy roku 2015 z

przytoczonych wy2ej powod6w.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ie Informacja zostalo
przygotowana przez 6wczesnego Przewodn iczecego Rady Miasta radnego Krzysztofa
Kukuckiego w dniu 25 sierpnia 2017 roku, przedstawiona Informacja nie podlega gtosowaniu
czy tei korekcie, niemniej jednak Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf,2e wystapi o

opiniq prawnq czy powinna zostai dokonana korekta przedstawionej informacji a opinig w
tej sprawie przedstawi na kolejnej sesji Rady Miasta.

Ad. 15
Informacja o przebiegu wykonania budietu miasta Wloclawek i ksztaltowaniu sie
wieloletniej prognozy finansowei za I p6lrocze 2017 r.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonala Pani Janina Radzikowska Skarbnik Miasta
wyjaSniajqc, ie analiza wykonania budietu za lp6lrocze wykazata, ie nie odbiega on w
realizacji od przebiegu wykonania budiet6w w latach ubieglych. Dochody bud2etowe
og6lem wykonane zostaly w 53% natomiast wydatki bieiqce wykonano w 55%. Wydatki
og6iem wykonane zostaly w wysoko6ci 46% a bieiqce w wysokoSci 49%. Nadwyika
budietowa stanowi ok. 32 mln. zf. natomiast operacyjna 48 mln. zf. Sq to dane za I p6lrocze
br., zar6wno nadwy2ka budietowa jak inadwy2ka operacyjna bqdq du2o ni2sze na koniec
roku bud2etowego z uwagi na fakt, 2e wiqkszodi wydatk6w majqtkowych bqdzie
realizowana w lll i lV kwartale tego roku. Zgodnie z planem rozchod6w splacony zostat dlug
przypadajqcy w roku bie2qcym w wysokolci 4 mln. zl. do splaty pozostalo 26 mln. zr.
Wydatki majqtkowe wykonano w wysoko6ci 22, 6% co nie odbiega od realizac.ji tych
wydatk6w w latach ubieglych w kt6rych zdarzalo sie, 2e wydatki majqtkowe wynosily
ledynie 7% lub tei 32%. Monitorowano i analizowano wskainiki wynikajqce z ustawy o
finansach publicznych z art. 244 by umoiliwid splatg dlugu w kaidym okresie
rozliczeniowym. Ponadto Pani Janina Radzikowska Skarbnik Miasta zapoznala Radq Miasta z

Uchwalq nr L6/l/2077 Skfadu Orzekajqcego nr 7 Regionalnej lzby Obrachunkowej w
Bydgoszczy z dnia 20 wrze6nia 2017 roku w sprawie wyra2enia opinii o przedloionej przez
Prezydenta Miasta Wloclawek informacji o przebiegu wykonania budietu miasta Wloclawek
za pierwsze p6trocze 2017 roku. Regionalna lzba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowata
informacjq o przebiegu wykonania budietu miasta Wloclawek za lp6lrocze 2oL7r. niemniej
jednak stwierdzono, ii konieczne jest stale monitorowanie wielkoici wskainik6w zadluienia,
a wiqc dopuszczalnego wskainika oraz faktycznego wskainika splaty zadluienia.

Uchwala Nr L6/l/20L7 Skladu Orzekajqcego RIO w Bydgoszczy z dnia 20 wrzejnia 2017 r.
stanowi zalqcznik do niniejszego protokofu.
Opinie Komisii Stalvch RadV Miasta:
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Pozytywne opinie o Informacji o przebiegu wykonania budietu miasta Wloclawek i

ksztaltowaniu sie wieloletniej prognozy finansowej za I p6lrocze 2017 roku przedstawili

Radzie Miasta:
W imieniu Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta - Przewodniczqcy Komisji radny
Andrzej Palucki,
W imieniu Komisji Kultury i Sportu - Przewodniczqcy Komisji radny Dariusz iaworski,
W imieniu Komisji Edukacji - Przewodniczqca Komisji radna Agnieszka Chmielewska,
W imieniu Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznej -Wiceprzewod niczqcy Komisji radny
Jaroslaw Chmielewski,
W imieniu Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego -Przewodniczqca Komisji radna Mariola
Gawlowska,
W imieniu Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska -PrzewodniczEcy Komisji
radny 5ta n islaw Wawrzonkoski,
W imieniu Komisji Rewizyjnej -Przewodniczqcy Komisji radny J6zef Mazierski, oraz w imieniu
Komisji ds. Rewitalizacji- Przewodniczqcy Komisji radny Jaroslaw Hupafo.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafat Sobolewski poinformowai, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie procedowanego zagad nien ia.

W dvskusii udz ial wzieli:
Radnv J6zef Maziarski zwr6cil uwagq na dwa elementy zawarte w opinii RlO, a mianowicre,
i2 nie zostafy osiqgniqte dochody majqtkowe w planowanej uprzednio wysoko5ci a ich
wykonanie bylo na poziomie 6,3%. Niski stopieri realizacji dochod6w wynika z tytuiu
sprzeda2y mienia komunalnego oraz z tytulu wptywu Srodk6w pochodzqcych ze ircdet
zewnetrznych. Ponadto wydatki ma.iqtkowe wykonano jedynie w wysoko6ci 22,6% planu.
Zdaniem Pana radnego naleiy miei nadziejq, 2e wskainiki te w chwili obecnej ulegly
poprawie.

Po wyczerpaniu glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie
przyjqcie Informacji o przebiegu wykonania budietu miasta wloclawek iksztaltowaniu sre
wieloletniej prognozy finansowej za I p6.lrocze 2017 r.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowai, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalEcznik do protokolu.

Ad. t7
Prolekt uchwaly zmieniaiqcej uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta wloclawek
na 2017 rok.

wprowadzenia do zagadnienia dokonala pani Janina Radzikowska skarbnik Miasta, ktora
poinformowala m.in.,2e proponowana zmiana zwiqksza dochody miasta kwote o ponad 75g

wstrzvmuiacvch sie.



ty6. zl. itakq te2 zmianq odnotowuje siq po stronie wydatk6w, wynika to z wprowadzenia
projekt6w unijnych oraz rozstrzygniqcia 3 edycji projektu zwiqzanego z termomodern izacjq.

Zmianie ulega struktura iklasyfikacja wydatk6w projektu unijnego pn.,,Czym skorupka za

mlodu". Dochody iwydatki realizowane sA po stronie wprowadzanych projekt6w unijnych
wraz z wkladem wlasnym. ZwiQksza siq wydatki na projekt BIT-CIW ll, poniewai do zlo2enia
wniosk6w niezbqdne jest zlecenie w formie ,,Zaprojektuj -Wybuduj". Zmianie ulega tresi
dw6ch zapis6w tj. dotyczQcego boiska przy SP 23 w zwiqzku z likwidacjq gimnazjum przy

zwiqkszonych o 300 tys. zt. wydatkach oraz zadania zwiqzanego z zagospodarowa n ie m

terenu przy Teatrze lmpresary.jnym w tym modernizacjq fontanny i odstqpienie z budowy
miejsc parkingowych.

Opinia Komisii Statei RadV Miasta:
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opinie w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komis.ji
radny Andrzej Palucki.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowat, ii otwiera dyskusjg w
przedmiocie procedowanego zagadnienia.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv J6zef Mazierski zwr6cil siq z zapytaniem czy podpisane zostanie na jutro zarzqdzenie
Prezydenta Miasta dotyczEce przesuniqi, poniewa2 wlaSnie jutro uplywa 40 dniowy okres
zwiazany z ofertq na niekt6re zadania. Jeieli zarzqdzenie nie zostanie podpisane w6wczas
zadania te mo2na wykre5lid. Ponadto niekt6re zadania zmniejszajq swojq wartoji niekt6re
zwiqkszajq i nastqpuje wyczekiwanie, Pan radny dostrzega up6r pani Skarbnik, poniewai
Zadne przepisy nie przeszkadzajq w tym, aby mo2na bylo podpisai zarzqdzenie i przenieji
Srodki, tym bardziej 2e sq one wygospodarowane przez wydzialy iod tego uzale2nia pan

radny swojq decyzjq podczas glosowania.

sprawowania funkcji radnego oraz cztonka zarzqdu miasta pan radny kieruje takie zapytanie.
Wielokrotnie byfo wyjaSniane,2e Prezydent Miasta posiada uprawnienia do dokonywania
zmian w budiecie z wylqczeniem przeniesierl miqdzy dzialami. W przypadku zmian
bud2etowych skierowanych pod obrady Rady Miasta, kt6re musz4 zgodnie ze Statutem
zostai zto2one do Rady Miasta na 14 dni przed posiedzeniem sesyjnym, w6wczas w tym
czasie nie jest moiliwe podejmowanie zarzqdzert, jeieli proponowane zmiany spowodujq
zmiany kwot proponowanych Radzie Miasta, poniewa2 z chwilq podejmowania uchwaly
bQdE one nieaktualne inie bqdq przedstawialy rzeczywistego stanu. W zwiqzku z tym
Tarzqdzenia Prezydenta Miasta sq zawsze wydawane po sesji Rady Miasta i tego typu
zarzqd zenie zosta n ie wvdane.

Po wyczerpaniu gtos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gfosowanie
przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie uchwalenia budietu miasta
Wlociawek na 2017 rok.

wstrzVmuiacvch sie.

4t)



W zwiqzku z powy,szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e ww. uchwata
zostata podjqta przez Radq Miasta w przedtoionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokofu.

Ad. 18

Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalQ w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej na lata 2017-2028.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Pani Janina Radzikowska Skarbnik Miasta
informujqc,2e zmiana wieloletniej prognozy finansowej jest wytEcznie dostosowaniem jej
do uprzednio podjetej przez Radq Miasta uchwaly o zmianach w bud2ecie dotyczqcych
zwfaszcza wprowadzenia zada 6 unijnych.

Opinia Komisii Statei Radv Miasta:
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budietu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta przewodniczqcy Komisji
radny Andrzej Patucki.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ii otwiera dyskusjq w
przedmiocie procedowanego zagadn ien ia.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji przewodniczacy Rady Miasta poddal pod
glosowanie przyjqcie projektu uchwaty zmieniajqcej uchwatq w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2028.

wstrzvmuiacvch sie.

W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie ww. uchwala
zostala podjeta przez Radq Miasta w przedio2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad. 19
Projekt uchwaty zmieniaiqcej uchwalq w sprawie ustalenia liczby punkt6w sprzedaiy
napoi6w alkoholowych zawierajqcych powyiej 4,5% alkoholu (z wyjqtkiem piwa),
przeznaczonych do spoiycia poza miejscem sprzedaiy jak i w miejscu sprzedaiy oraz
usytuowania miejsc sprzedaiy napoj6w alkoholowych na terenie miasta Wloclawek.

wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala pani Alicja Dworzafiska Dyrektor Biura
Rozwoju Miasta informujAc, 2e Ustawa z dnia 26 paldziernika I9g2 r. o wvchowaniu w
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trzeiwo6ci i przeciwd zialan iu alkoholizmowi art.12 ust.1 i ust.2 (Dz.U. 2076. poz.487 |

zobowiqzuje rady gmin do ustalenia w drodze uchwaly liczby punktdw sprzeda2y napoj6w
alkoholowych zawierajqcych powyiej 4,5% alkoholu (z wyjqtkiem piwa) przeznaczonych do
spoiycia poza miejscem sprzedaiy jak i w miejscu sprzeda2y oraz zasad usytuowania miejsc
sprzeda2v na terenie miasta Wfoclawek.
W przedmiotowej uchwale doprecyzowano miejsca, w kt6rych ze wzglqdu na szczegolny
charakter wprowadza siq staly zakaz sprzedaiy, podawania, spoiywania oraz wnoszenia
napoj6w alkoholowych oraz dookreilono obiekty chronione. W dotychczasowej uchwale
zakaz dotyczyl: 5 3 ust 1 lit. b) tylko kapielisk. aktualnie dodany zostaf zapis ., i mieisc
wvkorzvstvwa nvch do kapieli", a I 3 ust 1 lit. c) dodany zostal wyraz ,,wyod rebnionych" w
zwiqzku z czym aktualne brzmienie jest nastQpujace ,,obiekt6w sportowych i rekreacyjnych z

wyjqtkiem usytuowanych w tych obiektach wyodrgbnionych lokali, petniqcych funkcjg
hotelowq lub gastronomicznq, bqdqcych miejscami przeznaczonymi do spoiycia napoj6w
alkoholowych w miejscu ich sprzeda2y". W zwiqzku z budowq nowych obiekt6w sportowo-
rekreacyjnych z mo2liwoSciq prowadzenie 162nych uslug towarzyszqcych, przedkladana
zmiana jest konieczna zar6wno z punktu widzenia organu wydajqcego decyzje zezwalajqce
na sprzeda2 napoj6w alkoholowych jak i przedsiqbiorc6w prowadzacych dziatalnoii
gospodarczQ. Uchyla siq 5 3 ust 1 lit. e dotyczEcy miejsc, w kt6rych wewnqtrzne regulaminy
zakazujq sprzedaiy napoj6w alkoholowych.
Doprecyzowany zostal r6wnie2 zapis g 3 ust.4 odnoinie usytuowania punkt6w sprzedazy
napoj6w alkoholowych, gdzie zmiana dotyczy wylqcznie uog6lnienia zapisu dla obiekt6w
sakralnvch oraz szk6l, gdzie proponuje siq wykreilenie zapisu .,2 wviatkiem szk6f wviszvch" z

uwagi na fakt, ii we Wtoclawku szkoly te prowadzq r6wniei nauczanie na poziomie edukacji
szkolnej i przedszkolnej.
W trzeciej iostatniej zmianie projektu uchwaly proponuie sie uchvlenie w 5 3 ust.5. dziQki
czemu przedsiqbiorcy w sezonie letnim bqdE mogli otworzyi tzw. ,,ogr6dki gastronom iczne,,
nie przylegaiqce bezpo6rednio do prowadzonych ju2 uslug gastronomicznych z moiliwosciq
podawania ispoiywania napoj6w alkoholowych po uzyskaniu odrqbnego zezwolenia.
Przedstawione zmiany w dotychczas obowiqzuiqcej uchwale wynikaiq z pracy Zespolu oo
ustalenia zaloieh w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzeda2y napoj6w alkoholowych na
terenie miasta wloclawek w skladzie przed stawiciele: Komendy Miejskiej policji, stra2y
Miejskiei, Komisji Zdrowia Rodziny i Opieki Spofecznej Rady Miasta, Komisji porzqdku
Prawnego iPublicznego Rady Miasta, Wydzialu polityki spolecznej iZdrowia publicznego,
wydzialu Rozwoju Miasta powolanej zarzEdzeniem prezydenta Miasta nr gg/2016 z dnia 31
marca 2016 r. , kt6ra na posiedzeniu w dniu 16 paldziernika 2017 r. podjqla decyzjq o
przedloieniu pod obrady sesji Rady Miasta pro.iektu zmiany Uchwaly w przedlo2onym
brzmieniu.

Ooinie Komisii Statvch Radv Miasta:

Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja porzqdku
Prawnego i Publicznego, opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta przewodniczaca
Komisji radna Mariola Gawlowska.

Projekt uchwaly byl r6wnie2 przedmiotem obrad Komisji zdrowia, Rodziny i opieki
spolecznej, kt6ra takie pozytywnie ustosunkowala siq do zaproponowanych zmian. opinre
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w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Wiceprzewod n iczqcy Komisji radny Jarosfaw

Chmielewski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad n ien ia.

Wobec braku zgloszei do udziafu w dyskus;'i Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie przyjqcie projektu uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia liczby
punkt6w sprzeda2y napoj6w alkoholowych zawierajqcych powyiej 4,5% alkoholu (z

wyjqtkiem piwa), przeznaczonych do spozycia poza miejscem sprzedaiy jak i w miejscu
sprzedaiy oraz usytuowania miejsc sprzedaiy napoj6w alkoholowych na terenie miasta
Wloclawek.
W wvniku glosowania przeorowadzon ego z udzialem 19 radnvch za orzvieciem proiektu
uchwatv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku gios6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e ww. uchwala
zostafa podjqta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokofu.

Ad.20
Projekt uchwaly w sprawie przyznania w roku 2017 dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytk6w.

Projekt uchwafy przedstawila Radzie Miasta pani Jolanta stariczak Dyrektor wydzialu
Urbanistyki i Architektury informuiqc, ie w bieiqcym roku w budiecie Gminy Miasto
wfocfawek na dotacje na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy
zabytkach wpisanych do rejestru zabytk6w zostaly zabezpieczone jrodki w wysoko6ci 300
000,00 zt. Dotychczas na podstawie Uchwafy Nt xxxlt/72/2077 z dnia 22 czerwca 2oL7 r. w
sprawie przyznania w roku 2017 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytk6w, wysoka Rada udzielifa
dotacji w wysoko(ci 254 203,79 zt. Z uwagi na fakt, 2e do rozdysponowania na dotacje
celowe pozostala kwota 45 796,81 21, zgodnie z 5 6 ust. 4 Uchwaly Nr XVll/31/2016 Rady
Miasta wloclawek z dnia 21 marca 2016 r. prezydent Miasta wloclawek oglosit dodatkowy
nab6r wniosk6w. Nab6r trwai do 31 sierpnia 2017 r. w wyznaczonym dodatkowym
terminie kompletne pod wzglqdem formalnym wnioski zlo2yfy: parafia prawoslawna pw. sw.
Mikofaja z siedzibq przy Al. Chopina 3/5 we wloclawku i parafia Katedralna pw.
wniebowziqcia NMP z siedzibE przy Placu Kopernika 7 we Wloctawku. wnioski o udzielenre
dotacji na prace przy rzeibie Madonny z Dzieciqtkiem w Bazylice Katedralnej pw.
wniebowziQcia NMP we wloclawku i przy ikonie chrystusa Autokratora w cerkwi
Prawoslawnej pw. 5w. Mikoiaja we wtoctawku zostaly pozytywnie zaopiniowane pod
wzgledem merytorycznym przez Komisiq do spraw opiniowania wniosk6w o udzielenre
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach
wpisanych do rejestru zabytk6w, powolanq Zarzqdzeniem nr 353/2O!6 prezvdenta Miasra
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Wloctawek z dnia 06 grudnia 2016 r. Rzeiba Madonna z Dzieciqtkiem, wvkonana w stvlu
tzw. Pigknych Madonn, cha rakterystycznym dla okresu 6redniowiecza, jest najstarszQ

zachowana rzeZbE w Bazylice Katedralnej. O wysokim kunszcie warsztatu lwiadczy m.in.
podobiefstwo ukladu szat do rzeib z Pilzna oraz rys6w twarzy Madonny do piqknej
Madonny z Torunia. Z uwagi na wiek powstania, ogromnE wartoid artystycznq i bardzo zty

stan zachowania wskazane jest podjqcie natych miastowych dziala6 konserwatorskich.
Rzeiba obecnie eksponowana jest na luku teczowym, w prezbiterium Katedry, gdzie dostqp
do niej jest nieograniczony. lkona Chrystusa Autokratora jako element zespolu zabytkow
ruchomych stanowiqcych wyposaienie jedynej zachowanej cerkwi prawoslawnej we
Wloclawku, jest jednym z nielicznych przyklad6w unikalnej w mie6cie i regionie X|X-wiecznej
sztuki cerkiewnej. lkona prezentuje wysokq wartoii artystyczne, historycznq ireligijng. O
doskonalolci warsztatu i dobrej proweniencji ikony 6wiadczy precyzyjnie wykonane,
grawerowane i zfocone ztotem platkowym na pulment tlo. lkona jest wzorowana na
malowidlach z soboru (w. Wlodzimierza w Kijowie. W zwiqzku z tym, 2e wnioskodawcy
wnioskowali o lqcznq kwotg dotacji w wysokodci 75 796,8L zl, czyli o 30 000 zf wiqcej nii
pozostalo do rozdysponowania irodk6w z bud2etu Gminy Miasto Wloclawek, proponuje siq
przyzna( Parafii Katedralnej pw. Wniebowziecia NMP we Wloclawku wnioskowanq kwotq
dotacji, tj. 30 000 zl na prace przy rzeibie Madonny z Dzieciqtkiem. Uwzglqdniajqc fakt, ze
Parafia Prawostawna pw. !w. Mikolaja we Wloclawku otrzymala dofinansowanie z Urzgdu
Ma rszalkowskiego i Regionalnego Programu Operacyjnego w wysokolci 7O,OO% na prace
konserwatorskie i restauratorskie przy lkonie Chrystusa pantokratora, proponuje siq
pozostatq kwotq w wysokolci 15 796,81 zl przeznaczyi na ww. prace. W6wczas
dofinansowanie prac przy ikonie (bez prac przy ramie) z bud2etu 6minv Miasto wlocfawer
wyniesie 22,I7% wartoaci zadania, natomiast wnioskodawca ze (rodk6w wlasnych poniesie
jedynie 7,89% wartoici zadania. Proponowane rozwiqzanie gwarantuje kompleksowe
wykonanie prac przy samej ikonie. Natomiast wnioskodawca z uwagi na dostqpne irodki
wtasne bqdzie m6gl zdecydowai czy prace przy ramie ikony przeprowadzi w !0O% ze
(rodk6w wlasnych jednoczesnie z pracami przy ikonie, czy w p6lniejszym czasie, staraiac sre
o dofinansowanie na prace przy ramie ikony. Dofinansowanie zamierzei w proponowanych
wysokosciach przyczyni siq do skutecznego zabezpieczenia oryginalnych i bardzo
warto6ciowych dziel sztuki sakralnej. Poirednio wplynie r6wniei na wzrost atrakcyjno6ci obu
zabytkowych Swiqtyri dla wiernych, mieszka6c6w i turvst6w.

Opinia Komisii Staiei Radv Miasta:

Ww. projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Kultury i Sportu, kt6ra pozytywnie
ustosunkowata siq do przedloionej propozycji. opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie
Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Dariusz Jaworski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafaf Sobolewski poinformowaf, i2 otwiera dyskusiq w
przedmiocie ww. zagad nien ia.

wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji przewodniczQcy Rady Miasta poddal poo
glosowanie przyiqcie projektu uchwaly w sprawie przyznania w roku 2017 dotacji na prace
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru
zabvtk6w.
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W wvnrku glosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, przv braku glos6w orzeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e ww. uchwala
zostala podjeta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwata stanowi zalacznik do protokolu.

Ad. 21
Projekt uchwaly w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu
zaSospodarowania przestrzennego miasta Wfoclawek dla obszaru poloionego w rejonie
ulicy Dobrzyfiskiej iAlei ks. Jerzego Popieluszki, pomiedzy ulicq Lipnowskq, Rezerwatem
Kulin, terenami leSnymi izachodniq granicq rodzinnych ogrod6w dzialkowych.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonala Pani Jolanta Stariczak Dyrektor Wydzialu
Urbanistyki iArchitektury informujqc,2e na podstawie art. 14 ust. 5 ustawy z dnia 27 marca
2003r. o planowaniu i zagospodarowa n iu przestrzennym, Prezydent Miasta Wtoclawek
dokonal szczeg6lowe analizy dotyczqce zasadnoici przystEpienia do sporzqdzenia planu i

stopnia zgodno(ci przewidywanych rozwiqzari z ustaleniami studium oraz zasadnojci
sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowan ia przestrzennego miasta Wlocfawek dla
obszaru pofozonego w rejonie ulicy Dobrzyriskiej iAlei ks. Jerzego popietuszki, pomiqdzy
ulicq Lipnowskq, Rezerwatem Kulin, terenami leSnymi i zachodniq granicq rodzinnych
ogrod6w dzialkowych. Celowoii sporzqdzenia miejscowego planu potwierdza Uchwata Nr
xxl/74/2076 Rady Miasta wloclawek z dnia 23 czerwca 2016r. w sorawie aktualnoici
,,studium uwarunkowai ikierunk6w zagospodarowa nia przestrzennego miasta wloclawek"
oraz miejscowych plan6w zagospodarowa nia przestrzennego". Z w/w uchwafy wynika, ze
miejscowy plan obiqty granicami sporzqdzenia miejscowego planu utracil aktualno6i z uwagi
na zmianq przepis6w ustawy Prawo ochrony jrodowiska oraz przepis6w odrqbnych w
sprawie informacji dotyczqcych ruch6w masowych ziemi. ponadto, analiza zloionycn
wniosk6w potwierdzila potrzebq zmiany obowiqzujqcego miejscowego planu. Studium
uwarunkowa6 i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta wloclawek przyiqte
Uchwalq Nr r03/xl/20o7 Rady Miasta wtociawek z dnia 29 paidziernika 2oo7r. dta
wskazanego terenu okre5la politykq gminy jako: tereny pod zabudowq jednorodzinnq,
tereny rolnicze, zieleni oraz uklad dr6g: gf6wnej ruchu przyspieszonego, gl6wnej, lokalnych i
dojazdowych. W obszarze objqtym sporzqdzeniem miejscowego planu znajdujq sig tereny
wymaga.iEce wprowadzenia zmian na podstawie aktualnych map osuwisk i teren6w
zagro2onych ruchami masowymi. projekt miejscowego planu zagospodarowan ia
przestrzennego sporzqdza siq po stwierdzeniu,2e nie narusza on ustalefi studium, obszar
objety propozycjq sporzqdzenia miejscowego planu zostal przedstawiony na zalqczniku
graficznym nr l do niniejszej uchwaly. og6lna powierzchnia teren6w obiqtych projektem
planu wynosi ok. 144,5 ha. w wiqkszoSci sQ to tereny bqdqce wtasnodciq os6b fizycznych i

prawnych. Przeprowadzona analiza potwierdza koniecznoii opracowania miejscowego
planu dla wnioskowanych zamierze6 inwestycyjnych wraz z okre$eniem warunk6w
ksztaltowania zabudowy i infrastruktury technicznej. Jednocze5nie ze sporzqdzeniem
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miejscowego planu wiaie sie koniecznoSd realizacji zadad publicznych, kt6re zostanq
przewidziane w projekcie planu. Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy o planowaniu i

zagospodarowan ia przestrzennym, plan miejscowy rozstrzyga o sposobie realizacji
inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, kt6re nale2q do zadaf wiasnych gminy oraz
rozstrzyga o zasadach ich finansowania, zgodnie z przepisami. Niezaleinie od skutk6w
ekonomicznych wynikajqcych z ustaleri planu, przewidywane koszty opracowania
miejscowego planu zagospodarowa nia przestrzennego wyniosq ok.50 tys. zl i zostanq
sfinansowane z bud2etu gminy. Zgodnie z dyspozycjq art. 14 ust. 1 i 4 ustawy z dnia 27

marca 2003r. o planowaniu i zagospoda rowaniu przestrzennym, o przystqpieniu do
sporzqdzenia miejscowego planu rozstrzyga rada gminy poprzez podjgcie uchwaly.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Przedlo2ony projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Budietu,
Rozwoju iPromocji Miasta, kt6re przedstawit Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny
Andrzei Pafucki.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad nienia,

Wobec braku zgioszerl do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia
miejscowego planu zagospodarowa nia przestrzennego miasta Wfoclawek dla obszaru
poioionego w rejonie ulicy Dobrzyriskiej iAlei ks. Jerzego popieluszki, pomiqdzy ulicq
Lipnowskq, Rezerwatem Kulin, terenami le(nymi i zachodniq granicE rodzinnych ogrod6w
dzialkowvch.

m2

W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie ww. uchwala
zostala podjqta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.22
Projekt uchwaly w sprawie wyraienia zgody na realizaciq w drodze wsp6ldzialania z
Wojew6dztwem Kujawsko-Pomorskim zadania publicznego dotyczqcego projektu
,,lnfostrada Kujaw i Pomorza 2.0",

wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal pan Jaroslaw Bartkowiak, Dyrektor Biura
Informatyzacji, kt6ry wyjadnil, 2e godnie z art. 18 ust. 2 pkt. 12 do wytqcznej wla(ciwoici
rady gminy nale2y podejmowanie uchwal w sprawach wsp6ldzialania z innymi gminami oraz
wydzielanie na ten cel odpowiedniego maiatku. Zgodnie za6 z art. 10 ust. 1 ustawy z dnia g
marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym wykonywanie zada6 publicznych mo2e byi

wstrzvmuiacvch sie.
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realizowane w drodze wsp6ldziatania miqdzy jednostkami samorzadu terytorialnego. Celem
podjqcia uchwaly jest umo2liwienie uczestnictwa Gminy Miasto Wtoclawek w projekcie pn.

,,lnfostrada Kujaw i Pomorza 2.0" realizowanym w ramach Regionalnego Programu
Operacvjnego Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego, kt6rego dzialania obejmujq m.in.:
rozw6j elektronicznych uslug publicznych, rozwijanie referencyjnych rejestr6w publicznych
w zakresie system6w informacji przestrzennej, zwigkszenie bezpieczefistwa istniejEcych
elektronicznych ustug publicznych. Wynikiem tych dzialari bqdzie ulatwienie komunikacji
mieszkarica z instytucjami samorzqdowymi, jak r6wnie2 usprawnienie pracy pracownik6w
samorzqdowych. Realizacja projektu w partnerstwie wynika z pozakon kursowego trybu
realizowania projektu, kt6rego liderem jest Wojew6dztwo Kujawsko-Pomorskie. Realizacja
uchwaly, po zawarciu umowy partnerstwa, bqdzie skutkowata wydatkowaniem irodk6w z

budietu miasta. Projekt wymaga wniesienia 15% wkladu wfasnego oraz wyasygnowania
dodatkowych Srodk6w na utrzymanie produkt6w projektu w okresie trwalo5ci. Projekt
realizowany bqdzie w latach 2017-2021. Szacunkowa wartoii wkladu wlasnego dla
realizowanego projektu wynosi 336.000,00 zl., zai szacunkowy koszt utrzymania trwafosci
projektu w latach 2022-2026 wvnosi 428.000,00 zl.

Opinia Komisii Stalei RadV Miasta:
Przedlo2ony projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budietu,
Rozwoju iPromocji Miasta, kt6rE przedstawil Radzie Miasta przewodniczqcy Komisji raony
Andrzei Palucki.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad n ienia.

Wobec braku zgloszefi do udziatu w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta poddat poo
glosowanie przyiqcie projektu uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na realizaciq w drodze
wsp6ldzialania z wojew6dztwem Kujawsko-pomorskim zadania publicznego dotyczqcego
projektu,,lnfostrada Kujaw i Pomorza 2.0".

W zwiqzku z powyzszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e ww. uchwara
zostala podjQta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwata stanowi zaiqcznik do protokolu.

Ad.23
Projekt uchwaty w sprawie wyraienia zgody na wniesienie aportem do sprilki z
ograniczona odpowiedzialnoSciq pn. Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe we wloclawku
mienia w postaci nieruchomosci gruntowych oraz podwyiszenia kapitalu zakladowego.

wstrzvmuiacvch sie.
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Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Pani Magdalena Stefanowska Dyrektor
Wydziatu Gospodarowania Mieniem Komunalnym informujqc,2e Miejskie Budownictwo
Mieszkaniowe Sp6lka z o.o. jest podmiotem gospodarczym w zakresie uiyteczno5ci
publicznej wykonujqcym w szczeg6lnoSci zadania wlasne Gminy Miasto Wloclawek, na

podstawie uchwai Rady Miasta Wloclawek, w kt6rych okre(lone zostaty zasady ich realizacji.
Zgodnie z art. 13 ust. l ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce n ieruchomoiciam i,

nieruchomo5ci mogq byd przedmiotem obrotu. W szczeg6lno5ci nieruchomoici mogq bye
przedmiotem sprzeda2y, zamiany i zrzeczenia siq, oddania w uiytkowanie wieczyste, w
najem lub dzierzawQ, u2yczenia, oddania w trwaly zarzqd, a tak2e mogE byi obciqiane
ograniczonymi prawami rzeczowymi oraz wnoszone jako wklady niepieniqine (aporty) do
sp6lek, przekazywane w drodze bezprzeta rgowej, jeieli majq stanowii wklad niepieniq2ny
do sp6lki, zgodnie z art.37 ust.2 pkt 7 w/w ustawy. Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe
Spdika z o.o. wystqpilo z wnioskiem o przekazanie aportem nieruchomoici, stanowiacych
wtasnoSi Gminy Miasto Wtoclawek, poloZonych we Wloclawku przy ulicy Stod6lnej,
oznaczonych jako dziatki ewidencyjne nr:
- 66/2 w obrqbie Wloclawek KM 47 o pow. 0.0124 ha,
- 67 /1w obrqbie Wloclawek KM 47 o pow. 0.0150 ha,
- 67 /6 w obrqbie Wloclawek KM 47 o pow. 0.1603 ha,
- 68/2 w obrqbie Wloclawek KM 47 o pow. 0.0859 ha,
- 69/4 w obrqbie Wloclawek KM 47 o pow. 0.0478 ha,
a takie wystqpilo z wnioskiem o przekazanie aportem nieruchomoSci bqdqcej
w u2ytkowaniu wieczystym Gminy Miasto Wloclawek, poloionej przy ulicy Celulozowej,
oznaczonej jako dziatki ewidencyjne nr:
- 26 w obrqbie Wtoctawek KM 88 o pow. 1.4499 ha,
- 27 w obrebie Wloctawek KM 88 o pow. 1.3858 ha,
- 30 w obrqbie Wtoclawek KM 87 o pow. 0.8131 ha.
Z ustale6 miejscowego planu wynika, ie dla w/w teren6w: przy ul. Stod6lnej - oznaczonego
symbolem lV/3MW-U przeznaczenie podstawowe to zabudowa mieszkaniowa wielorodzinna i

ustugi nieuciq2liwe, w tym z zakresu uslug o96lnomiejskich i ponadlokalnych (urzqdy, instfuc;e,
biura, hotele itp.) wraz z koniecznym zapleczem gospodarczym, technicznym i miejscami
postojowymi realizowanymi w postaci garaiy wbudowanych lub miejsc postojowych na
terenie, przy ul Celulozowej - oznaczonego symbolem 9 MWU przeznaczenie podstawowe
terenu to zabudowa mieszkaniowa wielorodzinna iuslugi nieuciqiliwe. przekazanie wyiej
wymienionych teren6w aportem na rzecz Miejskiego Budownictwa Mieszkaniowego Sp. z

o.o. umo2liwi budowq budynk6w mieszkalnych wielorodzinnych wraz z infrastrukturq
towarzyszqcA. Kapital zakladowy sp6lki wzro6nie o wartosi wnoszonego mienia, czyli o
kwotq 2.840.500,00 zl i bqdzie wynosil 8.472.000,00 zlotych. powy2szy aport bqdzie
obciQiony podatkiem od towar6w i uslug. Zgodnie z art.L8 ust.2 pkt. 9 lit. ,,f" i ,,g" uslawy z

dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym do wylqcznej kompetencji rady gminy nale2y
podejmowanie uchwai w sprawach majqtkowych gminy dotyczqcych m.in. tworzenia i

przystqpowania do sp6tek oraz okreilenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziat6w i

akcji przez Prezydenta Miasta. Tym samym w kompetencji rady gminy leiy wyra2enie zgody
na wniesienie aportem do sp6tki z ograniczonq od powiedzia Inodciq pn. Miejskie
Budownictwo Mieszkaniowe we wloctawku mienia w postaci nieruchomo(ci gruntowycn
oraz podwyzszenia ka pitalu zakladowego.
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Opinia Komisii Stafei Radv Miasta:

Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja GospodarkiS Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opinie w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy
Komisji rad ny Stanislaw Wawrzonkoski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad n ien ia.

W dvskusii ud zial wzieli:
Radnv Jaroslaw Chmielewski zapytal, ile z przeznaczonych uprzednio dla sp6fki Srodk6w
finansowych w wysoko6ci 5 mln. zl. zostalo ju: wydatkowanych i na jakie cele z podzialem
na wynagrodzenia i pozostalq dzialalno66 sp6lki w tym na zadania mieszkaniowe.
Radnv J6zef Mazierski zwr6cif siq o to, aby w odpowiedziach na interpelacje skiadane przez

Pana radnego nie stosowai odsytari do BlP, poniewa2 nie ma tam odpowiedzi na zapytania
Pana radnego. Z uwagi na to, 2e sp6lka prowadzi nab6r na mieszkania brak jest regulaminu
ich przydzialu. Dlatego Pan radny zwr6cil siq o udostgpnienie tych regulamin6w dotyczqcych
naboru i przydzialu mieszka6, kt6re majq byi zlokalizowane przy ul. Stod6lnej, Celulozowej i

Tumskiej.
Radnv Jarosfaw Huoalo w imieniu Klubu radnych SLD poprosil o przerwe w obradach celem
spotka nia siq radnych Klubu.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski przychylajqc siq do wniosku Pana
radnego oglosil 10 minutowE przerwe w obradach sesyjnych.

Przerwo w obrodoch

Wznowienie obrod po przerwie

Po przerwie slos zabrat radnv Jaroslaw Hupafo, kt6ry stwierdzil, 2e du2a grupa mieszkaric6w
zadeklarowala we wskazanych lokalizacjach chqi korzystania z dogodnoici tej uchwaty, 108
os6b zadeklarowato chqi zamieszkania przy ul. Celulozowej iponad 50 przy ul. Kapitulnej.
Nalezy miea zatem Swiadomo(i, ie jest to perspektywa pewnej przyszlo(ci dla tych os6b.
Jeieli chcemy zatrzymai w mie(cie mlodych ludzi musimy im stworzyi do tego warunki, aoy
mieli, gdzie za mieszkai.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski zwr6cil siq z zapytaniem do Dyrektora
Wydziafu Gospodarowania Mieniem Komunalnym Pani Magdaleny Stefanowskiej o
informacjq na ile to o czym m6wil radny Jaroslaw Hupalo ma potwierdzenie w faktach, kt6re
siq ju2 wydarzyfy, jest to zbieine z zapytaniem o postqpy prac sp6fki od momentu jej
oowstania.

wyja5nila, 2e wszelkie sprawy dotyczqce dziaialnojci sp6lki powinny byi kierowane do
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sp6tki, poniewa2 Wydziai Gospodarowania Mieniem Komunalnym nie jest absolutnie
odpowiedzialny za dziatania sp6iki - Mie.iskie Budownictwo Mieszkaniowe. Wsp6tpraca
rozpoczyna siq w dniu dzisiejszym, kiedy to przedstawiony zostaje projekt uchwaty w
sprawie przekazania aportem sp6lce wskazanych nieruchomosci.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski zapytal czy Pani Dyrektor zgadza siq z

wcze:iniejszymi wnioskami radnych,2e powinni byi obecni na obradach sesyjnych Prezesi

Spdlek lub pracownicy sp6lek, aby m6c udzielii odpowiedzi na zapytania. Pan radny ponowil
apel do Prezydenta Miasta o usprawnienie wsp6ldzialania sp6tek z Radq Miasta, poniewai
utrudnia to procedowanie wa2nych dla mieszkaric6w pro.jekt6w uchwal.
Dvrektor Wvdzialu Gospodarowania Mieniem Komunalnvm Pani Magdalena Stefanowska
wyja6nila, 2e nie do niej naleiy ocena takiej sytuacji.
Radnv Krzvsztof Kowalski zapvtal, ile z kwoty 5 mln. zt. zostalo faktycznie wydatkowane na

cele budowlane takie jak m.in. projekty techniczne czy te2 inne uzgodnienia niezbqdne do
rea lizacji zada n ia.

Radnv Jaroslaw Chmielewski odnoszqc siq do informacji wynikajqcej z wypowiedzi radnego
Jaroslawa Hupalo, ii 108 os6b zadeklarowalo chqi zamieszkania w lokalach, kt6re jeszcze

nie istniejq zapytat czy Pan radny wypowiadal siq w imieniu sp6tki czy tei organu
zaloiycielskiego. Ponadto Pan radny zapytal, dlaczego w sytuacji, gdy miasto nie przekazalo
jeszcze aportem teren6w pod budowe lokali, chyba 2e sp6lka z przekazanych 6rodk6w
zakupila nieruchomoSci pod budowq, dlaczego zatem zostal dokonany nab6r os6b
za interesowa nych lokalami przed rozpoczqciem procesu inwestycyjnego i na jakiej
podstawie podjeto takie dzialania. Nikt nie kwestionuje potrzeby powstania lokali
mieszkalnych, dzialania w tym zakresie powinny zostai podjete przez prezydenta Miasta ju2
na poczqtku kadencji, nikt tei nie podwaia wniesienia aportem do sp6lki wskazanych
nieruchomoici, chodzi jedynie o przedstawienie pewnych informacji inie uprawianie
demagogii, do czego zmierza wypowiedi radnego Jaroslawa Hupalo. pan prezydent obiecar
300 miejsc pracy rocznie itakie o tym nale2y pamiqtai.
Radnv Jarosfaw Hupalo w odpowiedzi wyja6nil, ie nie nale2y do organ6w sp6lki czy te2 rady
nadzorczej, jako czlonek Rady Miasta Sledzi na bie2qco wszystko co dotyczy budownictwa w
irodkach masowego przekazu. Pan radny poprosii o zaprzestanie atak6w i zaniechanie
agresywnego tonu w stosunku do osoby Pana radnego. Pan radny wypowiada siQ na temat
sp6lki, kt6ra ma zamiar budowai lokale mieszkalne w miejcie ijest to jeden z punkt6w
umowy koalicyjnej, kt6ra w pewnym stopniu zostala dzisiaj rozpracowana, izdemontowana
glosujqc wiqkszo5ciq przeciwko dzialaniom majqcym na celu budowanie pewnego modelu
funkcjonowania miasta. A zatem naleiy zaprzestai dalszych spor6w, gdyi program
budownictwa spolecznego jest programem perspektywicznym dla miasta, a przebreg
dzisiejszych glosowari jest pozytywny wylqcznie dla punkt6w zgloszonych przez radnego
Jaroslawa Chmielewskiego. Dlatego te2 przezornie przed glosowaniem nad procedowana
uchwaia Pan radny zabrat gtos. Ponadto Pan radny poprosil o wiecej wzajemnego szacunku i

zaprzestanie personalnych atak6w w stosunku do osoby Pana radnego.
Radnv Piotr Czarnecki przypomnial,2e z podanych informacji wynika, i2 108 os6b oczekuje
na mieszkania natomiast Rada Miasta ma za zadanie przeglosowat uchwafQ, aby osoby te
mogfy otrzymai te lokale i tak zostato to ujgte przez przedmowcq.
Radna Olsa Krut-Horonziak stwierdzila, 2e najwa2niejszym elementem tej dyskusji jest
otrzymanie informacji jakie kryteria w szerokim tego s.lowa znaczeniu zostaly przyjQte i

ustalone, aby mo2na byto dobro na jakie siq wszyscy skladamy przekazai osobom
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ubiegajqcym sie o mieszkanie. W chwili obecnej wymaga siq przekazania kolejnych kilku
milion6w bez przedstawienia koszt6w poniesionych dotychczas na funkcjonowanie sp6lki,
brak jest dokument6w dotyczqcych zalo2ei finansowych, funkcjonowania sp6lki, skandalem
jest powolanie wspomnianej sp6lki z uzasadnieniem, ie jest ona potrzebna. Publiczne Srodki
powinny trafii do tych os6b kt6re faktycznie ich potrzebujq a nie do tych, kt6rzy na nie
nie zastugujq, naleiy takie wyja6nii czym charakteryzujq siq mieszkania socjalne, co
oznaczajq mieszkania na wynajem. Informacja dotyczqca 108 os6b deklarujqcych sw6j akces
na mieszkania jest zupelnie niezrozumiala, z jakiej listy sq te osoby, jakie sq kryteria naboru,
jaki bqdzie czynsz i kryteria finansowe rodzin ubiegajqcych siq o te lokale. Sq to wEtpliwoici,
na kt6re nale2y siq odpowied2.
Radnv Krzvsztof Kukucki wyja6nit,2e przekazywanie aportem dzialek pod budownictwo nie

iest nowo(cia w historii miasta, gdy2 wielokrotnie Rada Miasta podejmowafa uchwaty o
wniesieniem aportem dziatek pod budownictwo realizowane przez Miejskie Towarzystwo
Budownictwa Spoiecznego we Wloclawku, choi na czqici z tych dzialek budowane sq
obecnie budynki komercyjne. Natomiast aport do sp6lki, ie 100% udzialem miasta, inaczej
nii to jest w przypadku MTBS nie stanowi zagroienia dla majqtku miasta, uruchamia
natomiast procedurq, dziqki kt6rej, 109 rodzin kt6re wywotaty tak wielka dyskusjq bqdzie
mialo perspektywq skorzystania z mieszkari na wynajem, kt6re bqdq zlokalizowane przy ul.
Celulozowej. Informacja o kt6rq poprosil Pan radny wladze sp6lki .iest taka, 2e od momentu,
gdy sp6lka rozpoczqla nabdr os6b chQtnych na te mieszkania to w6wczas 109 rodzin zglosiio
swoj akces otrzymania takiego mieszkania, podpisania umowy iskorzystania z lokali na
wynajem. Lokale bqdq finansowane ze 6rodk6w TFI BGK ibqdq stu2yi mieszkarlcom
wloclawka. Natomiast lokale przy ul. stod6lnej stanowiQce projekt pilotaiowy docelowo
realizowany przy ul. Tumskiej sq mieszkaniami na wynajem z dojSciem do wlasnojci, kt6re
bgda siq same finansowai. A zatem przyjqcie procedowanej uchwaiy stanowi kolejny kror
pozwalajqcy na kontynuacje zamierzef, kt6ry Rada Miasta uprzednio przyjgla w drodze
uchwaly co umoiliwi podiqcie kolejnych dzialari. Dziafki wskazane w uchwale to grunr, z

kt6rego nie czerpie siq podatku od nieruchomo5ci z uregulowanym stanem prawnym a
zatem dzisiejsza decyzja Rady Miasta jest naturalna konsekwenciq podiqtych uprzednio
decyzji. A zatem zachodzi pytanie czy naleiy realizowai zadanie wlasne gminy jakim jest
zaspokojenie potrzeb mieszkaniowych mieszkaric6w w zaproponowanej formie - nie jest to
bowiem mieszkanie komunalne czy tei socjalne, kt6re uruchamia pewnq mo2liwoSi
pozyskania mieszka6 komunalnych czy socjalnych od rodzin zapisanych na listq oczekuiqcycn
na lokale na wynajem. Mieszkania finansowane przez TFI BGK proponowane przez MBM w
stosunku do mieszkari dostqpnych na wynajem na wolnym rynku bqdq m.in. tarisze dla
najemc6w. W zwiqzku z tym dziwi Pana radnego taka zagorzata dyskus.ja w tej kwestii.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafaf Sobolewski wyjaSnil, ie dyskusja wynika
prawdopodobnie z faktu, 2e brak jest komunikacji pomiqdzy prezydentem Miasta a radnymi
Rady Miasta w kwestii jak funkcjonujq sp6lki a takie brak jest odpowiedzi na zapfiania
kierowane przez radnych. Dyskusja nie wynika ze zlej woli, lecz z braku danych niezbqdnycn
do podiqcia prawidtowej decyzji przez radnych. Jezeli zapytania kierowane do Dyrektora
wydziaiu Gospodarowania Mieniem Komunalnym pozostaiq bez odpowiedzi a informacja
radnego o 108 mieszkaniach, kt6re zostaly przydzielone i nie wiadomo w oparciu o jakie
zasady zostalo to zrobione w6wczas powoduje to wqtpliwoici. ponadto brak jest r6wnie2
podstawowej wiedzy o funkcjonowaniu sp6lki.
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Zastepca Prezvdenta Miasta ds. sospodarki mieiskiei Pan Jarostaw Naiberg wyjainif,2e
dyskusja w tym temacie jest jak najbardziej poiqdana choi sprawa jest znana od dawna,
natomiast na pewne sprawy odpowiedzi mo2e udzielii jedynie Prezes Sp6lki. Niemniej
jednak jak wyjaSnil Pan Wiceprezydent irodki finansowe wydatkowane w sp6lce sq

wydatkowane na cele zwiqzane z prowadzeniem podstawowej dzialalno5ci tego podmiotu,
nikt ich nie marnotrawi, sq wydatkowane na podatki, ekspertyzy, wynagrodzenia
pracownik6w zatrudnionych w sp6lce. Odnoszqc siq do sprawy przydzialu mieszka6 Pan

Wiceprezydent wyjaSnil, 2e nikt nie dostal przydziatu na jakiekolwiek mieszkanie, lista
chqtnych obrazuje zainteresowanie mieszkahc6w ta formE, gdy2 od wielu lat nic nie bylo
budowane, a lokale budowane przez MTBS nie zaspokajajq du2ych potrzeb mieszkaic6w w
tym zakresie. Tym bardziej, 2e obecna substancja mieszkaniowa miasta jest w stanie
tragicznym a wielu mieszka6c6w chqtnie wyprowadzi siq z mieszkari komunalnych czy

socjalnych z uwagi na niski standard lokalu. Dlatego te2 cieszy Pana Wiceprezydenta trud i

wysifek Rady Miasta, aby wspierai te dzialania, za kt6re jest wdziqczny i kt6re tak2e doceniq
mieszkaricy. Pan Wiceprezydent poinformowai, ie organy statutowe sp6tki zarzqd irada
nadzorcza zaakceptowaiy regulaminy, kt6re po czqdci znajdujq siq w Biurze Nadzoru
Wla6cicielskiego w celu weryfikacji pod wzglqdem prawnym - chodzi tu o zadanie dotyczace
lokali przy ul. Stod6lnej natomiast w przypadku ul. Celulozowej regulaminy sE poddane
ocenie Banku. Na zako6czenie wypowiedzi Pan Wiceprezydent pozostawil wolq podjqcia
uchwaly Radzie Miasta i poprosil o je.i przyjqcie tak2e w imieniu mieszka6c6w, gdy: w innym
przypadku wszelkie zainwestowane Srodki bylyby zmarnowane. Dlatego Pan Wiceprezydent
ufa w rozsqdek Rady Miasta a podjqte decyzje pozwolq na rozpoczQcie procesu zwiqzanego z

budowq mieszkari na terenie naszego miasta.
Radna Olga Krut-Horonziak stwierdzila, 2e trudno jej uwierzyi w to co slyszy na temar
procedowanego zagadnienia. Trudno zrozumiei, aby wnioskowad o Srodki finansowe przy
braku opracowanego harmonogramu na co zostanE ostatecznie spoiytkowane. Rada Miasta
nie posiada iadnych informacji oraz nie zatwierdzila iadnego kryterium dotyczqcego
budowanych lokali na wskazanych w uchwale dzialkach, ile ma byi blok6w, jakie to bqdq
bloki. Z tego wynika,2e Rada Miasta ma wyrqczai inne podmioty w budowaniu mieszkai
komercyjnych, natomiast istnienie potrzeby rozwoju budownictwa mieszkaniowego okre6lil
Rzqd w ramach programu mieszkanie + okreSlajEc dokladnie ramy programowe. pani raona
stwierdzita, 2e pierwszy raz uczestniczy w takim procedowaniu nad uchwalq, nie wiedzqc w
o96le co wnioskodawca chcial osiqgnqi. Dlatego tei zagadnienie, nad kt6rym Rada debatuje
jest zbyt powa2na sprawq, aby zostala potraktowana bez glqbokiej analizy.
W zwiqzku z powyiszym Pani radna skierowata do Przewod n iczqcego Rady Miasta wnioser,
aby procedowanie nad ww. projektem uchwaly zostalo przeniesione na kolejnq sesjq Raoy
Miasta, gdy2 Pani radna odnosi wra2enie, 2e jest to sp6lka, do kt6rej Rada Miasta ma siq nie
wtrqcai, kt6ra zostala wyposa2ona w (rodki finansowe w wysokoici 5 mln. zl. iwnosi o
kolejne przekazanie majqtku a Rada Miasta nie posiada 2adnych informacji na temat jej
dzialalno6ci, gdyz jest to sp6lka prawa handlowego. Jest to sytuacja niedopuszczalna i

dlatego zachodzi potrzeba pozyskania wszelkich informacji przez podiqciem ostateczne.i
decyzji.

Radnv Andrzei Patucki stwierdzit, 2e emocje w tym przypadku wzrastajq wprost
proporcjonalnie do braku informacji na temat przedsiqwzigcia. od dluiszego czasu moina
odnieii takie wraienie, ie wystarczy, 2e jeden wie, reszta jest od glosowania. Natomiasr,
aby zaglosowai nale2y posiadai wiedzq za czym siq glosuje. pan radny przypomnial, ie
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podczas obrad jednej z sesji Rady Miasta zapadla decyzja o powolaniu sp6tki MTB, w6wczas
m.in. Pan radny gfosowal za zdjqciem projektu uchwaly z porzqdku obrad, poniewai
zaproponowane przedsiqwziqcie jest zbyt stabo przygotowane. Natomiast brak
budownictwa mieszkaniowego od poczqtku kadencji szumnie zapowiadanego podczas

kampanii wyborcze.j, brak mieszkari oraz merytoryczne przedstawienie zafo2ei przez
przedstawicieli Banku legto u podstaw podjQcia uchwaly o utworzeniu sp6lki przez Radq
Miasta. Powolana sp6lka zostala wyposaiona w aport finansowy, zdaniem Pana radnego
proces przygotowania iksztaltu sp6lki oraz cafego procesu inwestycyjnego winien zostai
przeprowadzony przez slu2by Urzqdu Miasta, poniewai urzqdnicy itak otrzymujq
wynagrodzenie, wobec tego nie obciq2aloby to funduszy finansowych przekazanych sp6fce.
Zostala podjqta inna decyzja, kt6rA zatwierdzila Rada Miasta. Zostala powolana sp6lka,
kt6ra, aby rozpoczqi proces inwestycyjny musi konsumowai (rodki z aportu finansowego,
kt6ry zostal jej przekazany. Natomiast, aby lrodki jui skonsumowane nie przepadty sp6lka
musi posiadai grunt, na kt6rym powstanq budynki, w innym przypadku Srodki zostana
skonsumowane a budynk6w nie bQdzie ispdlkg trzeba bqdzie rozwiqzai. Byi moie decyzja
Rady o utworzeniu sp6lki zostala podjgta zbyt pochopnie przyjmujqc tezy pana prezydenta
wobec slabego przygotowania caiego procesu. Obecnie poziom watpliwo(ci jest duiy w
stosunku do niewielu pozyskanych informacli. Pytania o regulamin, o system rozdzialu
mieszkari, kryteria itp. sq istotne, lecz to nie Rada Miasta bqdzie je zatwierdzai w sytuacji,
gdy powolana zostala sp6lka prawa handlowego. BQdE to robii organa sp6iki co nie
wyklucza przedstawienia ich podczas obrad Rady Miasta, poniewai bqdq potrzebne darsze
aporty rzeczowe. Naleiy rozumied,2e wklad w wysokodci 5 mln. zl. jest uzupetnieniem
pozyskanych w najbli2szym czasie jrodk6w finansowych zewnetrznych, kt6re mozna
pozyskai przedstawiajac teren pod budowq. W zwiqzku z tym, pan radny zaproponowal,
zwracaiqc siq do Pana Prezydenta, aby na kolejnq sesiq Rady Miasta osobiicie lub poprzez
kompetentne osoby przedstawil wszystkie dokumenty o kt6re wnioskuiq na sesji radni Rady
Miasta nie po raz pierwszy. Jeieli bgdq to dokumenty obrazuiqce stopiei przygotowania
procesu inwestycyjnego, regulaminy iinne opracowania pozwoli to na zapoznanie siq z
zagadnieniem i rozwiqie byi moie szereg wqtpliwoSci, ulatwi takie podjgcie decyzji
dotyczacej proponowanej uchwaly. Tym bardziej, ie jest to kadencja, w kt6rej nie
zbudowano iadnego mieszkania inic nie wskazuje, ie stan ten ulegnie zmianie, A zatem
inicjatywa le2y po stronie prezydenta Miasta.
Radnv Krzvsztof Kowalski stwierdzif,2e z wypowiedzi wiceprezydenta Miasta wynika, 2e
regulaminy przydziatu mieszkari znajduiq siq w opracowaniu lub w uzgodnieniu prawnym a
zatem na jakiej podstawie 108 mieszkari zostalo komukolwiek obiecane. Nie ma
wqtpliwosci,2e wloclawek trapi gl6d mieszkaniowy igdyby prezydent posluchal rad Kluou
Pls byi moie pierwsze mieszkania oddano by pod koniec kadencji. ponadto pan raony
zapytal czy byto publiczne ogtoszenie czy te2 zapisy na mieszkania, mo2e wolny nab6r, gdy2
reklama w radio nie jest sposobem na informowanie wszystkich mieszkaric6w.
Radnv Jaroslaw chmielewski stwierdzil, 2e nie przekazano 2adnych informacji zwiqzanych z

rozdysponowaniem irodk6w zwiqzanych z funkcjonowanie sp6lki MBM. obecnie sp6lka
zatrudnia 5 os6b a zatem nie jest w stanie przygotowai calego procesu inwestycyjnego
zwiEzanego z budowq mieszkari w spos6b jaki m6glby to przygotowai Urzqd Miasta w
ramach posiadanych zasob6w kadrowych jako inwestor, ewentualne zadlu2enie nie obciq2y
budietu miasta, lecz budiet sp6lki. Brak jest kluczowych informacji chod nikt nre
kwestionuje zasadnoici powstania mieszkari w mieicie. pan radny zwr6cil siq do
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Wiceprezydenta Miasta o zaprzestanie stosowania sztuczek psychologicznych w imieniu
mieszkaic6w, lecz przekazanie rzetelnej informacji w oparciu o kt6rA radni bqdq mogli
podjqi decyzjq. W zwiqzku z tym nie ma innego rozwiqzania, poza tym, kt6re zostafo

zgtoszone przez przedm6wc6w, aby procedowanie nad tym zagadnieniem przesunQi na

kolejnq sesjq. Ponadto Pan radny zapytal, czy bqdzie tak, 2e sp6tka bqdzie budowai
mieszkania, kt6re bqdq przydzielane przez Urzqd Miasta, gdy2 teraz okazuje siq, ie to nie

bgdzie tak wyglqdai, gdyi to sp6tka MBM bqdzie zajmowata sie przydzialem mieszkafi. Czy

to bqdzie tak wyglqdai? Brak .iest celowo6ci wydatkowania irodk6w przez sp6lkq na

reklamq w sytuacji, w kt6rej to miasto bqdzie przydzielai mteszkania korzystajac z listy
przydzialu os6b oczekujqcych, jakie sq koszty takiej reklamy i czy istnieje inna przyczyna ich

emisji. Brak na sali obrad os6b mogqcych udzielii odpowiedzi w tym Prezydenta Miasta
powoduje du2y niepok6j iwymaga wyja5nie6.
Radnv Zbigniew Lewandowski w swojej wypowiedzi zachqcal radnych do podjecia uchwafy,

choi rozumie obawy iniepewno6i wyra2anq przez przedm6wc6w, niemniej jednak wiedza
na ten temat jest powszechna poniewai ustawa o budownictwie spolecznym w programie

500.jest znana i w my6l tej ustawy gmina powoluje podmiot gospodarczy jakim jest sp6lka,
kt6ra ma realizowai zadania zwiqzane z budownictwem mieszkaniowym przy pomocy
(rodk6w finansowych pochodzEcych z wydzielonego funduszu Banku Gospodarstwa
Krajowego, kryteria okreSlone zostafy w ustawie, na.jwaZniejszym z nich jest brak
zaspokojonych potrzeb mieszkaniowych, ponadto ustawa reguluje r6wnie2 opracowanie
regulaminu przydzialu mieszkari, pierwszeistwo w przydziale mieszkad ustalono dla rodzin z

dzieimi oraz dla rodzin z uwagi na szczeg6lne potrzeby miasta, takie kryteria moina ustalii.
Przydzial mieszka6 odbywa siq przez podmiot, czyli sp6lkq, miasto natomiast partycypuje w
pewnych kosztach m.in. przekazujqc grunt pod budowg lub Srodki finansowe. A zatem im
p6iniej zostanie podjqta procedowana obecnie uchwala tym wiqcej Srodk6w skonsumuje
sp6tka, poniewa2 aby m6c rozpoczqi procedury inwestycyjne musi posiadai grunt, na

kt6rym rozpoczqte zostanq prace budowlane. Na podkre(lenie zasluguje, ii budowane
mieszkania nie bqdq przeznaczone dla wszystkich mieszkaric6w, poniewai ustawa zaklada,
2e najemca mieszkania to osoba z ograniczonq zdolno(i kredytowq kt6ra nie posiada z

162nych powod6w mo2liwoici zaciqgniqcia indywidualnego kredytu hipotecznego w banku.
Natomiast przekazany sp6lce grunt pozostaje nadal wfasno(ciA miasta, gdyi sp6lka prawa
handlowego pozostaje nadal wiasnosciq gminy miasta Wtoclawek, kt6rej reprezentantem
jest Prezydent Miasta. Nawet w przypadku likwidacji sp6lki majqtek w postaci gruntu
powr6ci do miasta.
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzif,2e pomimo burzliwej dyskusji wsp6lne sa dwa elementy
co do kt6rych radni nie majq watpliwo6ci. A mianowicie to, ie we Wloclawku brakuje
mieszkad oraz fakt, ie uptynqlo jui bardzo wiele czasu, na przestrzeni kt6rego nie podjqte
zostaty dzialania przybliiajqce do realizacji okre6lonego celu jakim jest rozw6j budownictwa
mieszkaniowego w mieicie. W zwiqzku z tym Pan radny przylqcza siq do apelu przedm6wcy
o podjqcie uchwaly jak r6wnie2 podziela poglqdy innych radnych z kt6rymi Pan radny siq
zgadza i r6wnie2 oczekuje od Prezydenta Miasta informacji na temat dzialalno5ci sp6lki,
poniewai jest to majatek mieszkafic6w Wloclawka. Pan radny stwierdzit, 2e bardzo
interesuje siq sprawami zwiqzanymi z budownictwem w mieicie ibyi moie na niekt6re z

zapytad m6glby udzielii wyjaSnieri. W przypadku np. iloici mieszkari przy ul. Stod6lne.i to
projekt zaklada budowq 35 mieszka6 w przypadku blok6w przy ul. Celulozowej to koncepcja
zaklada budowq mieszkari w dw6ch etapach, w pierwszym etapie przewidziane jest
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wybudowanie 250 mieszkai natomiast w drugim 150 mieszka6, czyli w sumie w tym
obszarze powstat ma docelowo 400 lokali mieszkalnych. Sq to informacje, kt6re byty
przekazywane uprzednio na sesji Rady Miasta pnez Wiceprezydenta Jacka

Wojciechowskiego. Wqtpliwo6ci sa zasadne, lecz nie dotyczq punktu, nad kt6rym obecnie

trwa debata, poniewa2 uchwala dotyczy aportu i jest to naturalna konsekwencja podjQtych

wcze6niej uchwal w tym uchwaty dotyczqcej aportu finansowego. Dlatego te2, aby m6c

rozpoczqi jakiekolwiek prace projektowe naleZy byt posiadaczem gruntu. Dlatego te2

wskazanym jest podjecie uchwaly niemniej jednak nale2y oczekiwai od Prezydenta Miasta

informacji na temat dotychczasowej dziatalno6ci sp6fki.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski podsumowujEc, stwierdzil, 2e

op6inienia w realizacji zadari zwiqzanych z budownictwem mieszkaniowym nie wynikaja
wylqcznie z decyzji radnych, lecz sq one wynikiem braku aktywnoSci organu wykonawczego.
Dlatego Pan Przewodniczqcy przychyla siq do wypowiedzi Pani radnej Olgi Krut-Horonziak,
ie nie mo2na dalej procedowai nad projektem uchwaly, gdy brak jest podstawowych
informacji w sprawie od przedstawicieli Prezydenta Miasta.
W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poddal po

glosowanie przyjecie wniosku zgloszonego przez radnq Olgq Krut-Horonziak informujqc,2e
jeieli wniosek uzyska akceptacjq o przeniesienie procedowania na kolejnq sesjq Rady Miasta
bqdzie procedowany po punkcie dotyczqcym informacji o sp6lkach miejskich, kt6rq
przygotuje Prezydent Miasta, aby tematyka tworzyla sp6jnq cato(i. Ponadto Przewodniczqcy
Rady Miasta zaapelowal do Prezydenta Miasta, aby dla dobra sprawv uczestniczyl w
obradach sesyjnych i przedstawil informacje o kt6re wnoszq radni.
W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 21 radnvch za wnioskiem o
przeniesienie orocedowania nad punktem porzadku obrad dotvczacvm proiektu uchwalv w
sprawie wvra2enia zsodv na wniesienie aportem do sp6lki z ograniczona odpowiedzialnoicia

gruntowvch oraz podwv2szenia kaoitalu zakladoweso na koleina sesie Radv Miasta
ooowiedzialo sie 12 radnvch przv 9 glosach orzeciwnvch oraz braku glos6w wstrzvmuiacych

Po zakonczeniu glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie wniosek uzyskal
wymaganE wiqkszo(i, a zatem procedowanie nad projektem uchwaly przeniesione zosta.ie
na kolejq sesjq Rady Miasta Wfoclawek.

Ad.24
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia cen urzqdowych za usfugi
przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze
uiyteczno6ci publicznej w gminnych przewozach pasaierskich oraz ustalenia wysokojci
oplat dodatkowych i oplaty manipulacyjne.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonala Pani Justyna G6ra p.o Dyrektora Wydzialu
Gospodarki Miejskiej, kt6ra poinformowal, 2e aktualnie w zakresie uregulowai dotyczqcycn
oplat za przewozy autobusami operatora tj. Miejskiego przedsiqbiorstwa Komunikacyjnego
Sp. z o.o. we Wlocfawku obowiqzuje uchwala nr XXVI/747/2076 z dnia 28 listopada 2016r.
w sprawie ustalenia cen urzqdowych za uslugi przewozowe w publicznym transporcie
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zbiorowvm w zakresie zadania o charakterze uiyteczno6ci publicznei w gminnych

przewozach pasaierskich oraz ustalenia wysoko6ci optat dodatkowych i opfaty
manipulacyjnej. W zwiqzku z inicjatywq W6jt Gminy Wloclawek majqcq na celu

wprowadzenie ujednoliconego biletu na liniach wykraczajqcych poza granicq

administracyjnq miasta Wfoclawek tj. linii nr 8 i nr 13K, kt6ry uprawniatby do podr62owania

na terenie miasta ina terenach podmiejskich z mo2liwoiciq przesiadania siq, zachodzi

konieczno6i wprowadzenia zmian w treici ww. aktu prawa miejscowego. Spoieczno(i
Gminy Wloclawek od kilku lat korzysta z linii podmie.iskich obstugiwanych przez operatora -

Miejskie Przedsiebiorstwo Komunikacyjne Sp. z o.o. we Wloclawku. Z uwagi na duiq
migracjq mieszkaric6w Wloclawka na tereny podmiejskie liczba os6b korzystajEcych z linii 8 i

13K wzrasta. Dotyczy to nie tylko os6b doje2d2ajqcych do pracy, ale przede wszystkim
uczni6w i student6w. Wprowadzenie jednolitego biletu na terenie obu gmin znacznie

upro(ci taryfq biletowq, jak r6wniei przyczyni siq do wzrostu zainteresowania komunikacjq
miejskq. Projekt niniejszej uchwaly zostat na podstawie art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 23 maja
1991r. o zwiqzkach zawodowych przekazany do zaopiniowania wfa5ciwym podmiotom.

Opinia Komisii Staiei Radv Miasta:
Przedto2ony projekt uchwa'ly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska, kt6rq przedstawii Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji
rad ny Stanislaw Wawrzonkoski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ii otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad nienia.

Wobec braku zgfoszeri do udziafu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia cen
urzqdowych za uslugi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania
o charakterze uiytecznoSci publicznej w gminnych przewozach pasaierskich oraz ustalenia
wysoko5ci oplat dodatkowych i oplaty manipulacyjne.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego z udziafem 18 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv opowiedzialo sie 17 radnvch przv braku glos6w Drzeciwnvch oraz 1 glosie
wstrzvmuiacvm sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zaiecznik do protokolu.

Ad.25
Projekt uchwaly w sprawie ustalenia wysokoici obowiqzujqcych w 2018 roku oplat za
usuwanie i parkowanie pojazd6w usuniQtych z dr6g Miasta Wloclawek na parkingach
strzeionych oraz wysokosci koszt6w powsta\ch w wyniku odstqpienia od wykonania
dyspozycji usuniqcia pojazd6w.

62



Pani Justyna G6ra p.o. Dyrektora Wydziatu Gospodarki Miejskiej dokonu.jqc wprowadzenia
do projektu uchwaty wyjaSnila, 2e przepis art. 130a ust. 6 ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. -
Prawo o ruchu drogowym zawiera delegacjq dla rady powiatu do okreslania corocznie
wysokosci oplat za usuwanie pojazd6w z d169, parkowanie ich na parkingu strze2onym oraz

okredlania wysokoSci koszt6w powstafych w wyniku wydania dyspozycji usuniecia a

nastqpnie odstEpienia od usuniqcia pojazdu. Zgodnie z art. 130a ustawy z dnia 20 czerwca

1997 r. - Prawo o ruchu drogowym, Minister Rozwoju i Finans6w oglosil w drodze
obwieszczenia maksymalne stawki oplat na 2018 rok. W zwiqzku z tym nastapita
konieczno6i okreSlenia wysokoSci opfat obowiqzujEcych w 2018 r. Ustawodawca corocznie
okre(la maksymalnq wysokoSi stawek kwotowych oplat za usuwanie i parkowanie pojazd6w
w celu zapewnienia sprawnej realizacji zadari wynikajqcych z art. 130a wymienionej ustawy.
Sted te2, majqc na wzglqdzie prawidlowq realizacjq tych zadari, rada powiatu, biorqc pod
uwagq konieczno6f sprawnej realizacji zadari oraz koszty usuwania iparkowania pojazd6w,
ustala wysokoSi oplat corocznie. Oplaty te bqdq dotyczyi os6b, kt6re naruszaja przepisy i

swoim postqpowaniem utrudniajq ruch lub stwarzajE zagroienie bezpieczefistwa dla innych
uczestnik6w ruchu. Zgodnie z ustawq oplaty te stanowia doch6d wfasny powiatu.
Uchwalone stawki bqdq obowiEzywai do 31 grudnia 2018 r., poniewai zgodnie z art. 130a
ust. 6b wymienionej ustawy maksymalne stawki optat ulegajq corocznie zmianie na
nastqpny rok kalendarzowy isq ogfaszane przez ministra wfa6ciwego do spraw finans6w
publicznych w drodze obwieszczenia w Dzienniku Urzqdowym Rzeczypospolitej Polskiej

,,Monitor Polski".

Ooinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Przedloiony projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komis.ja Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska, kt6rE przedstawil Radzie Miasta przewodniczqcy Komisji
radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ii otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagadn ien ia.

Wobec braku zgioszeA do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie ustalenia wysoko6ci obowiqzujqcych w
2018 roku oplat za usuwanie i parkowanie pojazd6w usunigtych z d169 Miasta Wfoclawek na
parkingach strze;onych oraz wysokoici koszt6w powstalych w wyniku odstapienia od
wykonania dyspozycji usu niqcia pojazd6w.

wstrzVmuiacVm sie.

PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.
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Ad.26
Proiekt uchwaly zmieniajAcej uchwalQ w sprawie regulaminu utrzymania czystoici i

porzqdku na terenie Gminy Miasto Wloclawek.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonala Pani Justyna G6ra p.o. Dyrektora Wydzialu
Gospodarki Miejskiej informujqc,2e zmiana zapisu w rozdziale 3 w 5 5 w ust.3 pkt.2litery
a-c niezbqdna jest w zwiqzku z konieczno6ciq dopuszczenia stosowania pojemnik6w
o mniejszej pojemno6ci na odpady zebrane w spos6b selektywny takich jak odpady metali,
w tym odpady opakowaniowe z metali, odpady tworzyw sztucznych, w tym odpady
opakowaniowe tworzyw sztucznych, oraz odpady opakowaniowe wielomateriaiowe, odpady
z papieru w tym tektury, odpady opakowaniowe z papieru, odpady opakowaniowe z tektury,
odpady ze szkla, w tym odpady opakowaniowe ze szkla, w przypadkach, gdy ustawienie
pojemnik6w o pojemno6ci okre5lonej dotychczas wrozdziale3w$ 5wust.3 pkt. 2litery
a-c nie jest technicznie mo2liwe bqdl pojemno6i ich nie byiaby dostosowana do liczby
mieszkaric6w zamieszkujqcych danq nieruchomoii. Uchwala uzyskala poz$ywna opiniq
Pa6stwowego Powiatowego Inspektora Sa nita rnego.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Przedlo2ony projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska, kt6ra przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji
radny Stanisiaw Wawrzonkoski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ii otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad n ienia.

Wobec braku zgtoszerl do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gfosowanie przyjqcie projektu uchwaty zmieniajqcej uchwafe w sprawie regulaminu
utrzymania czysto5ci i porzqdku na terenie Gminv Miasto Wloctawek.
W wvniku gtosowania orzeorowadzoneqo z udzialem 20 radnvch za przvieciem proiektu
uchwafv radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, ie w
ww. uchwafa zostala podjQta przez Radq Miasta w
Uchwala stanowi zalEcznik do protokolu.

4d.27
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia i przyjQcia ,,planu gospodarki
niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wlocfawek" wraz z autopoprawkq.

Przedmiotowy projekt uchwaly om6wila Pani Justyna G6ra p.o. Dyrektora Wydzialu
Gospodarki Miejskiej informujEc, ie w zwiqzku z wnioskami zio2onymi przez Diecezjq
wlociawskq oraz Prokuraturq okrQgowa we wloctawku o wpisanie planowanych inwestycji
zwiqzanych z termomodernizaciq budynk6w, wymianq instalacji centralnego ogrzewania i

montaiem paneli fotowolta icznych dokonuje siq uzupelnienia planu Gospodarki

rezultacie p rzep rowa d zo n ego gfosowania
przedlo2onvm brzmieniu.



Niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloclawek przyjqtego uchwalq nr Xll/99/2015 Rady

Miasta Wloclawek z dnia 29 paidziernika 2015r. w sprawie uchwalenia i przyjecia,,Planu
gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wlocfawek" zmienionej uchwafq nr
XVI/12/2076 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 lutego 2016r., uchwafq nr XXll/8712016 Rady

Miasta Wloclawek z dnia 7 lipca 2015r. oraz uchwalq nr XXIV /112/2O16 Rady Miasta
Wloclawek z dnia 26 wrzeinia 2016r.Diecezja Wfoctawska oraz Prokuratura Okrqgowa we
Wtoclawku ubiegajq siq o 6rodki unijne w ramach polityki terytorialnej Regionalnego
Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko Pomorskiego na lata 2014 - 2020,
dzialanie 3.3 efektywnoii energetyczna w sektorze publicznym i mieszkaniowvm. Jednym z

warunk6w starania siq o dofinasowanie w ramach konkurs6w iaplikowania o Srodki unijne
jest ujecie planowanych inwestycji w Planie Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miasto
Wtoclawek. Ponadto Pani Justyna G6ra p.o. Dyrektora Wydzialu Gospodarki Miejskiej
wyja6nila,2e autopoprawka do projektu uchwaly wynika z przygotowania przez Wydzial
Srodowiska Urzqdu Miasta wniosku do NFOS|GW o dofinansowanie wykonania otworu
geotermalnego. Dokumentami niezbgdnymi do ubiegania siq o dotacjq jest m.in. Plan
gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloclawek izapisy odnoszqce siq do geotermii
na terenie miasta. lstniejqce zapisy w PGN uniemozliwiajA wykorzystanie zasob6w
geotermalnych, a jest to warunek koniczny do zaakceptowania wniosku przez NFOS|GW.
Wprowadzenie powy2szej zmiany w znacznej mierze ulatwi wykonanie analizy moiliwoici
wykorzystania zasob6w geotermalnych.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Przedlo2ony projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska, kt6rq przedstawil Radzie Miasta przewodniczqcy Komisji
rad ny Stanistaw Wawrzonkoski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusiq w
przedmiocie ww. zagadn ienia.

Wobec braku zgioszeri do udzialu w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta poddal poo
glosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia r

przyjqcia ,,Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloclawek', wraz z

a utopoprawkE.

wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostaia podjqta przez Radq Miasta w przedioionym brzmieniu.

Uchwafa stanowi zafEcznik do protokolu.

Po zakofczeniu procedowania nad ww. punktem porzqdku obrad o gios poprosit raony
Andrzej Palucki, kt6ry poinformowal, 2e chciaiby przekazai informaciq nie maiqcq nic
wsp6lnego z porzqdkiem obrad, ale maiqca wiele wsp6lnego z systemem pracy Rady Miasta.



Radni Rady Miasta w chwili obecnej pracujq nad obfitym porzqdkiem obrad dyskutujqc na

waine tematy zwiqzane z iyciem miasta i funkcjonowaniem gospodarki w mie6cie,

natomiast Pan radny Damian Chelminiak siedzi w telewizji i komentuje obrady Rady. Jest to
klasyczny przyklad jak latwo miei pelne usta frazes6w, ie siq ciq2ko pracuje dla dobra
miasta, dla dobra wyborc6w a zachowywai siq w taki spos6b jak siq zachowuje Pan radny.

Ad.28
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwale w sprawie wprowadzenia w MieScie Wfoclawek
obowiEzku ukoriczenia szkolenia zakoficzonego egzaminem przed komisjq egzaminacyjnQ,
potwierdzajQcym znajomoSd topotrafii miejscowo6ci oraz przepis6w prawa miejscowego,
przez przedsiqbiorcq osobiscie wykonujqcego przewozy drogowe os6b taks6wkq lub
kierowcq przez niego zatrudnionego,

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Pan Piotr Oczachowski Gl6wny Specjalista ds.
transportu drogowego Wydzialu Komunikacji informujqc, ie na podstawie art.6 ust.3a i

ust.3c ustawy z dnia 6 wrzednia 2001r. o transporcie drogowym, rada gminy mo2e
wprowadzii w drodze uchwaty, obowiqzek ukoiczenia szkolenia zakodczonego egzaminem
przed komisjq egzaminacyjnq, potwierdzajEcym znajomo5i topografii miejscowoSci oraz
przepis6w prawa miejscowego, przez przedsiqbiorcq osobi6cie wykonujqcego przewozy
drogowe os6b taks6wkq lub kierowcq przez niego zatrudnionego. Proponowane zmiany w
obowiqzujqcej uchwale wynikajq z konieczno6ci zapewnienia mo2liwojci pracy komisji pod
n ieobecno(i jej przewodn iczqcego.

Ooinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Przedfoiony projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska, kt6rq przedstawil Radzie Miasta przewodniczqcy Komisji
rad ny Stanisiaw Wawrzonkoski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowaf, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagadn ienia.

Wobec braku zgtoszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie wprowadzenia w
Mie5cie Wloclawek obowiqzku ukoriczenia szkolenia zakoiczonego egzaminem przed
komisja egzaminacyjnq, potwierdzajqcym znajomoji topografii miejscowodci oraz przepis6w
prawa miejscowego, przez przedsiqbiorcq osobi3cie wykonujqcego przewozy drogowe os6b
taks6wkq lub kierowcq przez niego zatrudnionego.

W wyniku glosowania przeprowadzonego z udziaiem 18 radnych za przyjqciem projektu
uchwaly radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, przy braku glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujQcych sie.

Przewodniczacy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowanra
ww. uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.
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Uchwata stanowi zatacznik do protokofu.

Ad. 29
Projekt uchwaty w sprawie przyjqcia do realizacji wniosku o dofinansowanie projektu pn.

,,Reintegracja spoleczna mieszkaric6w Wloclawka - | edycja" w ramach Osi priorytetowej
9 Solidarne spofeczeistwo, Dzialania 9.2 Wfqczenie spoleczne, Poddzialania 9,2.1
Aktywne wfqczenie spoleczne Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko- Pomorskiego na lata 2014-2020.

Zagadnienie przedstawil Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Mie.iskiego O6rodka Pomocy Rodzinie
we Wlocfawku informujqc,2e zgodnie z Regulaminem konkursu Nr RPKP.09.02.01-12.00-04-
O79/I7, ogloszonym przez Urzqd Marszalkowski Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego w
Toruniu, warunkiem niezbgdnym do podpisania umowy o dofinansowanie projektu pn.

,,Reintegracja spoleczna mieszkaAc6w Wloclawka - | edycja" w ramach Osi priorytetowej 9
Solidarne spoleczefstwo, Dzialania 9.2 WlEczenie spoleczne, Poddzialania 9.2.1 AktVWne
wlqczenie spoleczne wsp6lfina nsowanego ze Srodk6w Europejskiego Funduszu Spolecznego
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - pomorskiego na
lata 2014-2020 jest podjqcie przez Radq Miasta uchwaty o przyjeciu wniosku o
dofinansowanie w/w projektu do realizacji. Gl6wnym, celem projektu jest powr6t do
aktywnego funkcjonowania spolecznego izawodowego 30 os6b niepelnosprawnycn,
zagro2onych ub6stwem lub wykluczeniem spolecznym, korzystajqcych ze jwiadczei z
pomocy spotecznej, zamieszkujqcych na terenie Miasta Wloclawek w oparciu
o zastosowanie dzialad Programu AktywnoSci Lokalnej w okresie od 1 paldziernika 2o!7r.
do 30 wrze6nia 2018 r.2r6dlem finansowania projektu sq drodki Europejskiego Funduszu
Spolecznego w ramach Regionalnego programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko -
Pomorskiego na lata 2014 - 2020. Kwota dofinansowania pro.iektu w latach 2o1g - 2019
wyniesie maksymalnie 288 279,86 zl, co stanowi 85% jego catkowitej warto6ci, a wklad
wfasny Gminy Miasto wfoclawek w latach 2019 - 2019 wyniesie maksymalnie 5o g72,92 zl,
co stanowi 15% caikowitej wartoici projektu. projekt bqdzie realizowany przez Gminq
Miasto wloclawek - Miejski oirodek Pomocy Rodzinie we wioclawku w partnerstwie ze
stowarzyszeniem Inicjatyw spoleczno - Ekonomicznych "suKCES" we wloclawku na
podstawie zawartej umowy o partnerstwo, gdzie Gmina Miasto wtoclawek - Miejski
oirodek Pomocy Rodzinie bqdzie pelnil funkciq partnera wiodqcego. w zwiqzku z trwaiacym
procesem przygotowania zadania do realizacji, przyiqcie wnioskowanej uchwaly jest w pelni
uzasadnione. Projekt uchwaly zostal pozytywnie zaopiniowany przez powiatowq spolecznq
Rad q ds. Os6b N iepelnosprawnvcn.

Ooinla Komisii Statei Radv Miasta:
Przedlo2ony projekt uchwaly rozpatrzyla oraz
Rodziny i Opieki Spolecznej, kt6rq przedstawil
rad ny Jaroslaw Chmielewski.

pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia,
Radzie Miasta Wiceprzewod n iczqcy Komisji

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafat sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusiq w
przedmiocie ww. zagadn ien ia.
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Wobec braku zglosze6 do udziafu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie przyjqcia do realizacji wniosku o

dofinansowanie projektu pn.,,Reintegracja spoieczna mieszka6c6w Wlocfawka - | edvcja" w
ramach Osi priorytetowej 9 Solidarne spoleczeristwo, Dzialania 9.2 Wlqczenie spoleczne,
Poddzialania 9.2.1 Aktywne wlqczenie spoleczne Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko- Pomorskiego na lata 201.4-2020.

W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv(lnie, przv braku qlos6w przeciwnvch oraz

wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

ww. uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwafa stanowi zatqcznik do protokolu.

Po zakoiczonym procedowaniu nad ww. punktem porzqdku obrad o gtos poprosil radny
Krzysztof Kukucki, kt6ry odnoszqc siq do st6w radnego Andrzeja Patuckiego stwierdzil, Ze

ostatnio nie poznaje czfowieka, nie poznaje Andrzeja Pafuckiego, nie poznaje radnego, gdyi
zachowania Pan radnego sq niewyttu maczaln e. Kaidemu zdarzajq siQ chwile stabo6ci, taka
chwila slabo(ci przytrafila siq radnemu Damianowi Chelminiakowi, kt6ry zachorowal, lecz

nie przebywa w telewizji, ale jest w domu ioglqda obrady Rady Miasta za po5rednictwem
portaluQ4. Sensacja Pana radnego jest nadQta i nie ma nic wsp6lnego z prawdq, wielu
radnych podczas przerw w obradach sesyjnych telewiz.ja nagraia podczas udzielania
wywiadu i obecnie jest to odtwarzane w telewizji lokalnej. Natomiast radny Chelminiak nie
byl go go6ciem telewiz.ji iza podrednictwem portalu spolecznoSciowego pozdrawia
wszystkich w szczeg6lnojci radnego Andrzeja Patuckiego. Tanie sensacje wymagajq
sprawdzenia informacji do czego Pan radny namawia Pana radnego Patuckiego.

Ad.30
Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia do realizacji wniosku o dofinansowanie projektu pn.

,,lntegracja drogq do samodzielnoici" w ramach Osi priorytetowel 9 Solidarne
spoleczef stwo, dzialania 9.2 Wfqczenie spoleczne, Poddzialania 9.2.1 Aktywne wlqczenie
spoleczne Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego
na lata 2014-2020.

Jak poinformowal Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego Oirodka Pomocy Rodzinie we
Wlocfawku, zgodnie z Regulaminem konkursu ogloszonym przez Urzqd Marszatkowski
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego w Toruniu, warunkiem niezbqdnym do podpisania
umowy o dofinansowanie projektu pn.,,lntegracja drogq do samodzielnoici" w ramach Osi
priorytetowej 9 Solidarne spoteczefstwo, Dzialania 9.2 Wlqczenie spoteczne, Poddzialania
9.2.1 Aktywne wlqczenie spoieczne wsp6lfinansowanego ze Srodk6w Europejskiego
Funduszu Spolecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014-2020 jest podjqcie przez Radq Miasta uchwaly o
przyjqciu wniosku o dofinansowanie ww. projektu do realizacji. Gl6wnym celem projektu
jest powr6t do aktywno6ci spolecznej i zawodowej 30 os6b niepelnosprawnych,



zagroionych ub6stwem lub wykluczeniem spolecznym, korzysta.iqcych ze 6wiadczeri

z pomocy spolecznej, zamieszkujqcych na terenie Miasta Wloclawek, w oparciu o

zastosowanie dzialari Programu Aktywnodci Lokalnej w okresie od 01 stycznia 2018 do 31

sierpnia 2019 roku. 216dlem finansowania projektu sq Srodki Europejskiego Funduszu

Spoiecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko -
Pomorskiego na lata 2014 - 2020. Kwota dofinansowania projektu w latach 2018 - 2019

wyniesie maksymalnie 296 520,54 zl, co stanowi 85% jego calkowitej wartosci, a wktad
wlasny Gminy Miasto Wloclawek w latach 2018 - 2019 wyniesie maksymalnie 52327,76 zl,
co stanowi 15% catkowitej wartoici projektu. Projekt bqdzie realizowany przez Gminq
Miasto Wtoclawek- Miejski Oirodek Pomocy Rodzinie we Wtoctawku w partnerstwie ze

Stowarzyszeniem Inicjatyw Spoleczno - Ekonomicznych "SUKCES" we Wtoclawku na
podstawie zawartej umowy o partnerstwo, gdzie Gmina Miasto Wioctawek- Miejski Odrodek
Pomocy Rodzinie bqdzie petnil funkcjq Partnera Wiodqcego. W zwiAzku z trwajqcym
procesem przygotowania zadania do realizacji, przyjqcie wnioskowanej uchwaly jest w pefni

uzasadnione. Projekt uchwaly zostal pozytywnie zaopiniowany przez Powiatowa Spofecznq
Radq ds. Os6b Niepefnosprawnych.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Przedlo2ony projekt uchwaty rozpatrzyta oraz
Rodziny i Opieki Spolecznej, kt6rq przedstawil
radnv Jaroslaw Chmielewski.

pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia,
Radzie Miasta Wiceprzewod n iczqcy Komisji

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad nienia

Wobec braku zgloszei do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddai pod
gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie przyjqcia do realizac.ji wniosku o
dofinansowanie projektu pn. ,,lntegracja drogq do samodzielno6ci" w ramach Osi
priorytetowej 9 Solidarne spoleczedstwo, dzialania 9.2 Wlqczenie spoleczne, Poddzialania
9.2.L Aktywne wfqczenie spoteczne Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014-2020.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 20 radnvch za przvieciem proiektu
uchwatv radni opowiedzieli sie iednomv(lnie, przv braku gios6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie w rezultacie przeprowadzonego gtosowania
ww. uchwala zostala podjQta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwafa stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.31
Projekt uchwaly w sprawie wyraienia zgody na przystqpienie Gminy Miasto Wloclawek do
projektu wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020.Oi priorytetowa 9 Solidarne



Spoleczeistwo, Dzialania 9.4 Godzenie iycia zawodowego i rodzinnego. Poddzialanie 9'4.1
Wsparcie zatrudnienia osr5b pelniqcych funkcje opiekuicze, pn." Wlocfawek - miasto
aktywnych rodzic6w" w ramach konkursu nr RPKP. 08,04.01. - 12.00 - 04 -O96lL7 .

Jak wyja6nil Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego O6rodka Pomocy Rodzinie we

Wloclawku Projekt ,,Wtoclawek - miasto aktywnych rodzic6w" jest skierowany jest do

kobiet w wieku aktywnoSci zawodowej, wylqczonych z rynku pracv w zwiqzku ze

sprawowaniem opieki nad dzieimi do lat 3 lub powracajqcych na rynek pracy po urlopach
macierzyriskich, rodzicielskich iwychowawczych. Gl6wnym celem projektu jest wspieranie
aktywizacji os6b opiekujqcych siq dziedmi w wieku do lat 3 w powrocie na rynek pracy
poprzez finansowanie opieki nad dzieimi oraz dzialania aktywizacyjne, w tym szkoleniowe
wspomagajEce proces powrotu na rynek pracy. Cafkowity koszt projektu wynosi 359.772,50
zf., w tym dotacja ze 6rodk6w unijnych wynosi 305.784,50 zl, a wklad wtasny - Srodki
budietu miasta 53.988,00 zl. W zwiqzku z trwajAcym procesem przygotowania wniosku,
przyjQcie wnioskowanej uchwaiy jest w petni uzasadnione.

Opinia Komisii Stafei Radv Miasta:
Projekt uchwaiy byl przedmiotem obrad Komisji Tdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej, kt6ra
rozpatrzyta iwydala pozytywna opiniQ w przedmiotowej sprawie. Opiniq przedstawil Radzie

Miasta Wiceprzewodn icz4cy Komisji radny Jarostaw Chmielewski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowai, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad nien ia.

Wobec braku zgloszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie wyraienia zgody na przystEpienie Gminv
Miasto Wfoclawek do projektu wsp6ffina nsowa nego w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020.OS Priorytetowa
9 Solidarne Spoleczedstwo, Dziafania 9.4 Godzenie 2ycia zawodowego i rodzinnego.
Poddzialanie 9.4.1 Wsparcie zatrudnienia os6b pelniqcych funkcje opieku6cze, pn.

,,Wloclawek - miasto aktywnych rodzic6w" w ramach konkursu nr RPKP.08.04.01. - 12.00 -
04 -095/17.

W wvniku gtosowania przeprowadzonego z udziatem 20 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku slos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostaia podjqta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwata stanowi zalqcznik do protokotu.

Ad.32
Projekt uchwaty w sprawie wyraienia zgody na przystQpienia Gminy Miasto Wloclawek do
projektu wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego



Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020 OS Priorgetowa 9 Solidarne

Spoleczeristwo, Dziafania 9.2 Wlqczenie spoleczne, Poddzialania 9.2.1 Aktywne wlqczenie

spoleczne pn. ,,Aktywno56 to przyszlo6d" w ramach konkursu nr RPKP.09.02'01' - 12.00 -04

-t36 lL7.

Pan Piotr Grudzi6ski Dyrektor Miejskiego Oirodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku wyjasnit,

2e Projekt ,,Aktywno6i to przyszloSi" skierowany jest do os6b dtugotrwale bezrobotnych,
korzystajqcych ze iwiadczei pomocy spotecznej, charakteryzujqcych siq deficytem
kluczowych kompetencji psycho-spofeczno-zawodowych. Gl6wnym celem projektu jest

powr6t do aktywnego funkcjonowania spotecznego izawodowego 50 os6b bezrobotnych,
zagro2onych ub6stwem lub wykluczeniem spolecznym, korzvstajacych ze Swiadczeri z

pomocy spotecznej, zamieszkujAcych na terenie Miasta Wloclawek z zastosowaniem dzialai
aktywizujqcych w okresie od 01.06.2018 r. do 30.04.2020 r. Z kaidym z uczestnik6w zostanie
zawarty kontrakt socjalny okre6lajqcy cele, kt6re ma osiqgnqt w ramach projektu uczestnik
celem przezwyciqienia trudnej sytuacji 2yciowej oraz dzialania podejmowane dla osiqgniqcia
tych cel6w i terminy oceny realizacji dziatari. Planowany cafkowity koszt projektu wynosi
707.872,O0 zl., w tym dotacja ze 6rodk6w unijnych wynosi 601.691,20 zl., a wkfad wlasny -
Srodki budietu miasta 106.180,80 zl. W zwiqzku z rozpoczqciem przygotowania wniosku,
przyjgcie wnioskowanej uchwaly jest w pelni uzasadnione.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznej, ktora
rozpatrzyla iwydata pozytywna opiniq w przedmiotowej sprawie. Opiniq przedstawit Radzie

Miasta Wiceprzewod niczqcy Komisji radny Jaroslaw Chmielewski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafat Sobolewski poinformowal, ii otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad nien ia.

Wobec braku zgloszed do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gfosowanie przyjgcie projektu uchwaly w sprawie wyraienia zgody na przystapienia Gminy
Miasto Wfoclawek do projektu wsp6tfina nsowanego w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020 OS Priorytetowa
9 Solidarne Spoleczeristwo, Dzialania 9.2 Wtqczenie spoleczne, Poddzialania 9.2.1 Aktywne
wlqczenie spoleczne pn. ,,Aktywno6i to przyszloSi" w ramach konkursu nr RPKP . 09.02.01. -
tz.oo -o4 -136 h7.
W wvniku glosowania orzeprowadzonego z udziatem 20 radnvch za przvieciem proiektu

uchwatv radni opowiedzieli sie iednomvilnie, przv braku glos6w orzeciwnvch oraz
wstrzvmu iacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostala pod.jeta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwafa stanowi zalqcznik do protokolu.
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Ad,33
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwale w sprawie podzialu Srodktiw Pafstwowego
Funduszu Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloclawek
na realizacjq w 2017 roku zadai na rzecz os6b niepelnosprawnych wraz z autopoprawkE.

Jak poinformowaf Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego Oirodka Pomocy Rodzinie we
Wloclawku w celu zabezpieczenia w znacznym stopniu potrzeb zglaszanych przez osoby
niepetnosprawne w zakresie dofinansowania przedmiot6w ortopedycznych i irodk6w
pomocniczych oraz dokonania zwrotu wyposa2enia stanowisk pracy dla os6b

n iepelnosprawnych niniejszq uchwalq wnosi siq o dokonanie przesuniei na te zadania

Srodk6w Paistwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b N iepetnosprawnych pozostajEcych z

rozliczenia ni2ej wymienionych zadari: finansowanie wydatk6w na instrumenty lub uslugi
rynku pracy okrejlone w ustawie o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy w
odniesieniu do os6b n iepelnosprawnych za rejestrowanych jako poszukujqce pracy

niepozostajace w zatrudnieniu, finansowanie koszt6w szkolenia i przekwa lifikowa nia

zawodowego os6b niepelnosprawnych, dofinansowanie uczestnictwa os6b
n iepelnosprawnych i ich opiekun6w w turnusach rehabilitacyjnych, dofinansowanie
zaopatrzenia w sprzqt rehabilitacyjny dla os6b n iepelnosprawnych, dofinansowanie sportu,
kultury, rekreacji i turystyki os6b n iepelnosprawnych, dofinansowanie likwidacji barier
architekton icznych, w komunikowaniu siq itechnicznych w zwiqzku z indywidualnymi
potrzebami os6b n iepetnosprawnych, zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej ispolecznej
zlecane fundacjom oraz organizacjom pozarzqdowym pn. "Realizacja uslug asystencji
osobistej na potrzeby os6b niepefnosprawnych ".
Zmiana uchwaly w wy2ej wymienionym zakresie umozliwi wykorzystanie przyznanych przez

Zarzqd Pafistwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b N iepeinosprawnych Gminie Miasto
Wtoclawek (rodk6w na realizacjq w 2017 roku zadai na rzecz os6b n iepelnosprawnych.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwafy byt przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznej, kt6ra
rozpatrzyfa iwydala pozytywna opiniQ w przedmiotowej sprawie. Opiniq przedstawii Radzie
Miasta Wiceprzewod niczqcy Komisji radny Jaroslaw Chmielewski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowat, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagadnien ia.

Wobec braku zgloszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie podzialu Srodk6w
Panstwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b N iepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto
Wloclawek na realizacjq w 2017 roku zadari na rzecz os6b niepelnosprawnych wraz z

autopoprawkE.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego z udzialem 20 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomy6lnie, przv braku gfos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwaia zostafa podjeta przez Radq Miasta w przedto2onym brzmieniu.



Uchwaia stanowi zalEcznik do protokotu.

Ad.34
Prolekt uchwaly w sprawie podniesienia
rodzinny dom dziecka irodzinie zastQpczej
Miasto Wloclawek.

wysokoSci wynagrodzenia dla prowadzqcego

zawodowej funkcjonujqcej na terenie Gminy

Projekt uchwaty om6wil Pan Piotr Grudzi6ski Dyrektor Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie

we Wloclawku informujqc,2e na podstawie art. 91 ustawy z dnia 9 czerwca 20],1 r. o

wspieraniu rodziny isystemie pieczy zastqpczej Rada Powiatu mo2e, w drodze uchwaly,
podnie(i wysokodi Swiadczeri pieniqinych - wynagrodzenia prowadzqcemu rodzinny dom
dziecka oraz rodzinom zastqpczym zawodowym. Zgodnie z obowiazujEcymi przepisami - art.
85 ust. 1 ww. ustawy, aktualnie rodziny zastqpcze zawodowe oraz prowadzqcy rodzinny
dom dziecka otrzymuja wynagrodzenie nie ni2sze nii kwota 2.000 zl miesiqcznie. Przy

ustalaniu wysoko6ci wynagrodzenia bierze siq pod uwagq w szczeg6lno6ci kwalifikacje,
szkolenia ioceny rodziny zastepczej zawodowej - art.85 ust.3 ww. ustawy. Aktualnie na

terenie Gminy Miasto Wloctawek funkcjonujq 2 rodziny zastqpcze zawodowe, w kt6rych
lqcznie przebywa szeicioro dzieci oraz 1 rodzinny dom dziecka, w kt6rym umieszczono
siedmioro wychowank6w. Podniesienie wynagrodzenia rodzinom zastQpczym zawodowym i

osobie prowadzqcej rodzinny dom dziecka obecnie funkcjonujqcym na terenie Gminy Miasto
Wioclawek przyczyni siq do podniesienia stopy 2yciowej tych rodzin, kt6re od 2011r.
prawidlowo wypelniajE swoje funkcje. Czynnikiem motvwujacym oraz zwiekszajacVm
zainteresowanie os6b do pelnienia takiej funkcji, jest wysoko5i wynagrodzenia, jakie na
podstawie umowy bqdq otrzymywad osoby sprawujqce pieczq zastqpczQ. Tym samym,
poprzez przyjecie zalo2ef uchwaly mo2e zwiqkszyi siq liczba rodzin zastqpczych
funkcjonuj4cych na terenie Gminy Miasto Wloclawek, co umoiliwi realizacjq zadad powiatu
w zakresie zapewnienia dzieciom opieki. Niniejszy akt prawny spowoduje wzrost wydatk6w
ponoszonych na wynagrodzenia zawodowych rodzin zastqpczych oraz osoby prowadzqcej
rodzinny dom dziecka w roku 2018 o kwote 21598,2821 w przypadku obecnie
funkcjonujqcych rodzin. Nale2y jednak zaznaczyi, i2 Srodki finansowe zostaly zaplanowane w
projekcie budietu na rok 2018. Wobec powyiszego, przedkladam pro.jekt uchwaty w
sprawie podniesienia wysoko6ci wynagrodzenia osobie prowadzacej rodzinny dom dziecka
oraz rodzinom zastqpczym zawodowym funkcjonujqcym na terenie Gminy Miasto
Wloclawek.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly byt przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznej, kt6ra
rozpatrzyta iwydala pozytywna opiniQ w przedmiotowej sprawie. Opiniq przedstawil Radzie
Miasta Wiceprzewodn iczqcy Komisji radny Jaroslaw Chmielewski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafat Sobolewski poinformowal, ii otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad n ien ia.
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Wobec braku zglosze6 do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie podniesienia wysoko(ci wynagrodzenia
dla prowadzqcego rodzinny dom dziecka irodzinie zastepczej zawodowej funkcjonuj4cej na

teren ie Gminy Miasto Wtoclawek.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 20 radnvch za orzvieciem proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomy5lnie, przv braku gtos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat,2e w rezultacie przeprowadzon ego glosowania
ww. uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zatqcznik do protokolu.

Ad.35
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalQ w sprawie przyjecia na terenie Miasta Wfoclawek
Programu przyznajqcego uprawnienia czlonkom rodzin wielodzietnych pod nazwq
,,Wlocfawska Karta Duiej Rodziny''.

wprowadzenia do zagadnienia dokonaf pan piotr Bielicki Dyrektor wydzialu polityki
spotecznej iZdrowia Publicznego informuiqc,2e program ,,wlociawska Karta Duzej Rodziny"
powstal w oparciu o przepisy ustawy z dnia 5 grudnia 2OI4 r. o Karcie Duiej Rodziny
i stanowi jej uzupetnienie. Program ten jest jednym z element6w polityki spolecznej Miasta
wfocfawek. Ma na celu wzmacnianie rodzin wielodzietnych, wspieranie ich czlonk6w w
realizacji zdolnosci, umiejqtnosci izainteresowai, szczeg6lnie dzieci i mtodzieiy bgdqcych
podstawa przyszlych pokoleri, a takie tworzenie klimatu sprzyjaiqcego wychowywaniu dzieci
i docenianiu trudu podejmowanego przez rodzic6w. wprowadzona zmiana ma na ceru
ufatwienie przystQpienia do programu ,,Wloctawska Karta Du2ej Rodziny,, podmiotom
zarnteresowanym skierowaniem specjalnej oferty do rodzin wielodzietnvch.

Ooinia Komisii Stalei RadV Miasta:
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny iopieki spolecznei, kt6ra
rozpatrzyla iwydata pozytywna opiniq w przedmiotowej sprawie. opiniQ przedstawil Radzie
Miasta Wiceprzewodn iczqcy Komisji radny Jaroslaw Chmielewski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusiq w
przedmiocie ww. zagad nien ia.

wobec braku zgloszei do udziatu w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta poddal poo
glosowanie przyiqcie projektu uchwaly zmieniaiqcej uchwalq w sprawie przyiqcia na terenie
Miasta wlocfawek Programu przyznaiqcego uprawnienia cztonkom rodzin wielodzietnycn
pod nazwA,,Wtoclawska Karta Du2ej Rodziny,,.

wstrzvmuiacvch sie.
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Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego gfosowania

ww. uchwafa zostala podjQta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwaia stanowi zatqcznik do protokotu.

Ad.35
Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia Rocznego Programu wspr5lpracy Gminy Miasto
Wlocfawek z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami, o kt6rych mowa w art.3
ust, 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalnoici poiytku publicznego i o
wolontariacie, na rok 2018.

Przedmiotowe zagadnienie przedstawil Pan Piotr Bielicki Dyrektor Wydzialu Polityki
Spolecznej iZdrowia Publicznego informujqc,2e Roczny Program wsp6lpracy Gminy Miasto
Wfoclawek z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami o kt6rych mowa w art.3 ust.3
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o dzialalnoici poiytku publicznego io wolontariacie na rok
2018 okreila cele, zasady, wysoko6i irodk6w finansowych przeznaczonych na realizacjq
zadai publicznych, zakres oraz formy wsp6lpracy Gminy Miasto Wloctawek z organizacjami
pozarzqdowymi. Stanowi r6wniei podstawe do powolywania komisji konkursowych.
Zgodnie z art. 5a ust 2a ww. ustawy Miejska Rada DzialalnoSci poiytku publicznego wydafa
opiniq do Programu. Gl6wnym celem Programu jest zwiqkszenie skuteczno(ci i efektywnosci
dzialari zwiqzanych z realizacjq zadari oraz jak najwiqksze wykorzystanie potencjalu
organizacji pozarzqdowych oraz podmiot6w wymienionych w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24
kwietnia 2003r. o dziafalnoici poiytku publicznego io wolontariacie. Tworzac program
wsp6lpracy z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami prowadzqcymi dziatalnoii
po2ytku publicznego Gmina Miasto Wloclawek wyra2a wolq wsp6ldzialania w celu jak
najlepszego zaspokojenia zbiorowych potrzeb wsp6lnoty, tworzonej przez mieszkaficow.
wpiera r6wniei rozw6j spoteczeistwa obywatelskiego i inspiruje spoleczno6i lokalnq do
wiqkszej aktywno6ci na rzecz wsp6lnego dobra. Aktywna wsp6lpraca z organizacjami
pozarzqdowymi jest jednym z element6w kierowania rozwojem Gminy Miasto wloclawek.
Organizacje pozarzqdowe, skupiaj4ce aktywnych obywateli, poczuwajqcych sie do
od powiedzia Inoici za rozw6j lokalny, aspirujq do partnerstwa wobec Miasta w celu realizacji
zadah publicznych. Konsultacje spoleczne z organizacjami pozarzqdowymi zosrary
przeprowadzone zgodnie z uchwalq Nr XLVI/2Z1 /IO Rady Miasta Wtoclawek z dnia 27
wrzeinia 2010r. w sprawie okreSlenia szczeg6lowego sposobu konsultowania z

organizacjami pozarzqdowymi i podmiotami, o ktdrych mowa w art. 3 ust.3 ustawv z dnia 24
kwietnia 2003r. o dziatalnoici poiytku publicznego io wolontariacie projekt6w akt6w prawa
mieiscowego w dziedzinach dotyczqcych dzialalnoici statutowej tych organizacji zmienionej
uchwalq Nr XIUIAI/I Rady Miasta Wloctawek z dnia 29 sierpnia 2011r.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji zdrowia, Rodziny iopieki spolecznej, kt6ra
rozpatrzyla iwydafa pozytywna opiniq w przedmiotowej sprawie. opinie przedstawil Radzie
Miasta Wiceprzewod niczqcy Komisji radny Jaroslaw Chmielewski.

75



Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusjg w
przedmiocie ww. zagadnien ia,

Wobec braku zgtoszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia Rocznego Programu
wsp6tpracy Gminy Miasto Wfoclawek z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami, o
kt6rych mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalno6ci poiytku
publicznego io wolontariacie, na rok 2018.
W wvniku glosowania przeorowad zonego z udzialem 20 radnvch za przvieciem proiektu

uchwafv radni opowiedzieli sie iednomv(lnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowat,2e w rezultacie przeprowadzonego gfosowania
ww. uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta w przedio2onym brzmieniu.

Uchwata stanowi zalqcznik do protokolu.

Po zako6czeniu procedury glosowania glos zabraf Pan Jaroslaw Hupato, kt6ry poprosil o
ogloszenie p6lgodzinnej przerwy w obradach ze wzglqdu na stan zdrowia ikoniecznoii
przyjqcia lek6w, kt6re pozwolq na dalsze uczestnictwo w obradach.

Przewodniczqcy Rady Miasta ogtosil 5 minut przerwy i poprosil czlonk6w konwentu o
spotkanie. Natomiast zwr6cil siq do Pana radnego o przyjqcie lekarstwa, jeieli jest to
niezbedne dla ratowania zdrowia.

Przerwo w obrodoch sesyjnych

Wznowienie obrod po przerwie

Wznawiajqc obrady po przerwie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e jest
quorum, obrady Rady Miasta bgdq odbywai siq wedlug ustalonego porzqdku obrad, co
zostafo ustalone z Panem radnym Jarostawem Hupalo podczas spotkania Konwentu w
orzerwie obrad.

Ad. 37 do Ad. Ad.66

Blok projekt6w uchwal oiwiatowych dotyczqcych przeksztatcenia szk6l w zwiazku z

wd roieniem reformy oiwiaty.

Wprowadzenia do zagadnieri zawartych w bloku projekt6w uchwal ojwiatowych zwiazanych
z reformq oiwiaty dokonala Pani Agnieszka Biatopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukacji,
kt6ra poinformowata, 2e w dniu 9 stycznia_ 2017 roku Prezydent Rp podpisal 2 ustawy
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dotyczqce nowego ustroju szkolnego tj. Prawo O6wiatowe oraz Ustawe wprowadzajqcq
Prawo OSwiatowe. W zwiqzku z powy2szym w dniu 27 marca 2077 roku Uchwalami nr
KXX/55/2O77 oraz Xxx/56/2O17 Rada Miasta Wloclawek po uzyskaniu pozytywnej opinii
Kujawsko-Pomorskiego Kuratora OSwiaty podjefa uchwalq w sprawie dostosowania sieci

szk6l do nowego ustroju szkolnego. Uchwala nr XXX/56/2OI7r. w dniu 22 czerwca zostala

zmieniona poniewai do sieci szk6l po uzyskaniu pozytywnej opinii Kujawsko-Pomorskiego
Kuratora Oiwiaty wprowadzone zostato Technikum nr 7 w Zespole Szk6l Nr 4. Obecnie
przedfoione uchwaty majq charakter porzqdkowy, zgodnie z ustawa wprowadzajEcA
przepisy oiwiatowe w terminie do dnia 30 listopada 2017r. organ stanowiqcy.i.s.t. w drodze
uchwal stwierdza przeksztalcenie szk6l w zwiqzku z tym przedto2one zostalo 29 uchwal
dotyczqcych tych przeksztalceri.

Opinia Komisii Staiei Radv Miasta

Komisja Edukacji podczas obrad w dniu 23 paldziernika br. rozpatrzyta oraz jednomy6lnie
pozytywnie zaopiniowala wszystkie projekty uchwal zawarte w porzqdku obrad od nr 37 do
nr 66. Opiniq w tej sprawie przedstawifa Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna
Agnieszka Chmielewska.

PrzewodniczQcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ii otwiera dyskusjq w
przedmiocie omawianych zagadnieri dotyczqcych uchwai od poz. 37 do poz. 66 porzqdku
obrad.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta rozpoczql
procedurg gfosowania odrqbnie nad ka2dq uchwalq.

37. Przewodniczacy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztatcenia Zespotu szk6l nr 9 we wloclawku w osmioletniE szkole
Podstawowq nr 22 im. Janusza Korczaka we Wloclawku.

wstrzVmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwata zostala podjQta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

38. Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod glosowanie przyjqcie projektu uchwafy w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia Zespolu szk6i nr 10 we wloctawku w o6mioletnia
Szkolq Podstawowq nr 19 we Wloclawku.

wstrzVmuiacvch sie.
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Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

ww. uchwafa zostala podjQta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalEcznik do protokolu.

39. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaty w
sprawie stwierdzenia przeksztafcenia Zespolu Szk6l nr 7 we Wlociawku w o6mioletniq Szkotq

Podstawowq nr 7 im. Henryka Sienkiewicza we Woclawku.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udziatem 19 radnvch za orzvieciem proiektu

uchwafv radni opowiedzieli sie iednomvilnie. przv braku gfos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego gtosowania
ww. uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

40. Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej sze6cioletniej Szkoly Podstawowej nr
2 im. Polskich Olimpijczyk6w we Wtoclawku w oimioletniq Szkotq Podstawowq nr 2 im.
Polskich Olimpijczyk6w we Wloclawku.
W wvniku gfosowania przeprowadzonego z udziaiem 19 radnvch za przvieciem proiektu
uchwatv radni opowiedzieli sie iednomv:ilnie, orzv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmutacvch sie

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowad zonego glosowania
ww. uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalacznik do orotokolu.

41. Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaiy w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeScioletniej Szkoty podstawowej nr
3 im. Mikolaja Kopernika we Wioctawku w oimioletniq Szko.lq PodstawowQ nr 3 im. Mikofaja
Kopernika we Woclawku.
w wvniku glosowania przeorowadzon eso z udzialem 19 radnvch za orzvieciem proiektu
uchwaiv radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, orzv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzon ego glosowania
ww. uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zafEcznik do protokolu.
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42. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjgcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej sze6cioletniej Szkoly Podstawowej nr
10 im. 2 Armii Wojska Polskiego we Wlocfawku w o6mioletniq Szkolq Podstawowq nr 10 im.
2 Armii Wojska Polskiego we Wloclawku.
W wvniku glosowania orzeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem oroiektu
uchwafv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku gtos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwafa zostata podjQta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwata stanowi zatqcznik do protokotu.

43. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szescioletniej Szkoly Podstawowej nr
12 im. Wladysfawa Broniewskiego we Wioclawku w oimioletniq Szkolq PodstawowE nr 12
im. Wladyslawa Broniewskiego we Wloclawku.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv(lnie, przv braku glos6w orzeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostafa podjqta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwata stanowi zatqcznik do protokolu.

44. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaiy w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej sze6cioletniej szkoly podstawowej nr
14 im. Marszatka J6zefa Pilsudskiego we Wloclawku w oimioletniq Szkolq podstawowa nr 14
im. Marszalka J6zefa Pilsudskiego we Wloclawku.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udziafem 19 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvilnie, przv braku qlos6w przeciwnych oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w przedtoionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

45. Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej szescioletniej szkoly podstawowei nr
18 im. 1 Eatalionu Morskiego we wfociawku w odmioletniq szkotq podstawowa nr 1g im. 1
Batalionu Morskiego we Wtoclawku.
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W wvniku glosowania przeprowadzonego z udziatem 19 radnvch za orzvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvilnie, przv braku qlosdw przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwata stanowi zatqcznik do protokolu.

46. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeScioletniej Szkoty Podstawowej nr
23 im. Kardynala Stefana Wyszyiskiego we Wloclawku w oSmioletniq Szkofq Podstawowq nr
23 im. Kardynala Stefana Wyszyriskiego we Wtoclawku.
W wvniku glosowania orzeprowadzonego z udziaiem 19 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvSlnie. przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzVmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego gtosowania
ww. uchwata zostala podjQta przez Radq Miasta w przedfo2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

47. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaiy w
sprawie stwierdzenia przeksztatcenia Zespolu Szk6l Integracyjnych nr 1im. Szarych
Szereg6w we Wloctawku w oimioletniq Szkofq podstawowq nr 5 z Oddzialami
lntegracyjnymi im. Szarych Szereg6w we Wloclawku.
W wvniku glosowania orzeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu
uchwatv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku gtos6w przeciwnvch oraz
wstrzVmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzon ego glosowania
ww. uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwaia stanowi zaiqcznik do protokolu.

48. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szejcioletniej Szkoly podstawowej nr
8 im.3. Warszawskiego Pulku Pontonowego we Wloclawku w Zespole Szk6l nr 8 we
Wloclawku w oimioletniq Szkolq Podstawowa nr 8 im.3. Warszawskiego pulku

Pontonowego we Wloclawku w Zespole Szk6l nr 8 we Wtoctawku.

W wvniku glosowania przeprowadzonego z udziatem 19 radnvch za przvieciem proiektu

wstrzvmuiacvch sie.



Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania

ww. uchwala zostala podjQta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwaia stanowi zatEcznik do protokotu.

49. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej szeScioletniej Szkoty Podstawowej nr
11 im. Teofila Lenartowicza we Wtoclawku w Zespole Szk6l nr 11 we Wloctawku w
odmioletniq Szkotq Podstawowa nr 1.1 im. Teofila Lenartowicza we Wloclawku w Zespole
5zk6f nr lL we Wtoclawku.
W wvniku qtosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za orzvieciem proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwaia stanowi zalqcznik do protokofu.

50. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaiy w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej sze6cioletniej Og6lnoksztalcqcej
Szkoty Muzycznej I stopnia im. Czeslawa Niemena we Wloclawku w Zespole Szk6l
Muzycznych im. Czesiawa Niemena we Wloclawku w o(mioletniq Og6lnoksztalcqcq Szkole
Muzyczna lstopnia im. Czeslawa Niemena we Wtoclawku w Zespole Szk6l Muzycznych im.
Czeslawa Niemena we Wloclawru.
w wvniku glosowania przeprowadzonego z udziafem 19 radnvch za orzvieciem proiektu

wstrzvmu iacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowad zonego gfosowania
ww. uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwata stanowi zalEcznik do protokolu.

51. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaty w
sprawie stwierdzenia przeksztafcenia dotychczasowej zasadniczej Szkoly Zawodowej nr 1we
Wtoclawku w Zespole Szk6l Budowlanych we Wfoclawku w Braniowq Szkolq lstopnia nr 1

we Wlocfawku w Zespole Szk6l Eudowlanych we Wtociawku.

wstrzvmuiacvch sie.

PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowat, ie w rezultacie przeprowadzonego gtosowania
ww. uchwaia zostala podjQta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.
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Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

52. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztafcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoty Zawodowej nr 2 we
Wfoclawku w Zespole Szk6l Chemicznych im. Marii Sklodowskiej-Cu rie we Wtociawku w
Bran2owq Szkolq I Stopnia nr 2 we Wtoctawku w Zespole Szk6l Chemicznych im. Marii
S ktod ows k iej-Cu rie we Wloclawku.
W wvniku glosowania przeprowadzon ego z udziatem 19 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvSlnie. orzv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwata stanowi zalqcznik do protokotu.

53. Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaty w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoly Zawodowej nr 7 we
Wloctawku w Zespole Szk6t Ekonomicznych we Wioclawku w Bran2owq Szkole I Stopnia nr 7
we Wtoclawku w Zespole Szk6l Ekonomicznych we Wloclawku.
W wvniku gfosowania przeprowadzonego z udziafem 19 radnvch za przvieciem proiektu
uchwafv radni opowiedzieli sie iednomvjlnie, przv braku gfos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego giosowania
ww. uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w przedfoionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zatqcznik do protokolu

54. Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod glosowanie przyjqcie pro.iektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoty Zawodowej nr 3 we
Wfoctawku w Zespole Szk6t Elektrycznych we Wloclawku w Bran2owq Szkofq I Stopnia nr 3
we Woctawku w Zespole Szk6l Elektrycznych we Wtoctawku.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem Droiektu
uchwalv radni ooowiedzieli sie iednomvSlnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwata zostala podjeta przez Radq Miasta w przedio2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zafEcznik do protokolu.

55. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaty w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej szkoty Zawodowej nr 4 we
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Wtoclawku w Zespole Szk6l Samochodowych im. Tadeusza Koiciuszki we Wfocfawku w
Bran2owq Szkolq I Stopnia nr 4 we Wloctawku w Zespole Szk6l Samochodowych im.
Tadeusza Koiciuszki we Wloclawku.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za orzvieciem proiektu
uchwalv radni ooowiedzieli sie iednomv(lnie, przv braku slos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowanra
ww. uchwafa zostala podjeta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalEcznik do protokolu.

56. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoly Zawodowej nr 6 we
Wloclawku w Zespole Szk6l Technicznych we Wtocfawku w Bran2owq Szkolq lstopnia nr 6
we Wfoclawku w Zespole Szk6t Technicznych we Wloclawku.
W wvniku gtosowania orzeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostata pod.jgta przez Radq Miasta w przedioionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zatqcznik do protokoiu.

57. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaty w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoty Zawodowej nr 5 we
Wioclawku w Mlodzieiowym Oirodku Wychowawczym we Wloclawku w Braniowq Szkolq I

Stopnia nr 5 we Wfoctawku w Mlodzie2owym O6rodku Wychowawczym we Wloclawku.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwata zostala podjeta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwata stanowi zalqcznik do protokolu.

58. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej szkoly Zawodowe.y
specjalnej we wloclawku w Zespole szk6i nr 3 im. Marii Grzegorzewskiej we wloclawku w
Bran2owq szkotq I stopnia Specjalna Nr 8 we wloclawku w Zespole Szk6l nr 3 im. Marii

wstrzvmuiacvch sie.

Grzegorzewskiej we Wlocfawku.

wstrzvmuiacvch sie.
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Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzon ego gfosowania
ww. uchwata zostala podjQta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zafqcznik do protokolu.

59. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej sze(cioletniej Szkoly Podstawowej
Specjalnej nr 17 we Wlocfawku w Mfodzieiowym Oirodku Wychowawczym we Wtoclawku
w oimioletnia Szkolq Podstawowq Spec.jalnq nr L7 we Wloclawku w Mlodzie2owym O(rodku
Wychowawczym we Wfoclawku.
w wvniku glosowania przeprowadzoneeo z udzialem 18 radnvch za orzvieciem oroiektu
uchwalv radni ooowiedzieli sie iednomvjlnie. przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego gfosowania
ww. uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w przedto2onym brzmieniu.

Uchwaia stanowi zatacznik do protokotu.

60. Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaty w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Szkoly Specjalnej przysposabiajqcej do
Pracy dla uczni6w z upo5ledzeniem umyslowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym
oraz dla uczni6w z niepelnosprawnoicia m i sprzq2onymi we Wloclawku w Zespole Szk6l nr
3 im. Marii Grzegorzewskiej we Wloclawku w Szkotq Specjalnq przysposa biajqcq do pracy we
Wloclawku w Zespole Szk6l nr 3 im. Marii Grzegorzewskiej we Wlocfawku.

wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zafqcznik do protokolu.

61. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaty w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Szkoly policealnej dla Doroslych nr 1

we Wloclawku w Zespole Szk6l Chemicznych im. Marii Sklodowskiej-Cu rie w Szkolq
Policealnq nr 1 we wloclawku w Zespole szk6l Chemicznych im. Marii sklodowskiej-cu rie we
Wloctawku.

wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.
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Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

62. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaty w
sprawie stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej Szkoly Policealnej dla Dorostych nr 4
we Wloclawku w Centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego we Wloclawku w Szkolq
Policealnq dla Doroslych nr 4 we Wloclawku w Centrum Ksztalcenia Zawodowego i

Ustawicznego we Wloclawku.
W wvniku glosowania przeprowad zonego z udziatem 18 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku slos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalEcznik do protokolu.

63. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztafcenia dotychczasowej Szkoty Policealnej dla Mlodzieiy w
Centrum Ksztalcenia Zawodowego iUstawicznego we Wfocfawku w Szkotq Policealnq dla
Mlodziezy w Centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego we Wioclawku.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udziatem 18 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvilnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwafa zostala podjqta przez Radq Miasta w przedto2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

64. Przewodniczqcy Rady Miasta poddai pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztaicenia dotychczasowej szeScioletniej Szkoly Podstawowej dla
upoSledzonych umyslowo w stopniu lekkim we Wloclawku w Zespole Szk6l nr 3 im. Marii
Grzegorzewskiej we Wlocfawku w oSmioletniq Szkolq Podstawowq Specjalnq we Wloclawku
w Zespole Szk6l nr 3 im. Marii Grzegorzewskiei we Wloctawku.
W wvniku glosowania przeprowad zon ego z udzialem 18 radnvch za przvieciem Droiektu
uchwatv radni opowiedzieli sie iednomvjlnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostala podjQta przez Radq Miasta w przedtoionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

65. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeScioletniej Szkoly podstawowej dla
upoSledzonych umysfowo w stopniu umiarkowanym i znacznym we Wloclawku w Zespole
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Szk6l nr 3 im. Marii Grzegorzewskiej we Wloctawku w odmioletniq Szkolq Podstawowq
Specjalnq we Wloclawku w Zespole Szk6l nr 3 im. Marii Grzegorzewskiej we Wfoclawku.
W wyniku glosowania orzeprowadzonego z udziaiem 19 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv radni ooowiedzieli sie iednomv(lnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowai, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostata podjqta przez Radg Miasta w przedtoionym brzmieniu.

Uchwata stanowi zatEcznik do protokotu.

66. Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej szeicioletniej Szkoly Podstawowej nr
20 im. mjr Henryka Sucharskiego we Wloclawku w Zespole Szkolno-Przedszkolnym nr 1we
Wloctawku w o6mioletniq Szkolq Podstawowej nr 20 im. mjr Henryka Sucharskiego we
Wloclawku w Zespole Szkolno-Przedszkolnym nr 1we Wloclawku.
W wvniku gfosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku gfos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostala podjQta przez Radq M iasta w przedio2onym brzmieniu.

Uchwata stanowi zalEcznik do protokolu.

Ad.57
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla
szk6l i placriwek publicznych, plac6wek i szk6l niepublicznych o uprawnieniach szk6f
publicznych z budietu miasta Wloclawek oraz trybu i zakresu kontroli prawidfowoici
pobrania i wykorzystywania dotacji.

Jak wyja6nita Pani Agnieszka Biatopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukac.ii w zwiqzku z

wejiciem w 2ycie od dnia 01.09.2017 r. ustawy - Prawo oiwiatowe z dnia 14 grudnia 2016 r.
uzasadniona jest zmiana Uchwafy Nr XXVII/161/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 28
grudnia 2016 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szk6l i plac6wek
publicznych, plac6wek iszk6l niepublicznych o uprawnieniach szk6l publicznych z bud2etu
miasta Wloclawek oraz trybu i zakresu kontroli prawidfowo6ci pobrania iwykorzystywania
dotacji dostosowai do obowiqzujqcych przepis6w prawa.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Edukacji, kt6ra rozpatrzyla i wydala
pozytvwna opiniq w przedmiotowej sprawie. Opiniq przedstawila Radzie Miasta
Przewodniczqca Komisji radna Agnieszka Chmielewska.
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Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad n ien ia.

Wobec braku zgtoszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie przyjqcie projektu uchwafy zmieniajqcej uchwalq w sprawie trybu udzielania i

rozliczania dotacji dla szk6l i plac6wek publicznych, plac6wek i szk6l niepublicznych o

uprawnieniach szkdt publicznych z bud2etu miasta Wloclawek oraz trybu izakresu kontroli
prawidlowoSci pobrania i wykorzystywania dotacji.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udziafem 20 radnvch za orzvieciem proiektu

uchwafv radni opowiedzieli sie iednomvslnie. przv braku gtos6w przeciwnvch oraz

wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego gtosowania

ww. uchwata zostala podjQta przez Radq Miasta w przedfoionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokotu.

Ad.68
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwale w sprawie powofania mlodzieiowej rady miasta.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonata Pani radna Agnieszka Chmielewska Przewodniczqca
Komisji Edukacji informujqc, ie proponowane w projekcie uchwaly zmiany do statutu
mlodzie2owej rady miasta majq charakter porzqdkujAcy i wynikajq z wdroienia reformy
systemu o5wiaty, kt6ra od dnia 1 wrze6nia 2OL7r. wprowadzila nowq siei szk6l
podstawowych i ponadgimnazjalnych. Na podstawie nowych przepis6w prawa o6wiatowego
gimnazja zostaty wfqczone do szk6l podstawowych lub ponadgim n azjalnych, wolnostojqce
szkoly podstawowe staly siq odmioletnimi, natomiast oddziaty gimnazjalne bqdq
prowadzone w szkotach podstawowych przez kolejne dwa lata.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komis.ii Edukacji, kt6ra rozpatrzyta i wydata
pozytywna opiniQ w przedmiotowej sprawie. Opiniq przedstawila Radzie Miasta
Przewodnicz4ca Komisji radna Agnieszka Chmielewska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ii otwiera dyskusjg w
przedmiocie ww. zagad nienia.

Wobec braku zgioszef do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod
gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie powofania
mlodzie2owej radV miasta.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.
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Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.69
Projekt uchwaly w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Wloclawek do
Miejskiej Rady Dzialalnoici Poiytku Publicznego we Wloclawku.

Jak poinformowal Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski dnia 28 sierpnia

2017 r. Rada Miasta Wtoclawek podjqla Uchwatq Nr XXX|ll/100/2017 w sprawie okreilenia
trybu powolywania czlonk6w, organizacji oraz trybu dzialania Miejskiej Rady DzialalnoSci

Po2ytku Publicznego we Wioclawku. Zgodnie z 5 2 ust 1ww. uchwaly, przedstawicieli Rady

Miasta Wloclawek do tego2 gremium wskazuje Rada Miasta. Natomiast liczbq wybieranych
Radnych okre6lil Prezydent Miasta Wioclawek w drodze S 1 pkt 1 zarzqdzenia nr 257 /2OL7 z

dnia 27 wrze6nia 2017 r. BiorEc powy2sze pod uwagq, w zwiqzku z koriczqcq siq lll kadencjq

Miejskiej Rady Dzialalnodci Poiytku Publicznego, zachodzi potrzeba wskazania trzech
przedstawicieli Rady Miasta Wloclawek na lV kadencje.

Opinia Komisii Statei Radv Miasta:
Pro.jekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i

Opieki Spolecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Wiceprzewodn iczEcy

Komisji radny Jaroslaw Chmielewski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowaf, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagadnienia oraz poprosil o dokonywanie zgtosze6 kandydatur radnych na

przedstawicieli Rady Miasta do Miejskiej Rady DziaialnoSci Poiytku Publicznego.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Stanisiaw Wawrzonkoski w imieniu Klubu radnych SLD zglosif kandydaturq radnego
Jaroslawa Hupalo, radny wyrazil zgodq na kandydowanie.
Radna Ewa Szczepaiska w imieniu Klubu radnych PO zglosila kandydaturq radnej Agnieszki

Chmielewskiej, ktdra wyrazila zgodg na kandydowanie.
Natomiast w imieniu Klubu radnvch PIS radnv Jaroslaw Chmielewski zgtosil kandydaturg
radnego Dariusza Jaworskiego na przedstawiciela Rady Miasta do Miejskiej Rady Po2ytku

Publicznego.

Wobec braku dyskusji oraz zgloszeri innych kandydatur PrzewodniczEcy Rady Miasta
poinformowal, ze zamyka listq zgioszeri kandydatdw.
Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddat po glosowanie przyjecie kandydatury
radnego Jaroslawa Hupalo na przedstawiciela Rady Miasta do Miejskiej Rady Po2ytku
Publicznego.

W wvniku glosowania orzeprowadzonego przv udziale 19 radnvch za ww. kandvdatura radni
opowiedzieli sie iednomv6lnie.
Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod giosowania przyjqcie kandydatury radnej Agnieszki
Chmielewskiej na przedstawiciela Rady Miasta do Miejskiej Rady Poiytku Publicznego.
W wvniku glosowania przeprowad zoneeo przv udziale 19 radnvch za ww. kandvdatura radni
opowiedzieli sie iednomv6lnie



W nastqpnej kolejnodci Przewodniczqcy Rady Miasta poddal po gfosowanie przyjqcie
kandydatury radnego Dariusza Jaworskiego na przedstawiciela Rady Miasta do Miejskiej
Rady Po2ytku Pu bliczn ego.

W wvniku gtosowania przeprowadzonego przv udziale 20 radnvch za ww. kandvdatura radni
opowiedzieli sie iednomvSlnie

Po zakohczeniu procedury gtosowania nad zgloszonymi kandydaturami Przewodniczqcy
Rady Miasta poddal pod gfosowanie przyjqcie projektu uchwaty w sprawie wyznaczenia
przedstawicieli Rady Miasta Wloclawek do Miejskiej Rady DzialalnoSci Poiytku Publicznego
we Wloclawku w osobach radna Agnieszka Chmielewska, radny Jarosiaw Hupato oraz radny
Da riusz Jaworski.
W wvniku qlosowania przeprowadzonego z udzialem 20 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvjlnie, przv braku gtos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowanra
ww. uchwafa zostaia podjqta przez Radq M iasta.

Uchwafa stanowi zatqcznik do protokolu.

Ad.70
Projekt uchwaly w sprawie przekazania skargi,

Z uwagi na fakt, ze przedmiotowe zagadnienie rozpatrywala Komisja Edukacji wprowadzenia
do projektu uchwaiy dokonala Pani radna Agnieszka Chmielewska PrzewodniczEca Komisji
Edukacji informujqc, ie w dniu 24 sierpnia do Rady Miasta Wfocfawek wpiynqla skarga Pani

na dzialalnoii dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogiczn ej we
Wloclawku. Skarga dotyczyta podania przez ww. instytucjQ niewlaiciwego terminu do
wniesienia odwolania od orzeczenia o braku potrzeby indywidualnego nauczania wydanego
przez plac6wkq dla syna strony skariqcej. W zwiqzku z powy2szym z uwagi na niewla6ciwq
organizacjq pracy, kt6ra doprowadzila do zaistniatej sytuacji strona skar2qca wniosla o
przeprowadzenie postqpowania kontrolnego oraz o wyciqgnigcie konsekwencji siu2bowych.
Powy2szq skargq rozpatrywala Komisja Edukacji Rady Miasta, kt6ra podczas posiedzenia w
dniu 10 paidziernika 2017 r. uznala, i2 skarga dotyczy relacji pracowniczych. Podkre6lono
ponadto, ii bezpo6rednim przelo2onym Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznei
we Woctawku, sprawujqcym nadz6r nad prawidiowo6ciq jego pracy jest Prezydent Miasta
Wtoclawek. Tym samym korzystajqc z dyspozycji art. 232 5 2 k.p.a. skargq pani

moina przekazad do rozpatrzenia Prezydentowi Miasta Wlocfawek. W
zwiEzku z powytszym Komisja Edukacji zaproponowala Radzie Miasta podjQcie uchwaly o
przekazaniu skargi Prezydentowi Miasta zgodnie z obowiqzujqcymi procedurami.

Opinia Komisii Staiei Radv Miasta:
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Edukacji. OpiniQ w tej
sprawie przedstawila Radzie Miasta PrzewodniczEca Komisji radna Agnieszka Chmielewska.
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Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowat, ii otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad n ien ia.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

glosowanie przyjqcie pro.iektu uchwaly w sprawie przekazania skargi.

W wvniku gtosowania przeprowadzonego z udzialem 20 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku gtos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

ww. uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwata stanowi zaiacznik do protokolu.

Ad.71
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Interpelacje, wnioski izapytania w sprawach dotyczqcych aktualnych problem6w Miasta,
tak2e w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym zgfosili: radna Agnieszka
Chmielewska, radny Janusz Dqbczyriski, radna Mariola Gawlowska, radny Jarostaw Hupato,
radny Krzysztof Kowalski, radny J6zef Mazierski oraz radny Dariusz Wesolowski.
Interpelacje powinny zostai zlo2one przez radnych w formie pisemnej Przewod niczqcemu
Rady Miasta, kt6ry niezwiocznie przeka2e je adresatowi.
Odpowiedzi na zgtoszone interpelacje - Przewod n iczqcemu Rady Miasta oraz
interpelujEcemu radnemu udzieli Prezydent Miasta lub wlaiciwe rzeczowo upowainione
osoby w terminie 14 dni.
Interpelacje zgloszone przez radnych oraz udzielone odpowiedzi umieszczone zostanE w
Biuletynie Informacji Publicznej Urzqdu Miasta bez zbqdnej zwfoki.
Procedurg postepowania w powy2szej sprawie reguluje 5 56 Statutu Miasta Wloctawek.

Ad.72
Informacje, oiwiadczenia i komunikaty.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, 2e planuje
organizowanie obrad sesyjnych w poniedzialki. Natomiast termin kolejnej sesji podany
zostanie w najbli2szym czasie po skoordynowaniu z Prezydentem Miasta dzialai majqcych
na celu przygotowanie materiat6w dotyczqcych sp6iek miejskich.
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Ad.73
Zamkniqcie obrad.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafat Sobolewski podziqkowat wszystkim za udziaf w
obradach stwierdzajqc, ie wobec zrealizowania porzEdku posiedzenia zamyka obrady XXXIV

sesji Rady Miasta Wfoctawek w dniu 24 patdziernika 2017 roku.

Zakoiczen ie obrad godz. 20t5

OBRADOM PRZEWODNICZYLI

RAFAt. SOBOLEWSKI

PRZEWODNTCZACY

RADY MIASTA WIOCLAWEK

DARIUSZ WESOTOWSKI

wTcEPRZEWODNtCZACY

RADY MIASTA WTOCTAWEK

Akceptacia protokolu orzez Sekretarzv obrad XXXIV sesii Radv Miasta

Radny Piotr Czarnecki....

Radny Henryk Mielczarczyk
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Zalaczniki:

1. Lista radnych obecnych na obradach XXXIV sesji Rady Miasta Wfoclawek

2. Lista os6b uczestniczqcych w XXXIV sesji Rady Miasta Wloctawek.

3. Uchwala Nr XXXIV/107I2016 Rady Miasta Wioclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie wyboru Przewod n iczEcego Rady Miasta Wloclawek.

4. Uchwata Nr XXXIV/108/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie powolania komisji stalych i ustalenia przedmiotu
ich dzialania.

5. Uchwala Nr XXXIV/109/2016 Rady Miasta Wioctawek z dnia 24 paidziernika 2O77r.
zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia skiad6w osobowych stalych komisji
RadV Miasta.

6. Uchwala Nr XXXIV/110/2015 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 24 paldziernika 2017r.
w sprawie odwolania Przewod n iczqcego Komisji Kultury i Sportu.

7. Uchwafa Nr XXXIV/111/2015 Rady Miasta Wloctawek z dnia 24 paidziernika 2OI7r.
w sprawie wyboru Przewod niczacego Komisji Kultury iSportu.

8. Uchwala Nr XXXIV/11212016 Rady Miasta Wloctawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie odwolania Przewodniczqcej Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego.

9. Uchwaia Nr XXXIV/113/2015 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 24 paldziernika 2017r.
w sprawie wyboru Przewodnicz4cej Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego.

10. Uchwafa Nr XXXIV/11412016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie przyjqcia stanowiska dotyczqcego zapewnienia odpowiedniego poziomu
opieki zdrowotnei dla mieszkaric6w Wloclawka i okolic.

11. Uchwafa Nr XXXIV/115/2016 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek na 2017
rok.

12. Uchwala Nr XXXIV/116/2016 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
zmieniajqca uchwaiQ w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata 2017-2028.

13. Uchwala Nr XXXIV/117/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie ustalenia liczby punkt6w sprzeda2y napoj6w
alkoholowych zawierajqcych powy2ej 4,5% alkoholu (z wyjqtkiem piwa),
przeznaczonych do spo2ycia poza miejscem sprzeda2y jak i w miejscu sprzeda2y
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oraz usytuowania miejsc sprzedaiy napoj6w alkoholowych na terenie miasta
Wloclawek.

l.4. Uchwala Nr XXXIV/118/2016 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 74 paidziernika 2017r.
w sprawie przyznania w roku 2017 dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru
zabvtk6w.

15. Uchwala Nr XXXIV/119/2015 Rady Miasta Wfoctawek z dnia 24 paidziernika 2OL7r.

sprawie przystEpienia do sporzqdzenia mie.iscowego planu zagospoda rowa n ia

przestrzennego miasta Wtoclawek dla obszaru polo2onego w rejonie ulicy
Dobrzyriskiej iAlei ks. Jerzego Popieluszki, pomiqdzy ulicq Lipnowskq, Rezerwatem
Kulin, terenami leSnymi i zachodniA granicq rodzinnych ogrod6w dzialkowych.

16. Uchwala Nr XXXIV/120/2016 Rady Miasta Wloctawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie wyraZenia zgody na realizacjq w drodze wsp6ldzialania z

Wojew6dztwem Kujawsko-Pomorskim zadania publicznego dotyczqcego projektu

,,lnfostrada Kujaw i Pomorza 2.0".

17. Uchwala Nr XXXIV/12112016 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
zmieniajqca uchwalQ w sprawie ustalenia cen urzqdowych za ustugi przewozowe

w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze
uiytecznodci publicznej w gminnych przewozach pasa2erskich oraz ustalenia
wysoko6ci oplat dodatkowych i oplaty manipulacyjnej.

18. Uchwafa Nr XXXIV/12212016 Rady Miasta Wfoclawek z dnia 24 pa2dziernika 2017r.
w sprawie ustalenia wysokoSci obowiEzujEcych w 2018 roku oplat za usuwanie
i parkowanie pojazd6w usuniQtych z dr6g Miasta Wlocfawek na parkingach
strzezonych oraz wysokoici koszt6w powstatych w wyniku odstapienia od
wykonania dyspozycji usun iqcia pojazd6w.

19. Uchwala Nr XXXIV/123/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie regulaminu utrzymania czysto6ci i porzqdku na

teren ie Gminy Miasto Wtoclawek.

20. Uchwafa Nr XXXIV/12412016 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia i przyjqcia ,,Planu gospodarki
niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloclawek".

21. Uchwala Nr XXXIV/125/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie wprowadzenia w Mieicie Wloclawek obowiEzku
ukoriczenia szkolenia zakodczonego egzaminem przed komisjq egzaminacyjnq,
potwierdzaj?cym znajomo6i topografii miejscowoSci oraz przepis6w prawa
miejscowego, przez przedsiqbiorcq osobi6cie wykonujqcego przewozy drogowe
os6b taks6wkq lub kierowcq przez niego zatrudnionego.



22. Uchwala Nr XXXIV/126/2016 Rady Miasta Wfoctawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie przyjqcia do realizacji wniosku o dofinansowanie projektu pn.

,,Reintegracja spoleczna mieszkaic6w Wloclawka - | edycja" w ramach osi
priorytetowej 9 Solidarne spofecze6stwo, Dzialania 9.2 Wlqczenie spoleczne,

Poddziatania 9.2.1 Aktywne wlaczenie spoleczne Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko- Pomorskiego na lata 2014-2020.

23. Uchwaia Nr XXXIV/127/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie przyjqcia do realizacji wniosku o dofinansowanie projektu pn.

,,lntegracja drogq do samodzielno6ci" w ramach Osi priorytetowej 9 Solidarne
spoleczeistwo, dzialania 9.2 Wlqczenie spofeczne, Poddziafania 9.2.1 Aktywne
wiqczenie spoleczne Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014-2020.

24. Uchwala Nr XXXIV/128/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie wyraienia zgody na przystqpienie Gminv Miasto Wtoclawek do projektu
wsp6ffinansowa n ego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020.08 Priorytetowa 9

Solidarne Spoteczeistwo, Dziaiania 9.4 Godzenie iycia zawodowego irodzinnego.
Poddzialanie 9.4.1 Wsparcie zatrudnienia os6b pelniqcych funkcje opieku6cze, pn.

,,Wloclawek - miasto aktvwnvch rodzic6w" w ramach konkursu nr RPKP.08.04.01.

- 12.00 - 04 -096/17.

25. Uchwala Nr XXXIV /729/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2O77r.

w sprawie wyraienia zgody na przystEpienia Gminy Miasto Wfoclawek do projektu
wsp6lfin ansowa nego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Ku.iawsko - Pomorskrego na lata 2014 - 2020 O( Priorytetowa 9

Solidarne Spoleczeristwo , Dzialania 9.2 Wtqczenie spoieczne, Poddziatania 9.2.1
Aktywne wlqczenie spofeczne pn." Aktywno6i to przyszlo6i" w ramach konkursu nr
RPKP . 09.02.01. - \Z.OO -O4 -136 /77 .

26. Uchwala Nr XXXIV/130/2016 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 24 paldziernika 2017r.
zmieniajqca uchwafQ w sprawie podziatu Srodk6w Paristwowego Funduszu
Rehabilitacji Os6b N iepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wtoclawek na

realizacjq w 2017 roku zadaf na rzecz os6b n iepelnosprawnych.

27. Uchwata Nr XXXIV/131/2015 RadV Miasta Wfoclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie podniesienia wysoko(ci wynagrodzenia dla prowadzqcego rodzinny dom
dziecka irodzinie zastqpczej zawodowej funkcjonujqcej na terenie Gminy Miasto
Wfoclawek.

28. Uchwafa Nr XXXIV/132/2016 Radv Miasta Wtoclawek z dnia 24 oaidziernika 20L7r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie przyjqcia na terenie Miasta Wloclawek Programu
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przyznajEcego uprawnienia czlonkom rodzin wielodzietnych pod nazwE

,,Wioctawska Karta Du2ej Rodziny".

29. Uchwata Nr XXXIV/133/2016 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 24 paidziernika 2017r.

w sprawie uchwalenia Rocznego Programu wsp6fpracy Gminy Miasto Wloctawek

z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami, o kt6rych mowa w art.3 ust.3
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dziafalnoici poiytku publicznego i o

wolontariacie, na rok 2018.

30. Uchwala Nr XXXIV/134/2016 Rady Miasta Wloctawek z dnia 24 paidziernika 2077r.
w sprawie stwierdzenia przeksztatcenia Zespolu Szk6t nr 9 we Wloclawku w
oSmioletniq Szkolq Podstawowqnr 22 im. Janusza Korczaka we Wloclawku.

31. Uchwala Nr XXXIV/135/2016 Rady Miasta Wloctawek z dnia 24 paldziernika 2017r

w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia Zespolu Szk6l nr 10 we Wtoctawku w

o5mioletniq Szkolq Podstawowq nr 19 we Wloclawku.

32. Uchwafa Nr XXXIV/136/2016 Rady Miasta Wfoctawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztatcenia Zespotu Szk6l nr 7 we Wtoclawku w
osmioletniq Szkolq Podstawowq nr 7 im. Henryka Sienkiewicza we Wfociawku.

33. Uchwaia Nr XXXIV/137/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej sze(cioletniej Szkoty

Podstawowej nr 2 im. Polskich olimpijczyk6w we Wloclawku w odmioletniq Szkolq
Podstawowq nr 2 im. Polskich Olimpijczyk6w we Wloclawku.

34. Uchwala Nr XXXIV/138/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeScioletniej Szkoly
Podstawowej nr 3 im. Mikolaja Kopernika we Wtoclawku w oSmioletniq Szkofq

Podstawowq nr 3 im. Mikofaja Kopernika we Wfoclawku.

35. Uchwafa Nr XXXIV/139/2016 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztafcenia dotychczasowej szeScioletniej Szkolv
Podstawowej nr 10 im.2 Armii Wojska Polskiego we Wloclawku w o6mioletniq
Szkolq Podstawowq nr 10 im. 2 Armii Wojska Polskiego we Wloclawku.

36. Uchwala Nr XXXIV/140/2016 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej sze(cioletniej Szkoly
Podstawowej nr 12 im. Wtadyslawa Broniewskiego we Wfoclawku w o6mioletniq
SzkolQ Podstawowq nr 12 im. Wladyslawa Broniewskiego we Wfoclawku.

37. Uchwala Nr XXXfV/141l2016 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 24 paidziernika 2QI7r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeScioletniej Szkoly
Podstawowej nr 14 im. Marszalka J6zefa Pitsudskiego we Wloclawku w oSmioletniq
SzkofQ Podstawowa nr 14 im. Marszafka J6zefa Pitsudskiego we Wloctawku.
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38. Uchwala Nr XXXIV /Ia2/2O16 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2O77r.

w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeScioletniej Szkoly

Podstawowej nr 18 im. 1 Batalionu Morskiego we Wfoctawku w oSmioletniq Szkote

PodstawowE nr 18 im. 1 Batalionu Morskiego we Wtoclawku.

39. Uchwala Nr XXXfV/143/2016 Rady Miasta Wtoctawek z dnia 24 paidziernika 2077r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeScioletniej Szkoiy

Podstawowej nr 23 im. Kardynafa Stefana Wyszyriskiego we Wloclawku w
osmioletniq Szkofq Podstawowq nr 23 im. Kardynala Stefana Wyszyriskiego we
Wloclawku.

40. Uchwala Nr XXXIV/144/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 20I7r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia Zespolu Szk6i Integracyjnych nr 1im.
Szarych Szereg6w we Wloclawku w oimioletniE SzkolQ Podstawowe nr 5 z

Oddziaiami Integracyjnymi im. Szarych Szereg6w we Wloclawku.

41. Uchwala Nr XXXIV/145/2016 Rady Miasta Wfocfawek z dnia 24 paidziernika 2077r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeScioletniej Szkofy

Podstawowej nr 8 im.3. Warszawskiego Pulku Pontonowego we Wioclawku w
Zespole Szk6l nr 8 we Wioclawku w o6mioletniq Szkolq Podstawowq nr 8 im.3.
Warszawskiego Pulku Pontonowego we Wloctawku w Zespole Szk6f nr 8 we
Wloclawku.

42. Uchwala Nr XXXIV/146/2016 Rady Miasta Wtoctawek z dnia 24 paidziernika 2O77r.

w sprawie stwierdzenia przeksztafcenia dotychczasowej sze6cioletniej Szkoly
Podstawowej nr 11 im. Teofila Lenartowicza we Wloclawku w Zespole Szkdi nr 11
we Wocfawku w ojmioletniq Szkolq Podstawowq nr 11 im. Teofila Lenartowicza we
Wtoctawku w Zesoole Szk6l nr 11 we Wloclawku.

43. Uchwala Nr XXXIV/147I2016 Rady Miasta Wtoctawek z dnia 24 paidziernika 20I'7r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej sze5cioletniej
096lnoksztatcqcej Szkoty Muzycznej lstopnia im. Czestawa Niemena we Wlocfawku
w Zespole Szk6l Muzycznych im. Czeslawa Niemena we Wloctawku w odmioletniq
096lnoksztafcEcq Szkolq Muzyczna lstopnia im. Czeslawa Niemena we Wtoclawku
w Zespole Szk6l Muzycznych im. Czeslawa Niemena we Wtoclawku.

44. Uchwala Nr XXXIV/148/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2OI7r,
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoly
Zawodowej nr 1we Wloclawku w Zespole Szk6l Budowlanych we Wlociawku w
Bran2owq SzkolQ I Stopnia nr 1we Wlocfawku w Zespole Szk6l Budowlanych we
Wloclawku.

45. Uchwafa Nr XXXIV/149/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 patdziernika 2OI7r.
W sprawie stwierdzenia przeksztaicenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoly
Zawodowej nr 2 we Wloclawku w Zespole Szk6l Chemicznvch im. Marii
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Skiodowskiej-Cu rie we Wloclawku w Braniowq Szkole lStopnia nr 2 we Wloclawku
w Zespole Szk6f Chemicznych im. Marii Sklodowskiej-Cu rie we Wloclawku.

46. Uchwala Nr XXXIV/150/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2jt7t.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoly

Zawodowej nr 7 we Wloclawku w Zespole Szk6l Ekonomicznych we Wtoclawku w
Bran2owq Szkolg lStopnia nr 7 we Wloclawku w Zespole Szk6t Ekonomicznych we
Wloctawku.

47. Uchwaia Nr XXXIV/151/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2077r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadnicze.i Szkofy

Zawodowej nr 3 we Wfocfawku w Zespole Szk6l Elektrycznych we Wloclawku w
Bran2owq Szkolq I Stopnia nr 3 we Wloctawku w Zespole Szk6l Elektrycznych we
Wloclawku.

48. Uchwala Nr XXXIV/152/2016 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoly

Zawodowej nr 4 we Wloclawku w Zespole Szk6i Samochodowych im. Tadeusza

Koiciuszki we Wloclawku w Braniowq Szkolq I Stopnia nr 4 we Wloctawku w
Zespole Szk6l Samochodowvch im. Tadeusza Koiciuszki we Wioclawku.

49. Uchwala Nr XXXIV/153/2016 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 24 paidziernika 2Ot7r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoty
Zawodowej nr 6 we Wloctawku w Zespole Szk6l Technicznych we Wloclawku w
Bran2owq Szkolq I Stopnia nr 6 we Wloclawku w Zespole 5zk6l Technicznych we
Wloclawku.

50. Uchwafa Nr XXXIV/154/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoly
Zawodowej nr 5 we Wloclawku w Mlodzieiowym O6rodku Wychowawczym we
Wlocfawku w Bran2owq SzkotQ I Stopnia nr 5 we Wlocfawku w Mtodzie2owym
Oirodku Wychowawczym we Wloclawku.

51. Uchwala Nr XXXIV/155/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoty
Zawodowej Specjalnej we Wlocfawku w Zespole Szk6l nr 3 im. Marii
Grzegorzewskiej we Wloclawku w Bran2owq Szkotg lStopnia Specjalnq Nr 8 we
Wtoclawku w Zespole Szk6t nr 3 im. Marii Grzegorzewskiej we Wtoclawku.

52. Uchwala Nr XXXIV/156/2016 Rady Miasta Wfoclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeicioletniej Szkoly
Podstawowej Specjalnej nr 17 we Wloctawku w Mlodzie2owym OSrodku
Wychowawczym we Wloclawku w o6mioletniE Szkolq PodstawowE Specjalnq nr 17
we Wtoclawku w Mtodzie2owvm Oirodku Wvchowawczvm we Wfoclawku.
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53. Uchwata Nr XXXIV/157/2016 Rady Miasta Wloctawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowe.j Szkoly Specjalnej
Przysposabiajqcej do Pracy dla uczni6w z upo(ledzeniem umysfowym w stopniu
umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczni6w z n iepelnosprawnoiciam i

sprzg2onymi we Wlocfawku w Zespole Szk6i nr 3 im. Marii Grzegorzewskiej we
Wtoctawku w Szkoiq Specjalnq Przysposabiajqcq do Pracy we Wloclawku w Zespole

Szk6t nr 3 im. Marii Grzegorzewskiej we Wlocfawku.

54. Uchwafa Nr XXXIV/158/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej Szkoty Policealnej dla

Doroslych nr 1we Wtoclawku w Zespole Szk6l Chemicznych im. Marii
Sktodowskiej-Cu rie w Szkoiq Policealnq nr 1we Wlociawku w Zespole Szk6t

Chemicznych im. Marii Sklodowskiej-Cu rie we Wloclawku.

55. Uchwala Nr XXXIV/159/201.6 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Szkoly Policealnej dla
Doroslych nr 4 we Wloclawku w Centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego
we Wloclawku w Szkolq Policealnq dla Doroslych nr 4 we Wtocfawku w Centrum
Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego we Wloctawku.

56. Uchwata Nr XXXIV/160/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paldziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Szkoiy Policealnej dla
Mlodzie2y w Centrum Ksztalcenia Zawodowego iUstawicznego we Wfoctawku w
Szkolq Policealnq dla Mfodzieiy w Centrum Ksztalcenia Zawodowego i

Ustawicznego we Wfoclawku.

57. Uchwala Nr XXXIV/161/2015 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2Ot7r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeScioletniej Szkoly
Podstawowej dla upo6ledzonych umyslowo w stopniu lekkim we Wloclawku w
Zespole Szk6l nr 3 im. Marii Grzegorzewskiej we Wloclawku w oSmioletniq
Szkotq Podstawowq Specjalnq we Wfociawku w Zespole Szk6l nr 3 im. Marii
Grzegorzewskiej we Wloctawku.

58. Uchwala Nr XXXfV/162/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2OI7r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeScioletniej Szkoiy
Podstawowej dla upoSledzonych umysfowo w stopniu umiarkowanym iznacznvm
we Wloclawku w Zespole Szk6l nr 3 im. Marii Grzegorzewskiej we Wloclawku w
odmioletniq Szkolq Podstawowq Specjalnq we Wloclawku w Zespole Szk6l nr 3 im.
Marii Grzegorzewskiej we Wfoclawku.

59. Uchwaia Nr XXXIV/163/2015 Rady Miasta Wloctawek z dnia 24 paidziernika 2OI7r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeScioletniej Szkoly
Podstawowej nr 20 im. mjr Henryka Sucharskiego we Wloclawku w Zespole Szkolno-
Przedszkolnym nr 1 we Wtoclawku w o6mioletniq Szkote podstawowej nr 20 im. mjr
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Henryka Sucharskiego we Wloclawku w Zespole Szkolno-Przedszkolnym nr 1 we

Wloclawku.

60. Uchwala Nr XXXfV/154/2015 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 24 paidziernika 20I7r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie trybu udzielania irozliczania dotacji dla szk6l i

plac6wek publicznych, plac6wek i szk6t niepublicznych o uprawnieniach szk6l

publicznych z budietu miasta Wioclawek oraz trybu i zakresu kontroli
prawidlowo6ci pobrania i wykorzystywania dotacji.

61. Uchwala Nr XXXIV/165/2016 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 24 paidziernika 2OL7r.

zmieniajEca uchwafq w sprawie powolania mlodzieiowej rady miasta.

62. Uchwala Nr XXXIV/166/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2O77r.

w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Wlociawek do Miejskiej Rady

Dzialalnoici Po2ytku Publicznego we Wloclawku.

63. Uchwala Nr XXXIV/16712016 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie przekazania skargi.

Protok6l sporzadzilai
lolanta Skladanowska
Gl6wny Specjalista 8RM
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